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وزیر راه و شهرسازی: 
بهایرلاینهایخارجیآزادی

میدهیم
مهرداد بذرپــاش، وزیر راه و شهرســازی در 
حاشــیه آغاز عملیات اجرایی طرح توســعه 
فرودگاه امــام خمینی )ره(، اظهــار کرد: در 
بخش خدمات فرودگاهــی وقتی می توانیم از 

یک کریدور خوب ترانزیتی...

سخنگوی شورای نگهبان:
شوراینگهباندربررسی

صلاحیتکاندیداهاتوصیهپذیر
نیست

هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان 
در نشستی خبری گفت: ۵ طرح و لایحه طی 
جلسات اخیر شــورای نگهبان قانون اساسی 

مورد بررسی قرار گرفت که...

 رئیس مجلس شورای اسلامی:
بسیجستوناصلیبرایاثبات

کارآمدیدیندرادارهجامعه
است

محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اســلامی در گردهمایــی بزرگ پاســداران و 
بسیجیان ســپاه حضرت محمد رسول )ص( 

تهران بزرگ با عنوان بسیج امید ...

صفحه۵
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کمربندی همچنان برمحور تغییرات می چرخد؛

تغییـر
سـرعت

ایمنی، روشنایی و سرعت مطمئن سه مقوله مرتبط با 
کمربندی شــیراز است که فقدان یا کمرنگ بودن هر 
کدام منجر به بروز تصادفات مرگبار و خســارت بار در 
این محور 42 کیلومتری می گردد. شاید پرداختن به 
موضوع کمربندی شیراز یا همان بزرگراه امام خمینی 

)ره ( دیگــر برای رســانه ها و مردم این کلان شــهر 
تکراری باشــد اما آن چیزی که همواره دردناک بوده، 
صدرنشــینی این محور در تصادفات است. کمربندی، 
محوری که از دروازه قرآن شــروع شده و با پیمودن 

شهرک های اکبرآباد و جوادیه به...
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صفحه 3

صفحه3

تفاوتفقط9درصداست!

 »حمایت از حقوق مصرف کنندگان«، این شــعار نام زیبایی  
را بــرای مصرف کنندگان یدک می کشــد، امــا در عمل این 
حقوق چگونه رعایت می شود؟ با این حقوق می توان خدمات 
متفاوتــی را دریافت کرد! اصلًا این شــعار می تواند زمینه ای 
را بــرای تمایز در دریافت خدمات ایجــاد نماید! به باور من 
و بســیاری از مصرف کنندگان به خصــوص جامعه کارگری 
دریافت یک قیمت یکســان برای خدمــات متفاوت حمایت 
از حقوق مصرف کنندگان نامگذاری نمی شــود. با یک مثال 
ســاده این موضوع را می توان روشــن کرد. مرحله نهم قانون 
مالیات ارزش افزوده از اول تیرماه ســال جاری اجرا و شــامل 
واحدهــای فعال در حــوزه تهیه غذا به صــورت بیرون بر و 
کافی شــاپ ها گردید. بنابر اطلاعیه ســازمان امــور مالیاتی 
واحدهای تهیه غذا به صورت بیرون بر در واقع آشــپزخانه ها 
و کترینگ هــا اعم از صنعتی و خانگی و کافی شــاپ ها با هر 
میزان فروش و درآمد، مشمول شده و مکلف به اجرای قانون 
مالیات ارزش افزوده هســتند. مالیات بر ارزش افزوده در واقع 
نوعی مالیــات غیرمســتقیم اســت کــه خریــداران آن را 
بــه همــراه بهــای خریــد کالا یا خدمات می پردازنــد؛ در 
واقــع ایــن مالیــات از ســوی فروشــندگان جمــع آوری 
شــــده و آن طــــور که رســتوران داران ادعا می کنند در 
نهایــت آن را به ســازمان امور مالیاتی می پردازند. طبــــق 
قانــون تــــا پیش از تیرمــــاه امســال، رســــتوران ها، 
چلوکبابی هــا،تالارهــای پذیرایــی، سفره خانه های ســنتی 
و اغذیه فروشــی های زنجیــرهای می توانستند از مشتریان 
خــود کــه از خدمــــات آنها اســتفاده می کنند مالیــات 
بــــر ارزش افــزوده پرداخــت کننــد، اما در ایــن میــان 
فســــت فودهای غیــــر زنجیره ای،کترینگ ها و بیرون برها 
حق دریافــت مالیــات بــــر ارزش افــزوده از مشــتریان 
خود را نداشــتند. اما این قانون مالیات بــر ارزش افزوده که 
معادل 9 درصد قیمت تمام شــده یــک غذا می گردد، باعث 
شده است که بســیاری از رســتوران های بزرگ با استقبال 
از ایــن قانون، بدون اینکه خدماتی را به مشــتریان خود در 
محل رســتوران ارائه دهند؛ غذا را به صورت بیرون بر با همان 
 قیمت ســرو در رســتوران به مشــتریان خود عرضه کنند. 
اینکه مشــتری انتظار دارد غذا در بیرون بر ارزان تر باشــد اما 
عملًا چنین چیزی را دریافت نمی کند این ســؤال را برای او 
تداعی می کنند این مالیات دریافتی قرار است چه تفاوتی در 
ارائــه خدمات ایجاد نماید! در واقع این مالیات بیشــتر مذاق 

مشتریان را تلخ کرده است.

ادعای بلوکه شدن پول های آزاد شده 
ایران به هیچ وجه صحت ندارد

باشــگاه خبرنگاران- علی صالح آبادی، سفیر ایران در 
قطر گفت: ادعای برخی مقامــات آمریکایی در خصوص 
بلوکه شــدن پول های آزاد شده ایران به هیچ وجه صحت 
ندارد. ســفیر جدید ایران در قطر در صفحه شخصی خود 
در فضای مجازی نوشــت: ادعای برخی مقامات آمریکایی 
در خصــوص بلوکه شــدن پول های آزاد شــده ایران به 
هیــچ وجه صحت نــدارد. آنچه ما به طور عملی شــاهد 
هســتیم این اســت که چنین اتفاقی نیافتاده است. این 
 پول ها کاملا قابل دســترس است و فرایند های بانکی کار 

در حال انجام است.
وی افــزود: با نقش بســیار مهم و تأثیرگــذار جمهوری 
اســلامی ایران در حوزه های مختلف ما شــاهد این بودیم 
که توافــق آتش بس برای توقف جنــگ اتفاق افتاد. من 
به عنوان کسی که در تمام فرایند مذاکرات دوحه حضور 
داشتم می گویم که نقش وزارت خارجه و دولت سیزدهم، 

به ویژه شخص امیرعبداللهیان بسیار مهم و مؤثر بود.

وزیر دفاع:
کشورهای بیگانه منطقه را ترک کنند

صدا وســیما- امیر محمدرضا آشــتیانی، وزیر دفاع و 
پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: حضور آمریکا و برخی از 
کشورهای اروپایی در منطقه، عکس العمل تمامی منطقه 
از جمله محور مقاومت را به دنبال خواهد داشت و توصیه 
می کنم این کشــورهای بیگانه منطقه را ترک کنند و به 

دنبال ایجاد تنش نباشند.
وی با اشاره به فشــارهای گسترده کشورهای مختلف در 
حوزه های سیاســی و اقتصادی به رژیم صهیونیســتی و 
حامیانش گفت: مردم منطقه شــاهد خواهند بود که این 
رژیم غاصب و کودک کش کاملًا سرنگون می شود و امنیت 
واقعی به منطقه ما بر می گردد. امیر ســرتیپ آشــتیانی 
دربــاره جنگ غزه، اظهــار کرد: وقتــی عملیات طوفان 
الاقصی شــروع شد، رژیم صهیونیســتی در همه حوزه ها 
غافلگیر شــد و کاملًا در ورطه ســقوط قرار گرفت و این 
یعنی یک »شکست سنگین«. وی ادامه داد: این عملیات 
باعث شــد که رسماً این رژیم منحوس در ابعاد مختلف از 
جمله سیاسی و نظامی و سایر حوزه ها دچار فروپاشی شود 
و آمریکایی ها به شکل جدی احساس خطر کنند که این 
رژیم به طور کامل در حال ساقط شدن است، بنابراین به 
حمایــت از این رژیم اقدام کردند و برخی از کشــورهای 
اروپایی نیز آنها را در این راه همراهی کردند. امیر سرتیپ 
آشــتیانی با بیان اینکه این منطقه به دلیل عبور خطوط 
انتقال انرژی  محیطی بســیار مهم، استراتژیک وحساس 
است،گفت: حضور آمریکا و برخی از کشورهای اروپایی در 
منطقه، عکس العمل تمامی منطقه از جمله محور مقاومت 
را به دنبال خواهد داشت و توصیه می کنم این کشور های 
بیگانه منطقه را ترک کنند و به دنبال ایجاد تنش نباشند. 
وی با اشاره به  اشتباهات راهبردی و خطاهای محاسباتی 
آمریــکا به خصوص در منطقه افزود: برای همه دنیا اثبات 
شده است که رژیم صهیونیستی یک رژیم جنایتکار است 
و بزرگ ترین اشتباه آمریکا نیز حمایت از این رژیم کودک 
کش اســت و باید بدانند حتماً هزینه این همه جنایت را 

پرداخت خواهند کرد.

رئیس فدراسیون فوتبال: 
اشتباهات داوری نتیجه یازده بازی 

لیگ برتر را تغییر داد
ایرنا- مهــدی تاج، رئیــس فدراســیون فوتبال گفت: 
اشتباهات داوری نتیجه یازده بازی لیگ برتر فصل جاری 
را تغییــر داد. وی افزود: همچنین اشــتباهات داوری در 
دوازده مسابقه دیگر لیگ هم وجود داشته اما نتیجه بازی 
را تغییر نداده اســت. وی ادامه داد: همه تیم های حاضر 
در لیگ برتر ادعا می کنند که از اشــتباهات داوری ضرر 
کرده اند اما این طور نیست اگر تیم ها در برخی مسابقات 
از اشتباهات داوری ضرر کرده اند، در برخی مسابقات هم 
از این اشــتباهات سود کرده اند و نتیجه بازی به نفعشان 

شده است.
رئیس فدراسیون فوتبال بیان کرد: تیم فوتبال آلومینیوم 
اراک یکی از تیم هایی اســت که در فصل جاری بیش از 
تیم هــای دیگر از اشــتباهات داوری ضرر کرد و در بازی 

دیروز شاید اگر VAR بود کمک داور اشتباه نمی کرد.
تاج اضافه کرد: اگرچه تجهیز ورزشگاه ها به VAR وظیفه 
باشــگاه ها اســت اما فدراســیون این وظیفه را بر عهده 
گرفته است. وی در ادامه سخنان خود به ظرفیت فوتبال 
ساحلی کشور اشاره کرد کرد گفت: فوتبال ساحلی ایران 
جزو بهترین های جهان اســت و گسترش این ورزش در 

دستورکار فدراسیون قرار دارد.

دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی به جرائم 
انتخاباتی کشور:

هنوز پرونده ای در خصوص تخلفات 
انتخاباتی تشکیل نشده است

ایسنا- اصغر جهانگیر، دبیر ستاد پیشگیری و رسیدگی 
به جرائم انتخاباتی کشــور درباره جلسات ستاد مرکزی 
پیشگیری و رســیدگی به جرائم انتخاباتی کشور و اینکه 
آیا تاکنون پرونده ای در خصوص جرایم انتخاباتی تشکیل 
شده اســت؟ گفت: تاکنون سه جلســه از جلسات ستاد 
مرکزی پیشــگیری و رسیدگی به جرایم انتخاباتی کشور 
به ریاست دادستان کل برگزار شده است. در این جلسات 
با حضور همه نهادهای مختلف مســایل پیشــگیرانه را 
مطــرح کردیم که چــه کار کنیم از تخلفــات انتخاباتی 
بکاهیــم. فضای عادلانه ای برای همه کاندیداها نیز پیش 

بینی شده است. 
وی افزود: ســتادهای اســتانی با نگاه پیشگیری، تذکر و 
هشدار در استان ها راه اندازی شده اند و  جلسات مختلفی 
را برگزار کرده اند و بیش از هزار جلســه در این خصوص 

برگزار شده است.
دبیر ســتاد پیشــگیری و رســیدگی به جرائم انتخاباتی 
کشــور خطاب به کاندیداها گفت: باید  کســانی که در 
عرصــه انتخابات می خواهند وارد شــوند و به نوعی خود 
را  در معرض رقابــت با دیگران قرار دهند، اجرای اصول 
و احترام به قوانین و مقررات را مدنظر داشــته باشند و از 
تخریب کاندیداها، شایعه سازی و سیاه نمایی که می تواند 

فضای مورد درخواست دشمنان باشد، پرهیز کنند.
جهانگیــر در پایــان گفت: هنوز پرونــده ای در خصوص 
جرایم انتخاباتی گزارش نشده است و امیدواریم پرونده ای 
تشکیل نشود؛ بلکه اقدامات پیشگیرانه بتواند فضای سالم 

و مناسب را برای انتخابات اسفندماه فراهم کند.

ایســنا- حســین امیرعبداللهیان، وزیر خارجه ایــران درخصوص 
اجرایی شــدن آتش بــس در غزه گفت: ما خوشــحالیم که شــاهد 
اجرایی شــدن این توافق هســتیم و امیدواریم که این توافق آغازی 
بــرای تداوم آتش بــس و همچنین توقف جنایت هــای جنگی رژیم 
صهیونیســتی باشد. به صراحت می گویم که رژیم صهیونیستی بدون 
حمایت هــای آمریکا قادر به ارتکاب این جنایت ها نیســت و طبیعتاً 
مسئولیت جنایت های رژیم صهیونیستی علیه ملت فلسطین در شش 

هفته گذشته برعهده آمریکا است.
امیرعبداللهیان در پاســخ به این سؤال که آیا ایران در این آتش بس 
نقش داشت، گفت: طبیعتاً ما به طور مداوم و در سطح دیپلماتیک و در 
سطح ریاست جمهوری در این زمینه تلاش کردیم و ریاست جمهوری 
ایران از ابتدای بحران تلاش های گسترده و جدی از راه های سیاسی و 
بین المللی انجام داد تا مانع کشتار و نسل کشی مردم فلسطین توسط 

رژیم صهیونیستی شود.
رئیس جمهور ایران به همراه سران کشورهای اسلامی  ابتکار عمل های 
خوبی را مطرح کرد از جمله برگزاری نشســت ســران کشــورهای 
اسلامی  و نشســت بریکس. رئیس جمهوری ایران همچنین تماس ها 
و ســفرهایی در این راســتا انجام داد. ما نیز به همراه همکاران مان 
و از طریق راه های سیاســی و بین المللی تمــام تلاش خود را به کار 
گرفتیم تا مانع کشــتار مردم فلسطین شــویم، ما تلاش کردیم که 
شــرایط به ســود مردم فلســطین رقم بخورد. ما از همان هفته دوم 
آغــاز تجاوزهــای رژیم صهیونیســتی به غزه تماس های مســتقیم 
 بــا وزرای خارجــه و نخســت وزیران قطر، مصر و دیگر کشــورهای 
منطقه داشــتیم و همچنین کشــورهای غربــی و آمریکای لاتین و 
آفریقای جنوبی داشتیم و تلاش کردیم که تمام امکانات دیپلماتیک 

را در این زمینه به کار گیریم. 
وی افزود: همراه با وزیر خارجه قطر تلاش کردیم که از طریق ارتباط 
با رهبران حماس به مرحله توقف جنایت های رژیم صهیونیســتی و 
تحقق حقوق مردم فلســطین برسیم و امیدواریم که این آتش بس به 
توقف کامل جنگ منجر شــود زیرا اگر غیر از این رخ دهد شــرایط 

جدید در منطقه به وجود خواهد آمد و رژیم صهیونیســتی و آمریکا 
باید پیامدهای وخیم آن را متحمل شوند.

وزیر خارجه جمهوری اســلامی ایران در پاسخ به این سؤال که رژیم 
صهیونیســتی گفته اســت که بعد از آتش بس موقت جنگ را از سر 
خواهد گرفت و شــما نسبت به گســترش دایره جنگ هشدار داده 
بودید، آیا همچنان احتمال گســترده شــدن دایره جنگ به منطقه 
وجود دارد، گفت: رژیم صهیونیستی از گسترش دایره جنگ استقبال 
می کند اما این گســترش تا زمانی است که آمریکا از آن حمایت کند 
همانطور که در هفته های پیش شــاهد حمایــت همه جانبه آمریکا 
بودیــم. ما از طریق برخی واســطه ها مطلع شــدیم که در طول ۱۰ 
روز گذشــته دولت آمریکا و کاخ ســفید به این نتیجه رســیدند که 
تــداوم این حمایت ها و به این شــکل از رژیم صهیونیســتی به نفع 
سیاســتمداران آمریکایی و کاخ سفید نیســت و آمریکا اکنون اراده 
لازم بــرای توقف جنایت های رژیم صهیونیســتی، تداوم آتش بس و 
ارسال کمک های بشردوســتانه، مقابله با کوچاندن اجباری و احترام 
به حقوق فلسســطینی ها را دارد و امیدواریم که اخبار رســیده به ما 
درست باشد. طبیعتاً راست آزمایی باید اینگونه باشد که آمریکا رژیم 
صهیونیستی را مجبور به تداوم آتش بس کند و این آتش بس به توقف 

کامل جنگ منجر شود.

وی در پاســخ به این سؤال که شــما کانال هایی با آمریکا در راستای 
تــداوم آتش بس داریــد، تأکید کرد: اولاً ما در گذشــته پیام هایی از 
طرف آمریکا از طریق کانال های دیپلماتیک طی شش هفته گذشته 
دریافت کردیم و مشخصاً سفارت سوئیس در تهران که حامی  منافع 
آمریکا اســت این پیام هــا را داد، این پیام ها مبنی بر این اســت که 
آمریکایی ها خواهان گســترش دایره جنگ نیســتند البته ما در دو 
مرحله به آنها اعلام کردیم که درســت است شما می گویید خواهان 
گســترش جنگ نیستید اما با قرار گرفتن در کنار رژیم صهیونیستی 
و ارســال تجهیزات و امکانات گســترده از طریق تمــام پایگاه های 
آمریکایی به رژیم صهیونیستی و تل آویو شما عملًا خواهان گسترش 
جنگ هســتید و طبیعتاً گســترش جنگ در منطقه طی هفته های 
گذشته پاسخ طبیعی گروه های مقاومت علیه این اقدامات یک جانبه 

و حمایت نظامی کامل آمریکا از رژیم صهیونیستی بود.
امیرعبداللهیان در پاسخ به این سؤال که اگر مقاومت به طور مستقیم 
از ایران درخواســت کند که وارد جنگ شود موضع شما چه خواهد 
بود، تأکید کرد: طبیعتاً شــما می دانید کــه از نظر قوانین بین المللی 
اشــغالگری پدیده شومی اســت و اقدامی اســت که به هیچ وجه به 

رسمیت شناخته نمی شود. 
یکی از رســانه های آمریکایی در نیویورک سؤالی از من پرسید مبنی 
بر اینکه چرا ایران رژیم صهیونیســتی را به رسمیت نمی شناسد این 
درحالی اســت که بیشــتر کشورهای جهان اســرائیل را به رسمیت 
می شناسند، من در پاسخ گفتم که فلسطین و اراضی فلسطینی برای 
ملت فلسطین است نه برای این کشورها بنابراین ملت فلسطین باید 
خودش سرنوشــت خود را تعیین کند، بر اســاس قوانین بین المللی 
سرزمین های اشغالی قوانین خاص خود را دارد و ملت هایی که تحت 
سلطه این حکومت اشغالی هستند حق دفاع از خاک خود را دارند و 
می توانند اقدامات مسلحانه انجام دهند. بر اساس قوانین بین المللی و 
ارزش های انسانی و دینی ما بر این باوریم که کمک به ملت فلسطین 
در برابر اشــغالگران و حمایت سیاســی از فلســطین اساس قانونی، 

اسلامی  و دینی دارد.

ایرنا- محمدمهدی اســماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: 
تاریخ مقاومت صد ســاله فلســطین و غزه آکنــده از حضور گرم و 

قدرت ساز زنان شیردل این سرزمین است.
وی در همایش بین المللی اشــک مریم که در ســالن اجلاس سران 
برگزار شــد، اظهار داشــت: هیچ مقطعی از این تاریخ نسبتاً طولانی 
از نقش آفرینی زنان و دختران فلســطینی خالی نبوده است. از دهه 
۱92۰ تا کنون مقاومت آکنده از حماسه ایثار زنان قهرمان فلسطینی 
اســت.وی ادامه داد: قطعاً هیچ جنبش و نهضتی به نتیجه نمی رسد 
مگــر اینکه همه آحــاد به ویژه زنان در کنــار جنبش و راهبری آن 
قرار گیرند که ما نیز آن را در نهضت انقلاب اسلامی شــکوهمند خود 
تجربه کردیم، نهضت امام )ره( در ســابقه بیش از ۶۰ ساله اش، یکی 
از مؤلفه های درخشــان ایجاد پیروزی، تثبیت رشــد و ارتقاء حضور 

سازنده زنان بوده است. 
اسماعیلی افزود: عنصر مقاومت با حضور زنان معنا پیدا می کند و در 
تمام رخدادهای بزرگ تاریخی حضور زنان حماســه ساز بوده است 
همانگونه که پیامبر اکرم)ص(رســالت آسمانی خود را با همراهی و 

پشتیبانی بانوی بزرگی چون حضرت خدیجه پیش برد.
مگرمیشودمردانبدونحضورزناننقشآفرینیکنند

وی با اشــاره به حماســه دوران دفاع مقدس گفت: در روزهای دفاع 
مقدس مادران، همســران و خواهران عناصــر اصلی پیروزی انقلاب 
اســلامی  بودند چــرا که این زنان بودند که مــردان را عازم جبهه ها 
می کردند. مگر می شــود مــردان نقش آفرینی کننــد بدون حضور 
زنان؛ مــا این تجربــه را در انقلاب اســلامی  به خوبــی آموختیم. 
اســماعیلی افزود: امروز اگر مردم غــزه با مقاومت خود، مردم جهان 
 را از میــزان مقاومــت خود حیرت زده کردند بــه دلیل حضور زنان 

در صحنه است.
وی گفــت: میراث جاویدان پیامبر موضــوع امامت و رهبری جامعه 
اسلامی  و جانفشانی بانوی بی نظیر عالم هستی حضرت فاطمه )س( 
شــکل گرفته است. مفهوم امامت و تداوم امر ولایت با نهضت بزرگ 
فاطمی آغاز شــده و تداوم پیدا کرده است. نهضت بزرگ کربلا بدون 

حضور پیامرسان بزرگ حضرت زینب )س( ناقص و ابتر بود.
وی اظهار داشــت: در روزهای سخت دفاع مقدس و پیروزی انقلاب 

اسلامی، مادران و زنان عناصر اصلی پیروزی انقلاب اسلامی و مقاومت 
دفاع مقدس بودند. فرزندان رشید و همسران گرامی شان را لباس رزم 

می پوشاندند و عازم میدان های جنگ می کردند.
مادرانشهدایحرموامنیتکشورهستند

وی افزود: تصاویــر اعزام رزمندگان دفاع مقدس را از تلویزیون بارها 
دیدیــد. جمعیت زنان کنار اتوبوس و قطار جمعیت زنان موج می زد. 
بخشــی از این عزیزان در میــدان جنگ حاضر بودنــد. کم نداریم 
شــهدای خانمی که در صحنه های نبرد به شهادت رسیدند. در تمام 
دوره ها، مادران شــهدای حرم و امنیت، مگر می شود جوانان و مردان 
یک ســرزمین بایستند و مقاومت کنند و در آن مادران و زنان نقش 
نداشته باشند. وی گفت: جامعه اسلامی  و مکتب امام این درس را به 
ما داده که هر حرکتی بــا حضور همزمان مردان و زنان در کنار هم 
شکل می گیرد و این تجربه را در انقلاب اسلامی  به خوبی آموختیم و 
در مقاومت در منطقه هم با الهام از انقلاب، امام راحل و رهبر انقلاب 
اســلامی که مقتدرانه پرچم نهضت را بر دوش می کشند جایگاه زنان 

را در مقاومت تبیین می کنند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: 

تاریخ مقاومت فلسطین آکنده از حضور قدرت ساز زنان شیردل است

وزیر امورخارجه: 

آمریکاعملًاخواهانگسترشجنگدرمنطقهاست

تصمیـم گیری کمیسیـون ماده 5 
برای بافت های فرسوده استان

۵۰هزارواحددرمدتچهار
سالبایدنوسازیشود



صداوسیما- محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس 
شورای اســامی در گردهمایی بزرگ پاسداران 
و بســیجیان ســپاه حضرت محمد رسول )ص( 
تهران بزرگ با عنوان »بسیج امید ملت ایران« با 
بیان اینکه خدا را شــاکرم که در قدمگاه شهدای 
بســیج حضور دارم، گفت: گاهی ســختی هایی 
ایجاد می شــود که هم در فضای اجتماعی و هم 
در جریان انقاب اسامی تأثیر می گذارد، گاهی 
بار منفی جــدی هم دارد؛ ولی این گرد و غبار ها 
در نهایت فرو می نشیند و عظمت و بزرگی گوهر 

گران بهای انقاب اسامی نمایان می شود.
 باید با همان مبانی صدر اســام به عظمت 

انقاب و اسام بنگریم
رئیــس مجلس با بیان اینکــه وقتی رهبر معظم 
انقاب اســامی می فرمایند مــا در نزدیکی های 
فتح قله هســتیم، برخی افراد که به مکتب قرآن 
و اهل بیت )ع( و ســنت های الهی اعتقاد ندارند، 
شــاید چنین مطلبی را متوجه نمی شوند، افزود: 
در نهایت مسیر انقاب اسامی به این نحو است 
که برخی که سســت ایمان هستند، از جمع جدا 
خواهند شد و براســاس سنت های الهی و همان 
چیزی که در صدر اسام رقم خورده است، صف 
مؤمنان از صف کفار جدا خواهد شد تا جبهه حق 
پیروز شود و ما نیز باید با همان مبانی صدر اسام 

به عظمت انقاب و اسام بنگریم.

ایستادگی در  ابتدا   هدف امام )ره( از همان 
مقابل استکبار بود

رئیس قوه مقننه کشــورمان با بیان اینکه هدف 
امــام خمینــی )ره( از همــان ابتــدای نهضت 
ایســتادگی در مقابل اســتکبار بود، گفت: امام 
راحــل از همان ســال های آغاز مبــارزه با رزیم 
پهلوی وقتی در مقابل کاپیتولاســیون ایســتاد، 
عنوان کردند که این دسیســه ها ریشه در توطئه 
رژیم صهیونیســتی دارد و اســرائیل نیز دســت 
نشانده آمریکا اســت؛ لذا همان زمان هدف امام 
)ره( پایه گذاری اســام سیاسی مبتنی بر مبانی 
مکتب مهدویت بــود. وی با بیــان اینکه مبانی 
حرکــت امام )ره( برای منتظران واقعی اســت و 
منتظر واقعی کسی است که صالح مصلح باشد و 
بسیجیان، پاسداران، مؤمنان و قاطبه مردم ما از 
این دســته بوده و منتظران واقعی هستند، گفت: 
فرهنگ مبارزه با کســانی که خــوی حیوانی و 
شیطانی دارند و ظالم و جانی هستند و در مقابل 
جبهه حق ایستاده اند، در انقاب ما وجود دارد و 
این مســیر به برکت شهدا، رهبر معظم انقاب و 
مــردم مقاوم بدون یک لحظه تردید و یک لحظه 

عقب نشینی با عظمت و قدرت ادامه دارد.
 منافع بــزرگ راهبردی در دنیا به دســت 

آورده ایم
قالیبــاف تأکیــد کرد: ما نــه تنهــا از باور های 
ایدئولوژیــک، دینــی و قرآنــی خــود دســت 
برنداشــته ایم، بلکه منافع بزرگ اســتراتژیک و 

راهبردی در دنیا به دست آورده ایم.
رئیس نهاد قانون گذاری کشــور با بیان اینکه هر 
یــک از حوادث بین المللی از ۱۵ خرداد ۱۳۴۲ و 
پس از انقاب اســامی با قبل از آن قابل قیاس 
نیست، اظهارکرد: اگر حوادث غزه را بررسی کنیم 

از سال ۱۹۴۸ میادی تا سال ۱۹۷۹ که انقاب 
اسامی به پیروزی رسید، پیش از پیروزی انقاب 
اســامی جنگ اســرائیل با کشــور های عربی و 
قومیت ها بود نه با باور های دینی و امت اسامی، 
نه بــا همــه آزادی خواهانی که با ظلــم مبارزه 
می کنند، نتیجه آن نیز این شــد کــه روزبه روز 
مسئله فلسطین ضعیف تر شد و کشور های عربی 
در همه زمینه ها شکست خوردند و قرارداد هایی 

نظیر کمپ دیوید و اسلو منعقد شد.
قالیباف بیــان کرد: اما پس از پیــروزی انقاب 
اسامی تا به امروز برخاف تحلیل جامعه شناسان 
صهیونیســت که می گفتند با گذشــت هر دهه 
مســئله فلســطین به دلیل خروج نسل و دولت 
مســتقر به فراموشی سپرده خواهد شد، شاهدیم 
که مبتنی بر فرمایشــات امــام خمینی )ره( که 
متکی بر مکتب الهی است، چنان قدرتی در ملت 
فلسطین ایجاد شده که طی سال های اخیر شاهد 
جنگ ۳۳ روزه، جنگ اخیر غزه و اتحاد بین اهل 

سنت و تشیع هستیم.
  تحولات اســام سیاسی تفاوت بین عقانیت 

ابزاری و عقانیت متصل به وحی را نشان داد
رئیس مجلس، ایجاد داعش برای اسام هراسی را 
یکی از راه های مقابله غرب با این مکتب برشمرد 
و گفت: همه این مسائل را نسل جدید دیده است 
و پــس از این نیز چنین اتفاقاتــی تکرار خواهد 
شــد، ولی این تحولات اســام سیاسی، عظمت 
دین، مکتب الهی و تفاوت بین عقانیت ابزاری و 
عقانیت متصل به وحی را نشان داد. این مسائل؛ 
نشــان از عظمت انقاب و قدرت هــای مادی و 
معنوی آن اســت. وی تأکید کرد: در دنیایی که 
کســی به آمریکا چپ نــگاه نمی کند، گروه های 
مقاومت طی همین ۵۰ روز گذشــته چه بر ســر 

پایگاه های آمریکایی آوردند و خودشان به تلفات 
و خســارات اذعان کردند و این قدرتی است که 
در منطقه و ســطح جهان ایســتاده است. رئیس 
مجلس شــورای اسامی با بیان اینکه همه این ها 
از برکت انقاب اســامی اســت گفت: ما بدون 
شــک یکی از بازیگران عرصه جهانی و منطقه ای 
هستیم که دوســتان و دشمنان ما این مسئله را 

قبول دارند و این نشانی از عظمت انقاب است.
 در برخی مسائل داخلی مانند حوزه اقتصادی 

کارنامه قابل دفاعی نداریم
قالیباف گفت: البته بایــد بپذیریم آن چنانی که 
در عرصه هــای بین المللی به موفقیت های بزرگ 
و خیره کننده رسیده ایم، در برخی مسائل داخلی 
مانند حوزه اقتصادی کارنامه قابل دفاعی نداریم. 
رئیس نهاد قانون گذاری کشورمان با بیان این که 
دشــمنان ما کینه های خیبر و بدری با ما دارند و 
به اشــکال مختلف آن را نشان خواهند داد، ادامه 
داد: البتــه من این مســائل را تهدید نمی دانم و 
بار ها گفته ام در انقاب اســامی موضوعی به نام 
تهدیــد نداریم و معتقدم هر چــه پیش روی ما 
است، همه فرصت بوده و این فرصت ها را باید به 
دو بخش تقسیم کنیم؛ فرصت هایی که با ریسک 
همــراه اســت و فرصت هایی که بدون ریســک 
هستند و وظیفه ما این است که از این فرصت ها 

استفاده کنیم.
 فرصت های ما از دل تهدیدات بیرون می آید

وی با بیــان اینکه از قضا فرصت هــای همراه با 
ریســک هم در بعُد مادی و هــم در بعُد معنوی 
مــا را با جهش جلو می برد تأکید کرد: در انقاب 
اســامی همواره این گونه بوده و این تعبیر شهید 
ســردار ســلیمانی که می گوید فرصت های ما از 
دل تهدیــدات بیرون می آیــد، برگرفته از همین 

موضوع اســت و اتخاذ چنین تصمیماتی دل در 
گرو فرهنگ قرآن و سنت های الهی و دل در گرو 

اعتماد به مردم دارد.
 باید به مردممان ایمان داشته باشیم

وی با بیان اینکه ما باید به بسیجی بودن و پاسدار 
بودنمان افتخار کنیم، تصریــح کرد: در فرهنگ 
بسیجی نباید مردم را به سیاه و سفید وخاکستری 
یا پایین و بالا طبقه بندی کنیم؛ چنین چیزی در 
فرهنگ اهل بیت )ع( و انقاب اسامی نیست و ما 
باید به مردممان ایمان داشته باشیم و بدانیم که 
پای انقاب و مبانی آن ایستادن سطوح مختلفی 

دارد، اما ما باید همه مردم را مثل هم ببینیم.
رئیس قوه مقننه با ذکر خاطره ای از حضور خود 
در محضر رهبر معظم انقاب در زمان فرماندهی 
نیــروی انتظامــی عنوان کرد: رهبــر انقاب آن 
زمان به من عنوان کردند که شــما در جایی قرار 
دارید که مســئول امنیت مردم هستید و مکلفید 
امنیت را برای همه مردم تأمین کنید؛ همچنین 
عدالت را در امنیت رعایت کنید و فرقی بین افراد 
نگذاریــد. وی اضافه کرد: رهبــر انقاب در ادامه 
تاکید خود، گفتند که باید مثل خورشیدی باشید 
که وقتــی صبح طلوع می کند فارغ از اینکه افراد 
تا صبح عبادت خدا را کرده اند یا معصیت، نورش 

را بر همه می تاباند.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود اظهارکرد: 
اگــر امــروز در حوزه هــای دفاعــی، امنیتی و 
بین المللی در اوج اقتدار و افتخار قرار داریم یکی 
از دلایل آن این اســت که دل در گرو فرمایشات 
امام )ره( و رهبر انقاب داشــته ایم و در مســائل 
داخلــی نیــز برای رفع مشــکات بایــد چنین 
رویکردی داشته باشــیم و گوش به فرمان رهبر 

معظم انقاب اسامی باشیم. 

ایسنا- سرلشــکر ســیدیحیی صفــوی، دستیار و 
مشــاور فرمانده کل قوا در جمع بســیجیان استان 
البرز با اشــاره به برنامه های هفته بسیج در کشور 
گفت: مانور اقتدار بسیجیان که امروز در استان های 
سراســر کشــور در حال برگزاری است در حقیقت 
تضمین کننده اقتدار ملی و امنیت ملی ایران است.

وی با اشــاره به تحولات و رخدادهای کشــور پس 
از انقاب، گفت: امنیت کامل کشــور بعد از جنگ 
به کمک بســیجی ها تأمین شــد. قبل از جنگ را 
نمی گویم که در کردســتان، سیستان و بلوچستان 
و شــهرهای دیگر کــه فتنه هایی ایجاد شــده بود 
بســیج چه کــرد، بعد از جنگ هم ما بــا فتنه ها و 
مشــکاتی مواجه بودیم مانند همین فتنه ســال 
۱۴۰۱ کــه حضور بســیجیان در کنــار نیروهای 
 انتظامی مقتدر، امنیت و آسایش را برای این مردم 
تأمیــن کرد، چــون همه مــردم می خواهند ایران 

امنیت داشته باشد.
دســتیار و مشــاور عالی فرمانده کل قوا به رسالت، 
وظیفه، مأموریت و اهداف بســیج در شرایط حاضر 
اشاره کرد و گفت: مهم ترین وظیفه هر بسیجی در 
هر مکانی که حضور دارد کســب فهم و یک تحلیل 
صحیح از محیط داخلی کشــور شــامل فرصت ها، 
تهدیدها، مشــکات کشــور و راهکارهای حل آنها 
است. بسیج برای حل این مشکات مردم و کشور، 
چه کمکی می تواند انجام دهد. بســیجیان باید در 
هر محلی که هســتند برای حل مشکات مردم به 

کمک مسئولان بروند.
صفــوی با اشــاره به تحــولات ملــی، منطقه ای و 
بین المللی گفت: آنچه کــه در آینده ایران، منطقه 
غرب آسیا و جهان رخ خواهد داد کاماً از آنچه که 
تاکنون رخ داده متفاوت خواهد بود. امروز شــاهد 
نوعی تغییرات در نظام قدرت جهانی و شکل گیری 

قدرت های جدید بین المللی و منطقه ای هســتیم و 
این تغییرات در ابعاد اقتصادی، فرهنگی، سیاســی، 
تکنولــوژی، فناوری های جدید، بــروز می کند و به 
ظهور رهبران قدرتمند، لایق و کارآمد و ایستادگی 
در مقابــل ظالمــان جهانــی مثــل آمریکایی ها و 

صهیونیست ها منجر می شود.
وی با اشــاره به پیش رو بــودن انتخابات مجلس، 
افزود: ایران یک قدرت منطقه ای اســت که نه تنها 
در معــادلات منطقه ای بلکه در معــادلات جهانی 
تأثیرگذار اســت. پشــتوانه این قدرت حضور ملت 
بزرگ ایران در همه صحنه هــای مورد نیاز انقاب 

اسامی از جمله انتخابات آخر سال است.
فرمانده اســبق سپاه پاســداران در بخش دیگری 
از سخنانش با اشــاره به وضعیت جنگ غزه گفت: 
طی چهل و چند شبانه روز گذشته شاهد اقدامات 
جنایتکارانه و نسل کشی اشغالگران رژیم نژادپرست 

و کودک کش صهیونیستی هستیم.
صهیونیســت ها و اربــاب بزرگشــان آمریکایی ها و 
برخی از کشــورهای اروپایی از ایــن چهل و چند 
روز جنگ و کشــتن و شهادت ۱۴ هزار نفر از مردم 
عادی فلســطین و غزه که بیش از ۵ هزار نفرشان 
کودک بودنــد هیچ ابایی نداشــتند. این در تاریخ 
فرامــوش نخواهد شــد، این حقیقت حقوق بشــر 

آمریکایی است.
صفوی با اشــاره به اهداف اعام شده صهیونیست ها 
در جنــگ غزه، گفت: این رژیم بازنده قطعی جنگ 
اســت. آن ها بــه رغم این همه جنایت و شــهادت 
۱۴ هزار نفر از مــردم و زخمی کردن ۳۸ هزار نفر 
دیگر، هیچ دستاوردی نداشتند. نتانیاهو می گفت ما 
ریشــه های حماس را خواهیم کند و غزه را با خاک 
یکســان می کنیم، آیا توانســتند حماس را از بین 
ببرند؟ الان حماس حضور دارد، مردم غزه مقاومت 

و ۲ میلیون نفر در یک سرزمین کوچک به وسعت 
حدود ۳۶۲ کیلومتر مربع، در برابر این نسل کشــی 

ایستادگی کردند.
دستیار و مشاور فرمانده کل قوا با اشاره به حمایت 
افکار عمومی جهان از مردم فلســطین، گفت: تمام 
دنیا نه فقط مســلمان ها بلکــه از ۵۰ ایالت امریکا 
۴۸ ایالــت علیه صهیونیســت ها راهپیمایی کردند. 
راهپیمایی در لندن را دیدید، در کشورهای اروپایی 
را دیدیــد. در اندونزی ۲ میلیون نفــر راهپیمایی 
کردند در ایران نیز شاهد راهپیمایی میلیونی بودیم. 
جنگ اخیر غزه موجب فروپاشــی بنیان شعارهای 
آمریکایی ها و غربی ها مانند شعار حقوق بشر شد که 

۲۰۰ سال با آن مردم دنیا را فریب دادند.
وی تصریح کــرد: دیدیم وقتی یک نفــر در ایران 
بــه هر دلیلــی از دنیا رفــت، چه فتنــه ای به راه 
انداختند، حال ۱۴ هزار نفر شــامل زنان و کودکان 
 در فلسطین به شهادت رســیدند اما هیچ موضعی
 نگرفتنــد و از جنایتکار حمایــت کردند؛ این یک 

آپارتاید است.
صفــوی افــزود: ما در حــال عبور از یــک گردنه 
خطرناک هســتیم، ریل گذاری های پیشــرفت در 
کشــورمان انجام شده اســت و ما به سمت قله ها 
در حال حرکت هســتیم، البته مشکات و خطراتی 
داریم و هنر بســیجیان آن است که در صحنه های 
مورد نیاز انقاب و ملت ایران، حضور تعیین کننده 
داشته باشند و برای هر مشکلی به کمک مسئولان 

راه حلی پیدا و اقدام کنند.
وی گفت: دشمنان ما در این جنگ ترکیبی و جنگ 
شناختی، به دنبال تغییر در اذهان، باورها، ارزش ها، 
محاسبات مردم و جوانان و مسئولان کشور هستند. 
صحنه این نبرد، فضای مجازی اســت و ما باید در 

این صحنه حضور داشته باشیم.
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-شــرکتکنندگانمیبایستســپردهفوقراحداکثرتایکروزقبلازبرگزاریجلسهحراج)روزشنبهمورخ1402/09/11(بهحسابمشروحه

واریزنمایند.شایانذکراستبهسپردههایبعدازتاریخمذکورترتیباثردادهنخواهدشد.
-متقاضیانجهتاخذاسنادحراجازتاریخدرجدومینآگهیشخصاًویاازطریقمعرفینمایندهبهآدرسشیرازبولوارامیرکبیر-شهرکوالفجر-

بولوارشهدایاتوبوسرانی-سازمانمدیریتحملونقلمسافرواحدقراردادهامراجعهنمایند.
-حراجروزیکشــنبهساعت13:00مورخ1402/09/12درمحلچهارراهخلدبرینسالناجتماعاتشهرداریمنطقهیکشهرداریشیرازبرگزار

میگردد.
-ارائهاصلشناسنامهویاکارتملیوکارتپایانخدمتجهتآقایان)اشخاصحقیقی(

-ارائهتصویراساسنامهشرکت،آخرینآگهیتغییراتشرکتوصاحبانامضاءمجاز)اشخاصحقوقی(
-هزینهآگهيوحقالزحمهکارشناسیموردحراجوسایرهزینههایمربوطهبعهدهبرندهمزایدهخواهدبود.

-شهرداريدرردیکیاتمامپیشنهادهامختارمیباشددراینصورتسپردههامستردمیگردد.
-سایراطلاعاتوجزئیاتمربوطبهمزایدهدراسنادحراجمندرجاست.

شناسهآگهی:1609552
-1/م الف-اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداري شیراز

آگهي  حراج حضوری 1402-1054

سخنگویشوراینگهبان:

شورای نگهبان در بررسی صاحیت کاندیداها توصیه پذیر نیست
ایســنا- هادی طحان نظیف، ســخنگوی شورای 
نگهبان در نشســتی خبری گفت: ۵ طرح و لایحه 
طی جلســات اخیر شــورای نگهبان قانون اساسی 
مورد بررســی قرار گرفت کــه اولین آن اصاح بند 
۱ ماده ۸۳ قانــون انتخابات مجلس بود که پس از 
بررسی در شورا، مغایر با شرع و قانون اساسی تلقی 

نشد.
لایحه حمایت از خانواده از طریق ترویج فرهنگ 

عفاف و حجاب با ایراد مواجه شد
وی ادامــه داد: لایحه حمایــت از خانواده از طریق 
ترویــج فرهنگ عفاف و حجاب از ســوی شــورای 
نگهبان مورد بررســی قرار گرفت که با ایراداتی که 
پیشــتر از سوی بنده عنوان شــده بود،  مواجه شد. 
همچنیــن طرح اصاح بند ک قانون بودجه ۱۴۰۲ 
درباره قیر نیز پیشتر با ایراد شورای نگهبان مواجه 
شــده بود اما با اصرار  مجلس موضــوع به مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام ارجاع داده شد و گویا این 
موضوع تعیین تکلیف شده است. سخنگوی شورای 
نگهبان عنوان کرد: طرح اساسنامه سازمان آموزش 
فنی و حرفه ای کشــور نیز از سوی شورای نگهبان 
مورد بررسی قرار  گرفت که با ابهاماتی مواجه شد.
 تأمین مالی تولید و زیرساخت ها با ایرادات هیئت 

عالی نظارت مواجه شد
طحان نظیــف ادامه داد: طــرح تأمین مالی تولید و 
زیرساخت ها از دیگر مواردی است که مورد بررسی 
شــورای نگهبان قرار گرفت. این طرح همچنین با 

ایراداتی از سوی هیئت عالی نظارت مواجه شد.

ســخنگوی شــورای نگهبان در ادامه این نشست 
خبری درباره بررســی های شــورای نگهبان درباره 
مصوبه مجلس درخصوص افزایش سن بازنشستگی 
تأکیــد کرد: این موضوع در برنامه هفتم به تصویب 
رســیده است و چون تصویب آن مربوط به روزهای 
اخیر است، هنوز در شورا مورد بررسی قرار نگرفته  
اســت. برای بررسی برنامه هفتم و با توجه به حجم 
ایــن برنامه تاکنون ۱۵ جلســه غیر رســمی را در 

شورای نگهبان برگزار کردیم.
وی همچنین دربــاره آزمون های داوطلبان مجلس 
خبرگان رهبــری گفت: هفته قبــل آزمون کتبی 
خبرگان بــرای افرادی که نیاز به آزمون داشــتند 
برگــزار شــد و ۳۲۸ نفر برای ایــن آزمون دعوت 
شــدند که ۶۹ نفر از این افــراد غایب بودند. ما در 
یکیهفتــه آینده آن کســانی که در ادوار گذشــته 
آزمون کتبی قبول شده اند را برای مصاحبه شفاهی 
دعوت خواهیم کرد و کســانی که در هفته گذشته 
در آزمون کتبی حضور داشــتند طبیعتاً در فرایند 
تصحیح اوراق قرار دارند و ان شاءا... تا یک ماه آینده 

به مصاحبه شفاهی دعوت خواهند شد.
 هنوز برنامه هفتم را به صورت رســمی دریافت 

نکردیم
سخنگوی شــورای نگهبان همچنین درباره مصوبه 
مجلــس درباره کاهش مدت ســربازی اظهار کرد: 
هنوز برنامه هفتم را بصورت رسمی دریافت نکردیم 
و ان شاءا... پس از دریافت برنامه موضوع را بررسی 
خواهیم کرد. و باید ســوابق موضوع را مورد بررسی 

قرار خواهیم دهیم.
 فعالان سیاسی متعرض وظایف قانونی دستگاه ها 

نشوند
طحان نظیف درباره موضع شورای نگهبان نسبت به 
طرح اظهاراتی درباره کاندیداهای انتخابات مجلس 
خبرگان از ســوی برخی رسانه ها و افراد وابسته به 
گروه های خاصی از جریانات سیاســی کشور درباره 
بررســی صاحیت  داوطلبــان انتخابات تأکید کرد: 
شورای نگهبان توصیه پذیر نیست و به دنبال انجام 
وظیفــه قانونی خود اســت؛ حال ممکن اســت در 
فضای سیاسی فعالان سیاسی که رقابت هایی با هم 
دارند مطالبی را طرح کنند اما انتظار این اســت که 

متعرض وظایف قانونی دســتگاه های دیگر نشوند و 
اجازه دهند دســتگاه ها از جمله شورای نگهبان به 
وظایف قانونی خود عمل کنند و مســئولیت را که 
بر عهده دارند با دقت و آرامش و بر اســاس قانون 

انجام دهند.
 تغییرات بودجه به گونه ای باشد که شاکله لایحه را 

تغییر ندهد
وی درباره تغییــرات لایحه برنامه هفتم در مجلس 
و اینکه آیا شــورای نگهبان توصیه ای به مجلس در 
خصوص بررســی لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ دارد؟ 
گفــت: ارزیابی دقیقــی از این موضــوع ندارم که 
بگویم ایــن تغییرات کم بوده یا زیاد اما در تصویب 

لایحه بودجه از اختیارات مجلس اســت که هنگام 
تصویب تعییراتی را داشته باشــد اما این تغییرات 
باید به گونه ای باشد که شاکله لایحه را تغییر ندهد.
 یکی از مؤلفه های اصلی در بررسی صاحیت ها 

سامت اقتصادی افراد است
ســخنگوی شــورای نگهبان همچنین درباره توجه 
شــورای نگهبان به موضوع شــفافیت منابع مالی 
کاندیداهای انتخابات، تأکید کــرد: برای اولین بار 
در ایــن دوره شــاهد اجرایی شــدن قانون مصوب 
سال ۹۸ در این زمینه هســتیم. این قانون مبنای 
عملکرد ما است و افرادی که ثبت نام کردند شماره 
 حســابی را به عنوان حســاب هزینه های انتخاباتی
 ارائــه کردند. یکی از مؤلفه های اصلی در بررســی 
صاحیت ها پاک دســتی و ســامت اقتصادی افراد 
اســت و این موضوع برای شــورای نگهبان بسیار 
اهمیــت دارد. مؤلفه هایــی از جملــه پایبندی به 
تعهدات مالی و اینکه جزو فراریان مالیاتی نباشــند 

از موضوعات مورد توجه شورای نگهبان است.
طحان نظیف دربــاره عدم اعام جزئــی دلایل رد 
صاحیــت کاندیداهای انتخابات مجلس از ســوی 
هیئت هــای اجرایــی گفت: در ایــن زمینه مراجع 
قانونی مربوطه باید مورد سؤال قرار بگیرند، چراکه 

این هیئت ها ارتباطی به شورای نگهبان ندارند.
 اصاح قانون انتخابات برای سال ها مطرح بود و 

دفعتاً اعمال نشد
وی درباره ســازوکار برگزاری الکترونیکی انتخابات 
گفــت: بخش زیــادی از فرآیند انتخابــات الان به 

صورت الکترونیکی در حال انجام است. اخیراً بحثی 
درباره اخذ رای الکترونیکی از ســوی وزارت کشور 
دریافت کردیم که در حال بررســی آن هستیم و به 
محض مشخص شدن نظر شــورای نگهبان در این 

زمینه، اطاع رسانی لازم انجام خواهد شد.
سخنگوی شورای نگهبان درباره برگزاری انتخابات 
بر اساس قانون جدید گفت: اصاح قانون انتخابات 
برای ســال ها مطــرح بــود و دفعتاً اعمال نشــد. 
همچنین این قانون نیز در راســتای اجرایی سازی 
سیاست های کلی انتخابات پس از حدود ۷ سال به 
تصویب رسید و مانند هر قانون دیگری باید مبنای 
عمــل قرار بگیرد؛ درباره ایــن اصاحیه باید بگویم 
که مزیت هایی را به همراه داشــت که در راســتای 
احقاق حقوق داوطلبان و مردم گام هایی را برداشته 
بود؛ از جملــه اینکه در فرآیند پیش ثبت نام افرادی 
که ممکن بود با نقص مدارک مواجه باشــند، بدون 
اینکه هزینه ای برای آنها داشــته باشــد، دیگر وارد 

فرآیند بعدی نشوند.
 توسعه زمان های بررسی صاحیت ها از مزیت های 

قانون جدید است
طحان نظیف تأکید کرد: توســعه زمان های بررسی 
صاحیت ها از دیگر مزیت های قانون جدید اســت؛ 
ســه مرحله هیئت های اجرایی، اســتانی و شورای 
نگهبــان در ادوار گذشــته نیز بوده اســت و فقط 
زمان آن توسعه یافته اســت؛ این تغییرات لازم بود 
اما کافی نیســت چون همه مشکات و آسیب ها را 

برطرف نمی کند.

رئیسمجلسشورایاسلامی:

بسیج ستون اصلی برای اثبات کارآمدی دین در اداره جامعه است

دستیارومشاورفرماندهکلقوا:

صهیونیست ها بازنده قطعی جنگ هستند

مبلغ سپرده شرکت در مدت اجاره)سال( :نام پایانه :نام غرفه:ردیف
مزایده به ریال:

277.000.000دو سالشهید کاراندیشخشکشویی1

وزیرراهوشهرسازی:
به ایرلاین های خارجی آزادی می دهیم

مهرداد  تســنیم- 
بذرپــاش، وزیر راه و 
شهرسازی در حاشیه 
اجرایی  عملیات  آغاز 
طرح توسعه فرودگاه 
)ره(،  خمینــی  امام 
اظهار کرد: در بخش 
فرودگاهی  خدمــات 
از  می توانیم  وقتــی 
خوب  کریــدور  یک 
صحبــت  ترانزیتــی 

کنیم که ســایر اعضا هماهنگ باتوســعه زیرســاخت ها باشــد. 
زیرســاخت فرودگاهی، خدمات فرودگاهــی خوب می خواهد که 
بخشــی از آن به نرم افزار اســت که به صورت مــوازی پیگیری 

می شود.
وی با بیان اینکه بعد از ایام کرونا رکورد پروازهای عبوری از ایران 
طی ماه گذشــته شکسته شــد، گفت: این امر نه تنها درآمدهای 
خوبی را نصیب ایران می کند، بلکه بیشــتر پیام ایمنی و امنیتی 
اســت که در ایران به ســرمایه گذاران کشــورهای دنیا و فعالان 

اقتصادی منتقل می شود.
وزیر راه و شهرســازی با اشــاره به اینکــه در مذاکره با نیروهای 
مســلح بحث پروازهای عبوری با ســرعت مناسبی پیش می رود، 
افزود: تا پایان ســال تعــداد هواپیماهای فعال کشــور دو برابر 
می شود. سیاست وزارت راه و شهرسازی تأمین هواپیما و توسعه 

ناوگان توسط بخش خصوصی است.
بذرپاش همچنین در خصوص پروازهای فرودگاه امام یادآور شد: 
در برخــی روزها ۱۷۰ پرواز در فرودگاه امام انجام می شــود و در 

برخی مواقع شلوغ سال به روزانه ۳۰۰ پرواز افزایش می باید. 
وی با اشــاره به توسعه ناوگان هوایی کشــور، گفت: وقتی بستر 
توســعه پروازها مهیا می شود، دولت ایران به ایرلاین های خارجی 

با دادن آزادی ها، پروازها را افزایش می دهد.
وزیر راه و شهرســازی تأکید کرد: خیلی از کشــورها ایران را به 
عنوان نقطــه ترانزیتی انتخاب خواهند کرد و ما ســایر خدمات 

فرودگاهی را به ایرلاین های خارجی ارائه می دهیم. 
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تدبیر فناورانه پردازش پسماندها

س : طاهره حیاتی
عک

گروه خبر- نجمه قنبری
ایمانیــه،  محمد هــادی 
نشست  در  فارس  استاندار 
اهالی کتاب  بــا  صمیمانه 
که به مناسبت هفته کتاب 
شد،  برگزار  کتاب خوانی  و 
بیان کرد: اگر قرار اســت 
متناسب  رشــد  جامعه ای 
داشته باشد، نیازمند توجه و 
پرداختن به مقوله ارزشمند 

کتاب و کتاب خوانی است.
استاندار فارس با بیان اینکه نشر معارف دینی هم توسط کتاب و به ویژه کتاب قران کریم صورت 
گرفته، خواستار هم افزایی بین ادارات کل فرهنگ و ارشاد اسلامی، کتابخانه های عمومی و مرکز 

اسناد و کتابخانه های ملی برای راه اندازی کتابخانه های فعال در ادارات استان شد.
ایمانیه با تأکید بر اینکه از این پس یک ســوم هدایای ادارات فارس به کتاب و یک سوم دیگر به 
صنایع دستی اختصاص داده شــود، گفت: همچنین نظارت جدی بر ساخت کتابخانه در طرح 

نهضت ملی مسکن ایجاد شود.
استاندار فارس تأکید کرد: همه ادارات استان فارس باید به کتابخانه های فعال مجهز شوند.

ایمانیه درباره جایگاه کتاب در فرهنگسراهای شهرداری هم گفت: طرح جامعی برای تصویب این 
موضوع ارائه شود.

وی همچنین خواستار تسریع در راه اندازی اتحادیه و انجمن کتابداران شد و گفت: با ارائه تسهیلات 
بانکی به اهالی کتاب در بحث نشر و توزیع موافق هستم و این موضوع نیز پیگیری خواهد شد.

ایمانیه خواســتار احیای بن کتاب دانشجویی و ادارات شــد و افزود: راه اندازی کتاب فروشی در 
محلات مسکونی طبق مستندات قانونی نیز دنبال خواهد شد.

استاندار فارس در بخش دیگری از سخنان خود گفت: مقابله با دلالان بازار نشر با هماهنگی ناجای 
فارس دنبال خواهد شد.

ایمانیه همچنین تأکید کرد: کارهای چاپی ادارات به خارج از استان داده نشود.
وی درخصوص نبود رشــته ادبیات داســتانی در شیراز که در این جلسه عنوان شد هم گفت: با 

هماهنگی دانشگاه شیراز این موضوع پیگیری خواهد شد.
استاندار فارس خطاب به مدیر کانون های فرهنگی هنری مساجد استان گفت: یک معاونت در امور 

مساجد ویژه کتابخانه های مساجد منصوب کنید تا شاهد احیای جدی کتابخانه مساجد باشیم.
ایمانیه خواستار فروش کتاب دست دوم در کتاب فروشی ها شد و افزود: تلاش خواهیم کرد که یک 
دســتگاه چاپ ویژه نابینایان با مشارکت شهرداری شیراز، خیرین و کتابخانه های عمومی فارس 

خریداری شود.
وی در خاتمه تصریح کرد: اگر کتاب فروشی ها تمایل داشته باشند، نمایشگاه هر کتاب فروشی در 

ادارات برپا خواهد شد.

فرهاد سعدی، مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
فارس از آمادگی کامل دستگاه های اجرایی استان 
فارس برای مشارکت در دومین رویداد بین المللی 
نمایشگاهی مدیریت بحران »ایران قوی« خبر داد 
و گفت: از همه نخبگان و شــرکت های دانش بنیان 
اســتان فارس برای حضور و افتخارآفرینی در این 

رویداد دعوت می کنیم.
ســعدی با تأکید بر اینکه این رویداد در راســتای 
اجرای سیاســت های کلی نظام برای پیشگیری و 
کاهش خطرات ناشــی از سوانح طبیعی و حوادث 
غیرمترقبه برگزار می شــود، عنوان کــرد: یکی از 
اهــداف این رویداد فراهم ســازی زیرســاختی با 

محوریت رشد و توسعه دانش و فناوری در راستای 
ارتقای نظام مدیریت بحران کشور است.

 لزوم همدلی مسئولان استان برای موفقیت در 
رویداد بین المللی مدیریت بحران »ایران قوی« 

وی خواستار حضور فعال دستگاه های اجرایی استان 
فــارس در بخش های مختلــف در دومین رویداد 
بین المللی مدیریت بحران »ایران قوی« شد و بیان 
کرد: از همه دســتگاه ها و شرکت های دانش بنیان 
دعوت می کنیم تا با مشــارکت خود در این رویداد 
بین المللی اقدامات انجام گرفته و شــاخص استان 

فارس را به نمایش بگذارند.
سعدی، بر لزوم همدلی بین مسئولان استان برای 
موفقیــت در این رویداد تأکید کرد و گفت: معرفی 
پژوهشگران و فن آفرینان حوزه مدیریت بحران به 
عنوان موتور محرکه ارتقای نظام مدیریت بحران در 
سال مهار »تورم و رشد تولید« یکی از اهداف مهم 
برپایی این رویداد بین المللی است که امید می رود 
استان فارس در ســطح بین المللی نقشی پررنگ 
ایفا کند. سعدی، آشــنایی دستگاه های اجرایی با 
سیاست گذاری و فعالان مدیریت بحران نسبت به 
دستاوردهای نوین و همچنین ایجاد ظرفیت لازم 
جهت اقدامــات فرهنگی ترویجــی، آموزش های 

همگانــی و تخصصی برای بهره گیــری از ظرفیت 
مراکز علمی دانشــگاه ها، نهادهــای غیر دولتی و 
تشکل های مردم نهاد ســطح ملی و بین المللی را 
از دیگر مزایای برپایی رویداد بین المللی ایران قوی 

عنوان کرد. 
وی با اشاره به اقدامات انجام شده برای تحقق اهداف 
این رویداد، در استان فارس اعلام کرد: برای حضور 
موفق در این رویداد بین المللی، کمیته هایی متشکل 
از مراکز علمی و دانشگاهی، آموزش و توانمندسازی، 
نمایشگاه و دستاوردها، نمایشگاه ارتباط با صنعت 
و بنگاه های اقتصادی ذی نفع،کمیته شــرکت های 
دانش بنیان و فناور، کمیته جشــنواره فرهنگی و 
هنری تشکیل و تاکنون چندین نشست تخصصی 
با حضور مراکز علمی، دستگاه های اجرایی استان و 
مسئولین تشکیل شده است تا توانمندی استان به 
صورت شایسته در این رویداد بین المللی به نمایش 

گذاشته شود. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری فارس در ادامه 
ابــراز امیدواری کرد که با توجه به جایگاه اســتان 
فارس در ســطح کشــور خصوصــاً در حوزه های 
مختلف علمی، فرهنگی و صنعتی شــاهد حضور 
فعال و پویای استان در این رویداد ارزشمند باشیم.

هادی رضایی، رئیس ســازمان بسیج رسانه استان 
فارس در همایش اقتدار که در شهرســتان زرقان 
برگزار شــد، گفت: بســیج با آغاز نهضت حضرت 
امام روح ا... در سال ۱۳۴۲ شکل گرفت و در ۵ آذر 

۱۳۵۸ به دستور ایشان قوام پیدا کرد.
 انقاب اســامی ایران با بسیج توده ها شکل 

گرفت
وی ضمن گرامیداشــت هفته بســیج و تبریک به 
بسیجیان و همه کسانی که در این کره خاکی دل 
در گرو ارزش های انســانی و اسلامی دارند، عنوان 
کرد: انقلاب اســلامی ایران با بسیج توده ها شکل 

گرفــت و ناگزیر با حضور در میدان های دفاع از آن 
تــداوم خواهد یافت. رضایی تصریح کرد: جمهوری 
اســلامی حاصل انقلاب اسلامی اســت و انقلاب 
اسلامی حاصل حضور حاضران متعهد به آرمان ها 

و ارزش های انقلاب امام راحل است.
 فلسفه بسیج حفاظت از دستاوردهای انقاب است
وی افــزود: فلســفه ایجــاد بســیج حفاظــت از 
دســتاوردهای معنوی و مادی این انقلاب است و 
وظیفه بسیج جلوگیری از انحراف در مسیر انقلاب و 
صدور آن به دل ها و امت های پاک در سراسر گیتی 
است. رضایی اضافه کرد: آنچه امروز از آن به عنوان 

محور مقاومت یاد می شود تحقق کلام خمینی کبیر 
مبنی بر توســعه انقلاب به دیگر بلاد اسلامی است 
که با تدبیر جانشــین بر حقش مقام معظم رهبری 
به ثمر نشسته اســت. وی گفت: غزه نماد مقاومت 
و شــمع فروزان روزهای تاریک تاریخ جهل مدرن 
است که در آتش خصم روشنابخش وجدان خفته 
بشری شــدند و سیل انسانیت را در جای جای دنیا 
به راه انداختنــد. رضایی تأکید کــرد: رمز ظهور، 
مقاومت اســت و رمز استمرار انقلاب نظارت بر آن 
توسط ناظران و صاحبان آن یعنی مردم در مکتب 

بسیج است.

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

بافت هــای  نوســازی   
فرسوده یکی از موضوعاتی 
کنار  در  دولت  که  اســت 
بحث مســکن های جدید دنبال می کند. هر چند که نوسازی 
در بافت های فرســوده به دلیل سکونت افراد و شرایط خاص 
منطقه و ریزدانگی و عدم تمکن مالی ساکنان این بافت های 
مسکنی با مشکلاتی مواجه اســت، اما آخرین خبر در مورد 
بافت های فرســوده استان بر این مبنا بود که طی چهار سال 
باید ۵۰ هزار واحد در بافت های فرســوده در اســتان فارس 
نوســازی شود که در این ارتباط ســهم هر یک از شهرهای 
دارای بافت فرسوده اســتان را تعیین و به شهرداری ها ابلاغ 
کرده ایم. خبری که در اردیبهشت ماه به نقل از مدیر کل راه و 

شهرسازی استان فارس اطلاع رسانی شد.
محمودرضا طالبان گفت: با کمک شــهرداری ها داریم دنبال 
می کنیم این اســت که نحوه نوســازی و مــدل مداخله در 
بافت های فرســوده شهرها به چه شکل باشــد که در پایان 
هر ســال ۱۲ هــزار ۵۰۰ واحد و در پایان چهار ســال کل 
تعهدات نوســازی این واحدها عملیاتی شــود. طالبان افزود: 
برای این منظور مشاورانی را در اختیار می گیریم و از ۹ شهر 
پهنه هایی برای آنهــا تهیه می کنیم که هم محلات ناکارآمد 
آن شــهرها شناسایی شود و هم اولویت اول تا سوم هر شهر 
و محله و نحوه مداخله شــهرداری ها نیز مشــخص شود تا با 

حمایت فرمانداری ها و اداره کل راه و شهرســازی به سمت 
اجــرا برود. وی در خصوص افزایش تســهیلات طرح نهضت 
ملی مســکن هم بیان کرد: بر اســاس مصوبه اخیر شورای 
پــول و اعتبار، میزان این تســهیلات از ۴۰۰ میلیون تومان 
بــه ۵۵۰ میلیون تومان افزایش می یابد. در آخرین مربوط به 
میزان صدور پروانه های ساختمانی در بافت  فرسوده با اجرای 
بسته ۱۹بندی نوسازی افزایش یافته و طبق گفته مدیرعامل 
شــرکت بازآفرینی شهری، بسته بومی شــده نوسازی بافت 

فرسوده در ۵۷ شهر در حال اجرا است. 
نوسازی بافت های فرسوده یکی از مهم ترین برنامه هایی است 
که نقش مؤثری در بهبود وضعیت بازار مســکن و بازگشــت 
رونق در این حوزه دارد این در حالی اســت که هنوز برخی 
از دســتگاه ها همکاری لازم را برای اجــرای این طرح انجام 
نمی دهنــد و همیــن امر باعث می شــود که ســاکنان این 
بافت ها نتوانند به نوســازی بافت های فرسوده اعتماد کنند. 
براســاس این گزارش دولت سیزدهم در قالب برنامه نهضت 
ملی مســکن، در بافت های فرسوده نوسازی ۶۰۰ هزار واحد 
برای چهار ســال دولت را سیاســت گذاری کرده است که با 
مشوق های برنامه ریزی شده از جمله بسته تشویقی نوسازی 
بافت های فرســوده انتظار می رود تا نوسازی در این بافت ها 
ســرعت پیدا کند. مهم ترین بســته تشــویقی برای اجرای 
طرح های نوسازی بافت های فرسوده، بسته تشویقی ۱۹بندی 

با رویکرد شهرســازی است؛ این بســته زمانی می تواند مؤثر 
باشــد که شهرداری به عنوان دستگاه  اصلی اجرای این بسته 

نسبت به صدور پروانه ساختمانی و اجرای آن اقدام کند.
در همین رابطه محمد آیینی، مدیرعامل شرکت باز آفرینی با 
بیان اینکه بسته بومی شده نوسازی بافت فرسوده در ۵۷ شهر 
در حال اجرا است گفت: پایش عملکرد استان ها در نوسازی 
بافت فرسوده در ۱۰ اســتان انجام شده است و هم اکنون با 
مصوبات شورای عالی شهرســازی و معماری، عملکرد بیشتر 
اســتان ها در اجرای بسته تشویقی نوســازی بافت فرسوده 
بهبود یافته است. او بیان کرد: با اجرای طرح های بسته های 
تشویقی در نوسازی بافت های فرسوده شاهد رشد ۳۰ تا ۴۰ 
درصدی در صدور پروانه های ساختمانی در شهرهای مختلف 
کشــور هستیم. طبق بررسی های صورت گرفته از ۱۰۶ شهر 
بزرگ کشــور که دارای محدوده مصوب بازآفرینی شــهری 
هستند ۳۱ شــهر از جمله کلان شهرهای تهران، تبریز، کرج 
و کرمانشــاه و شهرهای بزرگ کاشــان، اراک، یزد و بروجرد 
نســبت به اعمال بســته اقدام کردند و ۲۰ شهر نیز با توجه 
به ظرفیتی که در مصوبه ۱۹ بندی شــورای عالی شهرسازی 
و معماری تأکید شــده بود که متناسب با شرایط اقتصادی، 
اجتماعی، فرهنگی و محیط زیســتی شــهر خود نسبت به 
بســته تشــویقی مؤثرتری اقدام کنند در حال تدوین بسته 
هســتند که در کمیسیون ماده ۵ استان ها به تصویب برسد. 

کلان شــهرهای شــیراز و اهواز و مراکز استان ها و شهرهای 
بزرگ ارومیه، اردبیل، زاهدان، ســاری، خرم آباد، بوشــهر و 
ســمنان از این دســته اند. د ر همین راستا مهرداد بذرپاش، 
وزیر راه و شهرسازی هم پیش از این اعلام کرده بود که یکی 
از اولویت های تولید مســکن نوســازی بافت فرسوده بوده و 
تولید مسکن در این بافت ها به جهت داشتن تمامی خدمات 
زیربنایی و روبنایی به عنوان بهترین روش تولید مسکن است 
تا بخشــی از طرح نهضت ملی مسکن در بافت های فرسوده 
باشــد که در این خصوص شــرکت بازآفرینی شهری ایران 
با همکاری شــهرداری ها و ســایر ارگان ها و مشارکت مردم 
گام هایی برداشــته است. او با اشاره به اینکه نوسازی مسکن 
دربافت های فرسوده خیلی مهم است، اظهار کرد: این کار به 
اندازه ساخت مسکن در طرح نهضت ملی مهم است بلکه زود 
بازده تر، اثر بخش تر و مفید تر اســت. وزیر راه و شهرسازی با 
اشاره به اینکه بسیاری از مشکلات فرهنگی، اجتماعی آینده 
در این بافت ها حل شــده اســت تصریح کرد: راه تسریع در 
نوســازی مسکن دربافت های فرسوده ، ارائه تشویق های مالی 
و شهرسازانه اســت. تلاش می کنیم همراهی و سهم بانک ها 
درپرداخت تسهیلات نوسازی بافت های فرسوده بیشتر شود.

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

س : طاهره حیاتی
عک

استاندار فارس:
اجرای پروژه فیبر نوری در استان کار جهادی می طلبد

محمدهــادی ایمانیه، اســتاندار فارس در جلســه کنترل پــروژه فیبرنوری 
منازل و کســب وکارها در اســتان فــارس که با حضور معــاون برنامه ریزی و 
نظارت راهبــردی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات و ۱۰ نفر از شــهرداران 
اســتان فارس برگزار شــد، گفت: پــروژه فیبر نوری نوری یــک کلان پروژه 
ملی اســت که در دولت ســیزدهم کلید خورده و در کشور و همزمان استان 
فــارس در حال اجرا اســت لیکن با توجه به وســعت اســتان فــارس و دارا 
 بودن بیش از ۱۲۰ شــهر، اجرای پروژه در اســتان کار جهــادی و توانمندی 

بیشتری می طلبد.
وی افزود: متولی حوزه فیبرنوری منازل و کسب و کارها در کشور وزارت ارتباطات 
و فناوری اطلاعات اســت و در این خصوص وزارت، اپراتورهای پیمانکار پروژه و 
سهمیه هر اپراتور را مشخص و ابلاغ نموده است؛ لذا شهرداران استان نیز مکلفند 
ظرف مدت یک هفته نسبت به دریافت نظریه شورا برای اجرای این پروژه اقدام 
کنند. اســتاندار فارس گفت: برای رفع موانع و تسریع در اجرای پروژه، قرارگاه 
جهادی فیبرنوری منازل و کسب وکارها را تشکیل داده ایم؛ اداره کل ارتباطات 
و فناوری اطلاعات اســتان موظف است جلسات این قرارگاه را هر هفته برگزار 
 نماید و مسائل و هرگونه مشکلات در اجرای کار در این قرارگاه بررسی، مرتفع

 و پیگیری کند.

بازرس کل استان فارس:
۱۰۷۹ میلیارد ریال عوارض شهرداری شیراز

 وصول شد

کاظم اکرمی، بازرس کل اســتان فارس با اشــاره به مشی ســازمان بازرسی 
مبنی بر کمک به دســتگاه های اجرایی که همواره مورد تأکید ریاســت عالی 
ســازمان بازرسی کل کشور اســت، اظهار کرد: با پیگیری ســازمان بازرسی 
 عوارض پروژه مســکونی تجاری به میزان ۱۰۷۹ میلیارد ریال توسط شهرداری 
شیراز وصول شــد. وی افزود: در جریان بررسی و نظارت بر سامانه شهرسازی 
الکترونیک شــهرداری توسط بازرسی کل استان فارس مشاهده شد در پرونده 
یکی از مجتمع های بزرگ شــیراز، به مســاحت ۱۵۹۴۰ مترمربع برای وصول 

عوارض ساختمانی متعلق به این پروژه، اقدامی صورت نگرفته است.
بازرس کل اســتان فارس گفت: بازرسی کل اســتان در اجرای بند ج ماده ۱۱ 
قانون تشکیل سازمان بازرسی کل کشور، موضوع را طی نامه هشداری به شهردار 
شــیراز اعلام کرد که پس از پیگیری های صورت گرفته، شهرداری شیراز بابت 

عوارض پلاک مزبور مبلغ ۱/۰۷۹/۲۸۲/۸۸۷/۸۱۰ ریال محاسبه و وصول شد.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس خبر داد:
افزایش واگذاری زمین به مشمولان جوانی جمعیت

 و ایثارگران 

محمودرضا طالبان، مدیرکل راه و شهرسازی فارس در حاشیه نشست با رؤسای 
ادارات راه و شهرســازی و بنیاد مسکن شهرســتان های استان فارس گفت: با 
توجه به سیاست کشــور و لزوم افزایش جمعیت واگذاری زمین به مشمولین 
طرح جوانی جمعیت در شهرهایی که زمین موجود است، همچنین واگذاری به 

ایثارگران در دستور کار راه و شهرسازی است.
مدیرکل راه و شهرسازی فارس تأکید کرد: با استفاده از تمام ظرفیت های موجود 
تمام تلاش خود را به کار خواهیم گرفت تا این مهم انجام گیرد. وی اضافه کرد: 
متأسفانه در سال های گذشته نحوه واگذاری زمین به ایثارگران به کندی صورت 
می گرفت که این واگذاری ها سرعت و شتاب مناسب گرفته و تا پایان سال جاری 
تمام توان خود را خواهیم گذاشت تا بتوانیم بر اساس سهمیه عمده متقاضیان 
ایثارگر تعیین تکلیف شوند. طالبان در پایان یادآور شد: عملکرد هر شهرستان در 

اجرای نهضت ملی مسکن مورد ارزیابی و پایش قرار خواهد گرفت.

فرمانداران دو شهرستان فارس منصوب شدند

طی حکمی از ســوی اســتاندار فارس، فرمانداران شهرســتان های فراشبند و 
بختگان منصوب شدند. محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس، در حکمی، مجید 
وامق را به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان فراشبند منصوب کرد. در این 

حکم خطاب به سرپرست فرمانداری فراشبند آمده است:
به موجب این حکم و بنا به پیشنهاد معاون محترم سیاسی و امنیتی و اجتماعی 

جنابعالی را به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان فراشبند می نمایم.
امید اســت با اتکال به خداوند متعال و تحت عنایت حضرت ولی عصر )عج( با 
الهام از فرامین رهبر فرزانه انقلاب اسلامی )مدظله العالی( برای تحقق آرمان های 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران با روحیه انقلابی، پاک دستی و فسادستیزی 
ضمن تعامل با دستگاه های اجرایی، نهادهای انقلابی و نیروهای مسلح در اجرای 
دقیق سیاســت های دولت سیزدهم و خدمت به مردم شریف شهرستان موفق 
و موید باشید. همچنین استاندار فارس طی حکمی عطاءا... جوکار را به عنوان 
سرپرســت فرمانداری شهرستان بختگان منصوب کرد. در این حکم خطاب به 

سرپرست فرمانداری بختگان آمده است:
بــه موجب این حکم و بنا به پیشــنهاد معاون سیاســی و امنیتی و اجتماعی 
جنابعالی را به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان بختگان منصوب می نمایم.
امید اســت با اتکال به خداوند متعال و تحت عنایت حضرت ولی عصر )عج( با 
الهام از فرامین رهبر فرزانه انقلاب اسلامی )مدظله العالی( برای تحقق آرمان های 
نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران با روحیه انقلابی، پاک دستی و فسادستیزی 
ضمن تعامل با دستگاه های اجرایی، نهادهای انقلابی و نیروهای مسلح در اجرای 
دقیق سیاســت های دولت سیزدهم و خدمت به مردم شریف شهرستان موفق 

و مؤید باشید.

میزان بارش سال آبی جاری به نزدیک ۳۰ میلی متر 
رسیده است

ســیاوش بدری، مدیر عامل شرکت آب منطقه ای فارس گفت: استان فارس از 
عصر دوشــنبه ۲۹ آبان ماه تحت تأثیر سامانه بارشی قرار گرفته و خوشبختانه 

بارندگی های خوبی را در اکثر شهرهای استان شاهد بودیم.
بدری افزود: میانگین بارش دو روزه در اســتان فارس ۱۸ میلی متر می باشد و 
ایستگاه کازرون با ۸۵ میلی متر بیشــترین بارندگی را داشته است، وی اضافه 
کرد در ســال آبی جدید  یعنی از اول مهرمــاه ۱۴۰۲؛ بارندگی های خوبی را 
شــاهد بودیم. مدیرعامل آب منطقه ای اضافه کرد: میزان بارندگی در دو ماهه 
شروع سال آبی نزدیک ۳۰ میلی متر می باشد که ۲۱ درصد نسبت به میانگین 

بلندمدت مشابه استان افزایش نشان می دهد.

آخرین وضعیت کروناویروس در استان فارس

دانشگاه علوم پزشکی شیراز طی اطلاعیه ای، آخرین وضعیت کروناویروس در 
فارس را از ابتدای شیوع تا روز گذشته اعلام کرد.

از ابتدای شــیوع ایــن بیماری تاکنون، دو میلیون و ۲۹۱ هزار و ۵۲۴ تســت 
تشــخیصی مولکولی و تست سریع در آزمایشــگاه های استان تهیه شده که با 
بررسی نمونه های انجام شده، ۶۶۵ هزار و ۲۲۲ بیمار مثبت شناسایی شده است.
از مجموع تســت های انجام شده از ابتدای شیوع تا روز گذشته، یک میلیون و 
۸۵۶ هزار و ۴۳۳ تســت تشــخیصی مولکولی بوده که ۵۳۵ هزار و ۶۱۲ مورد 
بیمار مثبت قطعی شناسایی شــده، همچنین از ابتدای آغاز طرح شهید حاج 
قاسم سلیمانی تا روز گذشته ۴۳۴ هزار و ۵۱۶ مورد تست سریع انجام شده و 

۱۲۹ هزار و ۶۱۰ بیمار مثبت شناسایی شده است.
تعداد ۲۵۴ بیمار مثبت و مشــکوک دارای علایم در بیمارســتان های استان 
بستری هستند که از این تعداد، ۳۱ بیمار به دلیل وخامت شرایط جسمی، در 

بخش های ICU، مراقبت های ویژه درمانی دریافت می کنند.
متأسفانه در هفته گذشته، ۲ مورد جدید فوتی ناشی از کرونا در فارس گزارش 
شــده و مجموع جان باختگان ناشی از کووید۱۹ از ابتدای شیوع بیماری تا روز 

گذشته، به هشت هزار و ۲۱۶ نفر رسیده است.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری فارس خواستار شد:

حضور فعال دستگاه های اجرایی استان در رویداد »ایران قوی«

 رئیس سازمان بسیج رسانه استان فارس:

غزه شمع فروزان روزهای تاریک جهل مدرن است

استاندار فارس تأکید کرد: 

نظارت جدی بر ساخت کتابخانه در طرح 
نهضت ملی مسکن 

تصمیم گیری کمیسیون ماده 5 برای بافت های فرسوده استان

5۰ هزار واحد در مدت چهار سال باید نوسازی شود 

ایمنی، روشنایی و ســرعت مطمئن سه مقوله 
مرتبط با کمربندی شــیراز اســت که فقدان یا 
کمرنــگ بودن هر کدام منجر به بروز تصادفات 
مرگبــار و خســارت بار در ایــن محــور ۴۲ 
کیلومتری می گردد. شاید پرداختن به موضوع 
کمربندی شــیراز یا همان بزرگراه امام خمینی 
)ره ( دیگر برای رسانه ها و مردم این کلان شهر 
تکراری باشد اما آن چیزی که همواره دردناک 
بوده، صدرنشینی این محور در تصادفات است. 
کمربنــدی، محوری که از دروازه قرآن شــروع 
شده و با پیمودن شهرک های اکبرآباد و جوادیه 
به همت جنوبی می رســد و با عبور از شــهرک 
فرهنگیان، تقاطع نواب صفوی و سلطان آباد در 
نهایت به پل فســا ختم می شود و به عنوان یک 
رینگ بیرون شهری مورد استفاده قرار می گیرد.
ســاخت شــهرک های اطراف ایــن محور طی 
سال های گذشته سبب شد بخشی از این محور 
به درون شهر کشیده شده و بسیار حادثه آفرین 

باشد.
یکــی از اتفاق هایی که در چند مــاه اخیر در 
ایــن محور به تصمیم گیری مدیران شــهری و 
استان منتهی شده اســت، تقسیم وظایف بین 
شــهرداری و راهداری برای ایمنی بخشــی به 
این محور شــریانی درون شهری و برون شهری 
اســت. تصمیمی کــه تا جایگزیــن کمربندی 
جدیــد و تفکیــک تــردد خودروهــا می تواند 
 از شــدت تصادفــات و حتــی کاهــش موارد 

منجر به فوت بکاهد.

روز گذشــته مدیرکل راهــداری و حمل و نقل 
جاده ای فارس با اشــاره به رأی جدید شورای 
ترافیک استان فارس، گفت: محدودیت سرعت 
در کمربندی شــیراز به ۸۵ کیلومتر بر ساعت 

تغییر پیدا کرد.
علیرضا راســتیار از تغییر سرعت در کمربندی 
شــیراز خبــر داد و گفــت: با بررســی مجدد 
کارشناســی سرعت طرح در کمربندی شیراز و 
میانگین سرعت تردد ۸۵ درصد از خودروهای 
عبوری، محدودیت سرعت در کمربندی شیراز 

از ۷۰ به ۸۵ کیلومتر بر ساعت تغییر کرد.
مدیــرکل راهــداری و حمل و نقــل جاده ای 
فــارس افزود: این موضوع در شــورای ترافیک 
استانداری فارس و کمیسیون اجرایی مدیریت 
ایمنــی و  حمل و نقل اســتان مطرح گردید و 
پــس از تأییدیه فرماندهی پلیس راه اســتان و 
 ســایر اعضا، ســرعت ۸۵ کیلومتر بر ســاعت

اعمال شد. 
وی با بیان اینکه در کمربندی شــیراز علاوه بر 
اعمال تخلف ســرعت لحظه ای، تخلف سرعت 
متوسط نیز لحاظ می شود، اظهار کرد: کاربران 
جــاده ای علاوه بر رعایت ســرعت لحظه ای در 
زیر دوربین، می بایســت ما بین دو دوربین نیز 

محدودیت سرعت را رعایت کنند.
  ثبت ۱2 سامانه تخلف در کمربندی 

راســتیار درخصــوص نظــارت دوربین هــای 
ثبــت تخلف در کمربندی کلان شــهر شــیراز 
نیــز بیان کــرد: هم اکنــون ۱۲ ســامانه ثبت 
تخلــف در کمربنــدی شــیراز فعال هســتند 
کــه فعالیــت ایــن ســامانه ها نقش بســیار 

 زیادی در کاهــش تصادفات جرحــی و فوتی 
داشته است.

 پیش از شــهردار شــیراز در آغــاز کلنگ زنی 
تقاطــع او بــا اشــاره بــه وضعیت نابســامان 
کمربنــدی و تداخلــی که وجــود دارد، اضافه 
کــرد: ایــن مســیر دارای آســفالت، ایمنــی 
مطلوب و ورودی و خروجی مناســبی نیســت 
و ایــن واقعاً جــزو وظیفه شــهرداری نبوده و 
جــزو وظایف وزارت راه و شهرســازی اســت، 
اما بنا بــه دغدغه مدیریت شــهری، تکلیف و 
تصویب شورای اســلامی و نظر استاندار فارس 
 مکلف به ســامان دهی این محور در قالب یک

مقطع ۱۸ کیلومتری شد.
ســامان دهی مابقــی مســیر ۴۲ کیلومتــری 
کمربندی بر عهده اداره کل راه و شهرســازی 

اســت که این مقام ارشــد مدیریت شــهری 
شــیراز بر آن اشــاره و بیان کرد: مقرر شد در 
کمربنــدی دو تقاطع را وزارت راه اجرا کند که 
مدیر کل راه و شهرســازی اســتان این موضوع 
را تقبل کرد و بــا پیگیری انجام صورت گرفته 
 آگهــی مناقصــه برای اجــرا برگزار شــده اما 

شرکت کننده نداشته است.
شهردار شیراز تصریح کرد: این موضوع مطالبه 
مدیریت شــهری و مردم اســت و باید هر چه 
ســریع تر این دو قطعه که در تعهدات اداره کل 

راه و شهرسازی بوده، انجام شود.
محمد امین، معاون فنی و عمرانی شــهرداری 
شــیراز در آخرین اظهار نظر خــود گفته بود 
کمربندی در محدوده شــهرداری را شــامل ۹ 
پروژه اصلی با چندین زیرشاخه است که نصب 

دوربین های کنترل ســرعت و اصلاح هندسی، 
ســاخت تقاطع هــای غیــر هم ســطح، خرید 
نیوجرســی و اجرای محدودسازی  و نصب تابلو 

علائم در حال انجام است.
وی دربــاره اجرای دو تقاطع ســفیر-رحمت و 
قائم-رحمــت نیز گفت: اجــرای این دو تقاطع 
از وظایــف راه و شهرســازی و در حــال انجام 
اســت، چنانچه در تقاطع قائم-رحمت نقشه ها 
کامل شــده و در حال پیش رفتن است اما در 
تقاطع سفیر تداخلی با تأسیسات برق فشارقوی 
وجود داشــت که طراحی های جابه جایی انجام 
شده و برای ساخت دکل ها باید تا انتهای فصل 

تابستان صبر کنیم.
معاون شــهردار شــیراز همچنیــن از اجرای 
آسفالت، اصلاح هندسی مناطق، تکمیل تقاطع 
شــهید فرصتیــان و اجرای یک راســت گرد و 
اجرای یک لوپ و تقاطع نواب صفوی و احمدی  

جنوبی نیز یاد کرد.
او همچنین تصریح کــرد: در برنامه بلندمدت 
نیز قرار اســت کمربندی شیراز به یک شریان 
درجه یک شــهری با رعایت سایر استانداردها 

تبدیل شود.
معــاون فنــی و عمرانی شــهرداری شــیراز 
گفت: اجرا و ســرعت بخشــیدن به تقاطع های 
غیرهمســطح، اصلاح ورودی هــا و خروجی ها 
بــه کمربنــدی از طرح هــای در نظــر گرفته 
شــده برای کمربندی شــیراز است، همچنین 
توســط  غیرهمســطح  تقاطــع  دو  طراحــی 
 وزارت راه و شهرســازی نیــز در ایــن محــور 

پیش بینی شده است.

کمربندی همچنان برمحور تغییرات می چرخد؛

تغییـر سرعـت 

س : طاهره حیاتی
عک



آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شــماره 1402۶0۳110100024۷۳ تاریخ 1402/0۸/15 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان داراب تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای موسی آب سالان بشماره شناسنامه 2 به 
شــماره ملی 24۹1515121 صادره از داراب فرزند امید در ششدانگ 
یک قطعه زمین مزروعی بمساحت ۶0۸۶۶/۸0 متر مربع پلاک 115۸ 
فرعی از ۸125 اصلی مفروز و مجزا شده قسمتی از پلاک ۸125 اصلی 
واقع در قطعه 5 بخش 12 فارس داراب خریداری شــده بدون واسطه 
از خانم فاطمه درانی مالک اولیه محرز گردید. حقوق ارتفاقی ندارد. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت داراب تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی اســت در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/20 

20۳/م الف
عبدالمهدی باغبان -رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 

از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابر رأی شــماره 1402۶0۳110100024۷4 تاریخ 1402/0۸/15 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 
فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی شهرستان داراب تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم ماه تاب فاطمی بشماره شناسنامه 
۳ به شــماره ملی 24۹152۷2۸۶ صادره از داراب فرزند محمد در 
ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی بمساحت 550۳2/25 متر مربع 
پلاک 115۷ فرعی از ۸125 اصلی مفروز و مجزا شده قسمتی از پلاک 
۸125 اصلی واقع در قطعه 5 بخش 12 فارس داراب خریداری شــده 
با واســطه از فاطمه درانی مالک اولیه محرز گردید. حقوق ارتفاقی : 
ندارد . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی میشــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت داراب تســلیم و پس از 
اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/20 

204/م الف
عبدالمهدی باغبان - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 

از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شــماره 1402۶0۳110100024۷2 تاریخ 1402/0۸/15 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در واحد ثبتی شهرستان داراب تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای موسی آب سالان بشماره شناسنامه 2 به 
شــماره ملی 24۹1515121 صادره از داراب فرزند امید در ششدانگ 
یــک قطعه زمین مزروعی بمســاحت 5۷122 متر مربع پلاک 115۹ 
فرعی از ۸125 اصلی مفروز و مجزا شده قسمتی از پلاک ۸125 اصلی 
واقع در قطعه 5 بخش 12 فارس داراب خریداری شده بدون واسطه از 
خانــم فاطمه درانی مالک اولیه محرز گردید . حقوق ارتفاقی : ندارد. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت داراب تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/20 

205/م الف
عبدالمهدی باغبان 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 
از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابــر رای شــماره 1402۶0۳11024000۸۶۳ - 1402/0۸/0۳ صادره 
از ســوی هیات قانون تعییــن و تکلیف وضعیت ثبتــی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
خرم بید تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی پرونده بنام آقای محمد 
رضا مومنی دوست فرزند درویش در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 
2۶4 متر مربع تحت پلاک 112/1040 متخــذه از پلاک 112 واقع در 
قطعه یک بخش 14 فارس شهرســتان خرم بید، صفاشهر ناحیه یک 
خریداری ســمیه رنجبر احدی از ورثه جمشید رنجبر محرز گردیده 
اســت لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
طبق اوقات تعیین شــده ذیل اگهی میشود در صورتی که اشخاص 
نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی مذکور به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نماید بدیهی اســت در صورت انقضای مــدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شد . در هر حال 

صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/0۹/20 

542۳5/م الف
عبد الحمید علی پور دارابی 

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید 
از طرف سید محمد حسینی خرمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شــماره 1402۶0۳110100024۷1 تاریخ 1402/0۸/15 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای 
فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی شهرستان داراب تصرفات 
مالکانه و بلا معارض متقاضی آقای موسی سالان بشماره شناسنامه 2 
به شماره ملی 24۹1515121 صادره از داراب فرزند امید در ششدانگ 
یک قطعه زمین مزروعی بمساحت 5۹4۸0/۷0 متر مربع پلاک 11۶0 
فرعی از ۸125 اصلی مفروز و مجزا شده قسمتی از پلاک ۸125 اصلی 
واقع در قطعه 5 بخش 12 فارس داراب خریداری شده بدون واسطه از 
خانــم فاطمه درانی مالک اولیه محرز گردید . حقوق ارتفاقی : ندارد. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت داراب تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/05 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/20 

206/م الف
عبدالمهدی باغبان 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 
از طرف محمد صداقت 

یک شنبه 1402/0۹/05    بینالملل سال سی ام  شماره 4۶154

سازمان ملل

آژانس های امدادرسان:
 باید آتش بس دائم در غزه ایجاد شود

ایسنا- سازمان ملل ابراز امیدواری کرد که آتش بس شکننده ای 
که از روز جمعه میان حماس و رژیم صهیونیســتی برقرار شده، 

به انتقال کمک ها به شمال نوار غزه پس از هفته ها منجر شود.
 آژانس های امدادرســانی این سازمان اعلام کردند، برای انتقال کمک ها به بخش 
شــمالی نوار غزه تلاش می کنند که به دلیل حملات رژیم صهیونیستی و کمبود 
سوخت خدمات رسانی بیمارستان های این بخش مختل شده و در آستانه قحطی 

و شیوع انواع بیماری ها قرار دارد.
اما این آژانس ها تأکید می کنند که باید آتش بس دائم اجرایی شود تا مقدار زیادی 
از کمک های ضروری برای رفع کامل نیازهای غزه منتقل شود چرا که حدود یک 
چهارم ساکنان این باریکه یعنی 1/7 میلیون تن آواره شده و هزاران تن هم شهید 

شده اند. به علاوه بسیاری هم مرده یا زنده همچنان زیر آوار مانده اند.
مدیرکل سازمان جهانی بهداشت از برقراری آتش بس انسانی در نوار غزه و انتقال 

کمک های انسانی استقبال کرد و آن را گامی درست اما ناکافی خواند.
ســخنگوی دفتر ســازمان ملل در امور انسانی در نشســت خبری این سازمان 
 گفت، کمک ها در حال انتقال به غزه هســتند و امید اســت این آتش بس موقت،

دائمی شود.
مصــر اعلام کرده در طول آتش بس روزانــه ۲۰۰ کامیون حامل کمک ها و 1۳۰ 

هزار لیتر سوخت از گذرگاه مرزی رفح وارد غزه خواهد شد.
همچنین سخنگوی ســازمان جهانی بهداشت اعلام کرد، این سازمان همزمان با 
شروع آتش بس تلاش می کند تعداد زیادی از بیمارستان ها را تخلیه کند چرا که 
بابت سلامتی حدود 1۰۰ بیمار و اعضای کادر پزشکی که همچنان در بیمارستان 

الشفاء هستند، نگران است.

آسیای میانه

اروپا

نخست وزیر ارمنستان:
  روسیه تسلیحاتی که ارمنستان پولشان را داده

 تحویل نمی دهد
ایسنا- نیکول پاشینیان، نخست وزیر ارمنستان گفت که روسیه 
هنوز ســلاح هایی را که کشــورش پول آنهــا را پرداخت کرده، 
تحویل نداده است و مذاکرات برای یافتن راه حلی در این زمینه 

در حال انجام است.
 روابط میان روسیه و ارمنستان که متحدان پیمانی به شمار می روند، در ماه های 
اخیر تیره شــده، به طوری که نخست وزیر ارمنستان، مسکو را متهم کرده که در 
جریان درگیری ایروان با جمهوری آذربایجان بر ســر قره باغ از آن حمایت نکرده 

است.
 نیروهای جمهوری آذربایجان در ماه ســپتامبر طی عملیاتی برق آســا بار دیگر 
کنترل قره باغ را به دست گرفتند و به دنبال آن بیش از 1۰۰ هزار ارمنی محلی با 

وجود مستقر شدن صلحبانان روسی، به سمت ارمنستان گریختند.
روز جمعــه خبرگزاری تاس به نقل از پاشــینیان در کنفرانس مطبوعاتی آنلاین 
او گزارش داد: »در مورد عدم تأمین ســلاح ها و تجهیزات در ازای پرداخت، البته 

مشکلاتی وجود دارد.«
او گفت: »رایزنی ها در مورد مکانیسم های حل این مشکلات در حال انجام است.« 
پاشینیان گفت، با توجه به اینکه مسکو هم به سلاح نیاز دارد، یکی از گزینه های 
ممکن کاهش بدهی های کنونی ارمنستان به روسیه در ازای پرداخت هایی است 

که قبلاً صورت گرفته است.
به گزارش رویترز، او هیچ جزئیاتی در مورد ســلاح هایی که ارمنستان خریداری 

کرده یا اینکه چقدر برای آنها به روسیه پرداخت کرده، ارائه نداد.
پاشینیان همچنین کانال های تلویزیونی دولتی روسیه را که در ارمنستان برنامه 
پخش می کنند، به نقض قوانین محلی متهم کرد و گفت که رایزنی با مســکو در 

مورد این موضوع هم لازم است.
تلویزیون دولتی روســیه بارها و بارها پاشینیان را به دلیل از دست دادن قره باغ 

مقصر معرفی کرده است.
نخســت وزیر ارمنســتان به توافق دوجانبه میان ایروان و مسکو اشاره داشت که 
تصریح می کند »نباید هیچ اقدامی برای دخالت در امور داخلی کشــور و بی ثبات 

کردن اوضاع سیاسی داخلی در این کشور انجام  شود.«

بارسلونا با رژیم صهیونیستی قطع رابطه کرد
باشگاه خبرنگاران- شهرداری بارسلونا در بیانیه ای اعلام کرد 
که این شهر به دلیل تجاوز رژیم صهیونیستی به غزه روابط خود 
را بطور کامل با این رژیم قطع می کند.  شــهرداری اســپانیا در 
بارســلونا در اعتراض به تجاوز رژیم صهیونیستی به غزه تصمیم 
بــه قطع کلیه روابط نهادی با این رژیم گرفــت و گفت: این تصمیم تا زمانی که 
آتش بس و حقوق مردم فلســطین تضمین نشــود ادامه خواهد داشت. براساس 
گزارش آناتولی، در قطعنامه ای که روز جمعه توسط شورای شهر بارسلونا تصویب 
شد، آمده است که هرگونه حمله به غیرنظامیان، همچنین هرگونه مجازات دسته 
جمعی، کوچ اجباری یا تخریب سیســتماتیک منازل و زیرساخت های غیرنظامی 
و همچنیــن قطع منبع انرژی، آب، مواد غذایی و تجهیزات پزشــکی برای مردم 
نوار غزه محکوم اســت. شهرداری پایتخت کاتالونیا بر اساس این قطعنامه، موانع 
اصلی صلح پایدار را رژیم صهیونیســتی و استعمار سرزمین های فلسطینی و نفی 
حقوق مردم فلسطین دانست. علیرغم ارتباط بارسلونا با تل آویو به مدت ۲۵ سال 
این اولین بار نیست که این شهر روابط خود را با رژیم صهیونیستی قطع می کند. 
در فوریه گذشــته نیز شهردار آن زمان شــهر، آدا کولائو چپگرا، تعلیق توافقنامه 

خواهرخواندگی با تل آویو را اعلام کرد.
در همان زمان بنیامین نتانیاهو، نخســت وزیر رژیم صهیونیســتی ادعا کرد که 
این تصمیم تا زمانی که به نقض حقوق صهیونیســت  ها پایان ندهد، به قوت خود 

باقی خواهد ماند.
احزاب چپگرای اســپانیا و فعالان »بی دی اس« )جنبش تحریم کالا ها و خدمات 
رژیم صهیونیســتی( در آن زمان بیش از پنج هزار امضا به منظور درخواســت از 
شورای شهر بارسلون برای لغو توافق خواهرخواندگی با تل آویو به علت جنایاتی 

که اسرائیل علیه مردم فلسطین مرتکب می شود، جمع آوری کرد ه اند.

،

ایسنا- دیده بان حقوق بشر اروپا-مدیترانه 
اعلام کرد که در جنگ غزه از هفتم اکتبر 
تاکنون ۲۰ هزار و ۳1 فلســطینی شهید 
شــدند که از جمله آن هــا ۸17۶ کودک 
هســتند. با بیرون کشیدن تعداد زیادی از 
قربانیان از زیر آوار این تعداد رو به افزایش 
اســت. همچنین ۳۶۳۵۰ نفر نیز زخمی 

شدند.
بامداد چهارشنبه و پس از چند روز مذاکره 
غیرمستقیم، رژیم صهیونیستی و مقاومت 
فلسطین به توافق برای آتش بس موقت به 
مدت چهار روز و تبادل اسرا دست یافتند. 

آتش بس از روز جمعه اجرایی شد.
براســاس معامله تبادل اسرا میان حماس 
و رژیم صهیونیســتی چهار روز آتش بس 
برقرار شــده و سری اول اسرای فلسطینی 
از زنــدان عوفــر در اراضی اشــغالی آزاد 
شــدند. در چارچــوب توافق میــان رژیم 
صهیونیستی و مقاومت فلسطین، ۳۹ اسیر 
زن و کودک فلســطینی از زندان های این 

رژیم آزاد شدند.
طبق توافق تبادل اســرا که جمعه مرحله 
اول آن اجرایــی شــد، در مقابــل آزادی 

هر اســیر اسرائیلی، سه اســیر فلسطینی 
از زندان هــای رژیــم صهیونیســتی آزاد 
می شــوند.این توافق در حالی انجام شــد 
که رژیم صهیونیســتی مجبور به پذیرش 
شــروط مقاومت شــد. صبح جمعه و در 
اولیــن روز از اجــرای آتش بــس، هزاران 
نفر از مردم فلســطین که در پی حملات 
شــدید رژیم صهیونیستی مجبور به ترک 
خانه های خود در شــمال غزه و حضور در 
جنوب این باریکه شده بودند، بار دیگر به 

محل زندگی خود بازگشتند.
روز گذشــته در دومیــن روز از آتش بس 
موقت در نــوار غزه، مردم فلســطین در 
انتظار آزادی دومین گروه از اســیران در 
بند زندان های اشــغالگران و آزادی گروه 
جدیدی از بازداشت شــدگان نزد مقاومت 
فلســطین در غزه بودند. این یک روز پس 
از آن اســت که مقامات اشغالگر ۳۹ اسیر 
فلســطینی را که بیشتر آنها زن و کودک 
بودند در ازای 1۳ اســیر صهیونیست آزاد 

داد  الیوم گزارش  روســیا  کردند.خبرنگار 
که هزاران فلســطینی از شــرق دیرالبلح، 
خان یونس و رفــح روز جمعه پس از ۴۸ 
روز بمباران مداوم نوار غزه توســط رژیم 

صهیونیستی راهی خانه های خود شدند.
خبرنــگار روســیا الیوم افزود کــه با آغاز 
آتش بــس میان حماس و اشــغالگران در 
روز جمعــه، تعداد زیادی اجســاد مرده و 
 تجزیه شده در چندین منطقه در نوار غزه 

پیدا شد. 
این خبرنگار اشاره کرد که بخش زیادی از 
اجســاد کشف شده در اثر بمباران مستمر 
اشغالگران، تجزیه شده و در نتیجه روزها 
بدون دفن در فضای باز باقی مانده بودند.

کلیپ های  اجتماعی  شــبکه های  کاربران 
 ویدئویــی را منتشــر کردند که اجســاد
کشته شــدگان را در خیابان هــا پراکنده 
نشــان می داد. همچنین تصاویری منتشر 
شد که نشان می دهد اجساد کشته شدگان 
در بیمارســتان اندونزی در شــمال غزه 
پس از محاصره چند روزه ارتش اشــغالگر 
و یــورش و بمبــاران آن در بیمارســتان 

اندونزی انباشته شده است.

نبیه بری، اسرائیل منبع خطر دائمی برای لبنان و 
کل منطقه است

تســنیم- نبیه بری، رئیس پارلمان لبنان در سخنانی اعلام کرد، 
آنچه که در جنوب لبنان می گذرد، در چارچوب حمایت از غزه بوده 
و حزب ا... از آغاز جنــگ تاکنون طبق قواعد درگیری، عملیات های 
خود را ضد مواضع ارتش و نظامیان رژیم اشغالگر انجام داده و هرگز 

مراکز غیرنظامی را هدف قرار نداده است.
نبیه بری افزود، این درحالی اســت که اســرائیل با هدف قرار دادن 
غیرنظامیان و کشــتار خبرنگاران در داخل روستاها و شهرها، همه 
قوانین را نقض کرده اســت. امــا ما تأکید می کنیم کــه قطعاً این 
تجاوزات بدون پاســخ نخواهد ماند. همه تحولات نشان می دهد این 
اسرائیل است که امور را به سمت گسترش درگیری ها پیش می برد.

روزنامه الجمهوریه لبنان اعلام کرد، به موازات پیامی که آمریکا برای 
نبیه بری ارسال کرد و خوســتار جلوگیری از گسترش دایره جنگ 
بود، فرانســوی ها نیز در تماس با رئیــس پارلمان لبنان بوده و پیام 
مشابهی برای وی ارسال کردند. اما نبیه بری در پاسخ به آنها تأکید 
کرد که منبع خطر دائمی برای لبنان و کل منطقه، اســرائیل است 
و بایــد این رژیم را برای پایبندی به قطعنامه 17۰1 و جلوگیری از 

تجاوزات آن ضد لبنان تحت فشار قرار داد.

 ارسال ۱۵ تنُ کمک های بشردوستانه از 
روسیه به غزه

باشگاه خبرنگاران- وزارت شرایط اضطراری روسیه از برخاستن 
یــک هواپیمــای کمکی اضافــی برای ســاکنان غزه از فــرودگاه 
ژوکوفسکی مســکو به فرودگاه العریش مصر خبر داد که حامل 1۵ 
تن غذای کودک و لوازم بهداشــتی و شــخصی است. این وزارتخانه 
در صفحه تلگرام خود نوشــت: وزارت خدمات اضطراری روسیه یک 
محمولــه جدید را بــا یک فروند هواپیمای ایــل-7۶ حامل 1۵ تن 
کمک بشردوستانه برای ســاکنان نوار غزه ارسال کرد. این کمک ها 
شامل غذا برای کودکان، لوازم بهداشت شخصی، ملحفه، پتو و کیسه 
خواب اســت. این هواپیما از فرودگاه ژوکوفسکی در حومه مسکو به 
پرواز درآمد و به سمت فرودگاه العریش مصر رفت و از آنجا کمک ها 
به هلال احمر مصر تحویل داده می شــود و هلال احمر نیز آن را به 
ســاکنان نوار غزه منتقل می کند. ایــن وزارتخانه اعلام کرد که این 
محموله کمکی توسط جمهوری روسیه تاتارستان ارسال شده است.
از زمان آغاز جنگ در غزه، روســیه ده ها تن کمک بشــر دوستانه 
برای مردم غزه ارســال کرده اســت. این وزارتخانه پیش از این، ۳۰ 
تن کمک های بشردوســتانه را برای ســاکنان نوار غزه ارسال کرد و 
بــرای انجام این مأموریت، یک هواپیمای متعلق به این وزارت دفاع 
روســیه از فرودگاه گروزنی به مقصد مصر پــرواز کرد. این محموله 
بشردوســتانه در فرودگاه العریش مصر به نمایندگان جمعیت هلال 

احمر مصر تحویل داده شد.

استقبال مکرون از آزادی اولین دسته از اسرای 
جنگ غزه

باشــگاه خبرنگاران- امانوئل مکرون، رئیس جمهور فرانسه ضمن 
استقبال از آزادی اولین دســته از اسرای جنگ غزه گفت به تلاش 
خود برای آزادی اســرای فرانســوی ادامه می دهــد. رئیس جمهور 
فرانسه شــامگاه جمعه از آزادی اولین دســته از اسرا استقبال کرد 
 و خاطرنشــان کــرد که پاریس مصمم اســت به آزادی همه اســرا 

کمک کند.

دیده بان حقوق بشر اروپا-مدیترانه:

 بیش از ۲۰ هزار فلسطینی در جنگ غزه کشته شدند

وزیر خارجه انگلیس:

مادامی که فلسطینی ها در امنیت و ثبات نباشند، این رژیم نیز در امنیت نخواهد بود
خارجه  وزیــر  کامرون،  دیوید  ایســنا- 
انگلیــس به رژیم صهیونیســتی هشــدار 
داد، مادامــی که فلســطینی ها در امنیت 
 و ثبات نباشــند، این رژیــم نیز در امنیت 

نخواهد بود.
وزیــر خارجــه انگلیــس در مصاحبــه با 
بی بی ســی گفت: ما از آتش بس موقت در 
نوار غزه استقبال می کنیم. تعداد قربانیان 
غیرنظامی در غزه بســیار بالاست. اسرائیل 
بین المللی  قوانیــن بشردوســتانه  به  باید 
خشــونت  همچنیــن  و  باشــد   پایبنــد 
شهرک نشینان در کرانه باختری را متوقف 
 کند چرا که چنین خشونت هایی کاملًا رد 

شده است.
کامرون گفت: اســرائیل بایــد به گونه ای 
برخــورد کند که امنیــت را در دراز مدت 
تضمین کند. در نهایت امنیت اســرائیل به 
زندگی کردن فلســطینی ها در صلح، ثبات 

و امنیت روی این سرزمین وابسته است.
وزیر خارجه انگلیس طی روزهای گذشته 
در سفر به اراضی اشغالی و رام ا... با مقامات 

صهیونیستی و فلسطینی دیدار کرد.
این دیدارها درحالی انجام شــد که بامداد 
چهارشــنبه و پــس از چنــد روز مذاکره 
غیرمستقیم، رژیم صهیونیستی و مقاومت 
فلسطین به توافق برای آتش بس موقت به 
مدت چهار روز و تبادل اسرا دست یافتند. 

آتش بس از روز جمعه اجرایی شد.
براســاس معامله تبادل اسرا میان حماس 
و رژیم صهیونیســتی چهــار روز آتش بس 
برقرار شــده و سری اول اسرای فلسطینی 
از زندان عوفر در اراضی اشغالی آزاد شدند. 
در چارچوب توافق میان رژیم صهیونیستی 
و مقاومــت فلســطین، ۳۹ اســیر زن و 
 کودک فلســطینی از زندان های این رژیم

آزاد شدند.
طبق توافق تبادل اســرا که جمعه مرحله 
اول آن اجرایــی شــد، در مقابــل آزادی 
هر اســیر اسرائیلی، سه اســیر فلسطینی 
صهیونیســتی رژیــم  زندان هــای   از 

آزاد می شوند.
این توافــق در حالی انجام شــد که رژیم 

صهیونیســتی مجبور به پذیرش شــروط 
مقاومت شد.

صبــح جمعــه و در اولیــن روز از اجرای 
آتش بس، هزاران نفر از مردم فلسطین که 
در پی حملات شــدید رژیم صهیونیستی 
مجبور به ترک خانه های خود در شــمال 
غــزه و حضور در جنوب این باریکه شــده 
بودنــد، بار دیگــر به محــل زندگی خود 

بازگشتند.
روز گذشــته در دومیــن روز از آتش بس 
موقــت در نــوار غزه، مردم فلســطین در 
انتظــار آزادی دومین گروه از اســیران در 
بنــد زندان های اشــغالگران و آزادی گروه 
جدیدی از بازداشت شــدگان نزد مقاومت 
فلســطین در غزه هســتند. این یک روز 
پس از آن اســت که مقامات اشغالگر ۳۹ 
اسیر فلســطینی را که بیشــتر آنها زن و 
 کودک بودند در ازای 1۳ اسیر صهیونیست

آزاد کردند.
خبرنگار روسیا الیوم گزارش داد که هزاران 
فلسطینی از شــرق دیرالبلح، خان یونس 

و رفح روز جمعه پــس از ۴۸ روز بمباران 
مداوم نوار غزه توســط رژیم صهیونیستی 

راهی خانه های خود شدند.
خبرنــگار روســیا الیوم افزود کــه با آغاز 
آتش بس میــان حماس و اشــغالگران در 
روز جمعــه، تعداد زیادی اجســاد مرده و 
 تجزیه شده در چندین منطقه در نوار غزه 

پیدا شد. 
این خبرنگار اشاره کرد که بخش زیادی از 
اجساد کشف شــده در اثر بمباران مستمر 
اشــغالگران، تجزیه شده و در نتیجه روزها 

بدون دفن در فضای باز باقی مانده بودند.
کلیپ های  اجتماعی  شــبکه های  کاربران 
 ویدئویــی را منتشــر کردند که اجســاد 
کشته شدگان را در خیابان ها پراکنده نشان 
می داد. همچنین تصاویری منتشر شد که 
نشــان می دهد اجساد کشــته شدگان در 
بیمارســتان اندونزی در شــمال غزه پس 
از محاصــره چند روزه ارتش اشــغالگر و 
یورش و بمباران آن در بیمارستان اندونزی 

انباشته شده است.

اخبارکوتاه جهان

اروپا

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
تاریــخ 1402/0۸/0۸ هیات  برابر رأی شــماره 1402۶0۳11010002۳۸۳ 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد 
سند رســمی مستقر در واحد ثبتی شهرســتان داراب تصرفات مالکانه 
 و بلامعارض متقاضی آقای عبدالرســول پروین بشــماره شناسنامه 1 به 
شماره ملی 24۹12۷5۳51 صادره از داراب فرزند کرمعلی در موازی یازده 
و نیم ســهم از بیست سهم سهام ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی 
بمســاحت ۶1۸254/۸2 متر مربع پلاک ۳۳0۹ اصلی مفروز و مجزا شده 
قســمتی از پلاک ۳۳0۹ اصلی واقع در قطعه ۳ بخــش 12 فارس داراب 
خریداری شده با واسطه از آقای محمد نبی قائدی و بدون واسطه از آقای 
کرمعلی پروین مالک اولیه محرز گردید. حقوق ارتفاقی: با حق الشرب از 
دو رشته قنات مختصه مورد ثبت از پلاک ۳۳0۹/1 حق عبور دارد . لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی میشــود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به اداره ثبت داراب تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۹/05 

تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/20
20۱/م الف

عبدالمهدی باغبان -رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
داراب -از طرف محمد صداقت

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
و تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابــر رای شــماره 1402۶0۳110240005۸۳ - 1402/0۶/01 صادره 
از ســوی هیات قانون تعییــن و تکلیف وضعیت ثبتــی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
 خرم بید تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی پرونده بنام خانم نجیمه 
ساری خانی فرزند همتعلی در ششدانگ یکبابخانه به مساحت 1۹5.۷0 
متر مربع تحت پلاک 105/۸0 متخذه از پلاک 105 اصلی واقع در قطعه 
یک بخش 14 فارس شهرســتان خرم بید شهر صفاشهر خریداری از 
عزیزاله کریمی فرزند عباس محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز طبق اوقات تعیین شده ذیل 
آگهی میشــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
مذکور به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از 
اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شــد. در هر حال صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/0۸/20 
تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/0۹/05 

5422۱/م الف
عبدالحمید علی پوردارابی

مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک خرم بید
 از طرف سید محمد حسینی خرمی



،

،

آگهی ثبتی و دادگستری

بانک

بازار

بازار

تسهیلات

کشاورزی

ماهانه۲۱۰هزارتنشکردرکشورمصرفمیشود

باشگاه خبرنگاران- غلامحســین بهمنی، دبیر اسبق انجمن تصفیه کنندگان 
شــکر گفت: بنابر آمار در ۶ ماهه دوم ســال۱۸۰تا۲۱۰ هزار تن شکر مورد نیاز 

بازار داخل است.
غلامحســین بهمنی گفت: قیمت مصوب کنونی هرکیلو شکر درب کارخانه ۲۵ 

هزار و ۵۰۰ تومان و شکر بسته بندی یک کیلویی خانوار ۳۴ هزار تومان است.
او بــا بیان اینکه کمبودی در عرضه شــکر نداریم، افزود: با توجه به برداشــت 
چغندر و عرضه شــکر نیشــکری و واردات، مشــکلی در تأمین نیاز بازار داخل 

نداریم. 
بهمنی ادامه داد: بنابر آمار در ۶ ماهه دوم ســال به طور متوسط ماهانه ۱۸۰ تا 

۲۱۰ هزار تن شکر مورد نیاز بازار داخل است.
دبیر اسبق انجمن تصفیه کنندگان شکر افزود: با استمرار روند فعلی تأمین شکر 

پیش بینی می شود که نوسانی در بازار رخ ندهد.
او از آرامش بازار شــکر خبر داد و گفت: بنابر آمار سالانه ۷۰۰ تا ۸۰۰ هزارتن 
کسری نیاز کشور از طریق واردات تأمین می شود که با واردات به موقع شکر در 

زمان پیک مصرف، آرامش بازار ادامه خواهد داشت.

صعودبیتکوینرکوردزد

ایســنا- به نقل از مارکــت، ارزهای دیجیتال به رشــد خود ادامــه دادند و 
 بیت کویــن دوبــاره به بالاترین ســطح قیمتی خــود از ماه مه ســال میلادی 

گذشته رسید.
اگرچــه به تازگی مقامات ایالات متحده جریمه هایــی را علیه بزرگترین صرافی 
ارز دیجیتال جهــان، بایننس وضع و مدیرعامل آن چانــگ پنگ ژائو را متهم 
کرده اند اما ظاهراً خوش بینی در مورد پذیرش گسترده ارزهای دیجیتال توسط 

بانک های تجاری در اروپا بر این نگرانی ها غلبه کرده است.
بیت کوین در ســاعت ۱۰ و ۴۱ دقیقه به وقت شرقی با ۲/۹۴ درصد افزایش به 
۳۸ هــزار و ۳۹۷ دلار و اتریوم در همان زمان با ۳/۲۶ درصد افزایش به ۲۱۳۰ 

دلار رسیدند.
مجمــوع ارزش بازار جهانــی ارزهای دیجیتال در حال حاضــر ۱/۴۴ تریلیون 
 دلار برآورد می شــود که این رقم نســبت بــه روز قبل  ۱/۲۹ درصد بیشــتر 
شــده اســت. در حال حاضــر ۵۱/۴۰ درصــد کل بــازار ارزهــای دیجیتال 
کاهــش  درصــد  روز ۰/۰۲  یــک  در  کــه  بــوده  بیت کویــن  اختیــار   در 

داشته است.
حجم کل بازار ارزهای دیجیتال در ۲۴ ساعت گذشته ۵۴/۶۲ میلیارد دلار است 
که ۴۱/۴۸ درصد افزایش داشــته است. حجم کل در امور مالی غیر متمرکز در 
حال حاضر ۴/۵۶ میلیارد دلار اســت که ۸/۳۴ درصد از کل حجم ۲۴ ســاعته 
بازار ارزهای دیجیتال بوده و حجم تمام سکه های پایدار اکنون ۴۸/۸۱ میلیارد 
دلار اســت که ۸۹/۳۷ درصد از کل حجم ۲۴ ســاعته بازار ارزهای دیجیتال را 

تشکیل می دهد.

مجمعجهانیمخابراترسماًسراغفرکانس۶Gرفت

ایســنا- رویکرد این دســتورالعمل که برگرفته از قطعنامه RA-۲۳ است، 
به ســمت برنامه هــای آینده برای معاهــده جهانی مقــررات رادیویی بوده که 
 بر اســتفاده از رادیو و ماهواره در کشــورهای امضاکننــده و حوزه های قضایی 

حاکم است.
IMT- توافقی برای استقرار مرجع فنی آینده RA-۲۳ گفته شده هدف اصلی
۲۰۳۰ برای شــبکه های مخابراتی ۶G است و اصول اساسی برای فرمولاسیون 
 IMT-۲۰۳۰ را در چهار ســال آینده تعییــن می کند. در واقع IMT-۲۰۳۰
مخفف استاندارد بین المللی مخابرات سیار ۲۰۳۰ است و مانند نسل قبلی خود 
یعنــی IMT-۲۰۲۰ باید به ادغام یک رویکرد جهانی برای پروتکل های مجهز 

به ۶G کمک کند.
مهم تــر از همه، این موضوع می تواند از اجماع بین المللی تحت مقررات رادیویی 
اســتفاده کند و یک دستور جهانی در راستای استانداردسازی بیشتر صنعت در 

سطح ۳GPP را به ارمغان آورد.
پیش از این یک مطالعه امکان ســنجی اولیه بــرای ارزیابی فرکانس های طیف 
بالای ۱۰۰ گیگاهرتز انجام شــده بود و همیــن منجر به موافقت با پیش نویس 

اولیه چشم انداز و اهداف کلی IMT-۲۰۳۰ در نشست ژوئن شد.
در ایــران امــا طی چند ســال اخیــر درباره تخصیــص و برگــزاری باندهای 
فرکانســی مــورد نیاز ۵G بحــث وجــود دارد و هنوز نهــاد حاکمیتی حوزه 
 ارتباطات و فناوری اطلاعات تصمیمی برای راهبری فناوری نســل پنجم اتخاذ 

نکرده است.

دستورالعملفروشلاستیکاعلامشد

تســنیم- ســامانه جامع تجارت با صــدور اطلاعیه ای برای خرده فروشــان 
تایر ســواری اعلام کــرد: به اطلاع خرده فروشــان تایر ســواری می رســاند؛ 
در زمــان فــروش تایر ســواری به مصرف کننده نیاز اســت شــماره شاســی 
 و شــماره موتــور خــودرو نیز از خریــدار دریافت و در ســند خرده فروشــی 

ثبت شود.
هم چنیــن جهــت کنترل میزان ســهمیه خریدار لازم اســت بــر روی دکمه 
 ارســال کد تأیید ســهمیه کلیک شــود و کد پیامک شــده به خریدار نیز در 
سند ثبت شــود. در حال حاضر مقادیر به صورت اختیاری دریافت می شود و از 

ابتدای آذر ماه به صورت اجباری دریافت خواهد شد.
بنابــر این گــزارش اتاق اصناف ایــران نیز چندی پیش با صــدور اطلاعیه ای 
 اعــلام کرد: تمامی فعالان صنــف عمده و خرده فروش لاســتیک »کد نقش« 

دریافت کنند.
کد نقش کد شناســایی اســت که به تمام واحدهای اقتصــادی که در زنجیره 

تجارت فعالیت می کنند، اختصاص داده می شود.

وامازدواججوانانزیر۲5سال35۰میلیونتومان
میشود

فارس- در راستای قانون حمایت از جوانی جمعیت در لایحه بودجه وام ازدواج 
برای جوانان پسر زیر ۲۵ سال و دختر زیر ۲۳ سال به مبلغ ۳۵۰ میلیون تومان 
در کمیسیون تلفیق پیشنهاد شــده است و برای سایر متقاضیان ۳۰۰ میلیون 
تومان پیشــنهاد شده است. این مسئله را                              سیدمحسن دهنوی، عضو کمیسیون 

تلفیق و نماینده تهران عنوان کرد.
وی گفــت: ســازمان برنامه و بودجه مانند ســال گذشــته چگونگی پرداخت 
تســهیلات ازدواج و فرزندآوری را                              از لایحه بودجه حذف کرد و اختیارش را                              به 
شورای پول و اعتبار داد، اما کمیسیون تلفیق در راستای قانون حمایت از جوانی 

جمعیت، از وام ازدواج حمایت می کنند.
یکــی از مشــکلات جوانــان در دریافــت وام ازدواج تأمین ضامن رســمی و 
وثیقــه مورد نیاز بانک هاســت کــه با توجه بــه جوان بودن زوجیــن معمولاً 
پیــدا کــردن کارمند رســمی و یــا وثیقــه ملکی ســخت اســت. از طرفی 
بانک هــا بــرای پرداخــت وام ازدواج به جوانــان مزدوج باید مطمئن شــوند 
متقاضیــان می توانند اقســاط وام ها را                              بپردازنــد. در حال حاضــر وام ازدواج 
 برای بســیاری از زوج های جــوان مقدمه لازم برای ازدواج و تشــکیل خانواده 

به شمار می رود.
ســالانه حدود ۸۵۰ هزار فقره ازدواج در کشور شکل می گیرد که عمده آنها از 

طریق وام ازدواج، وسایل اولیه زندگی را                              تهیه می کنند.

ارتباطات

5اقتصاد سال سی ام  شماره 6154 یک شنبه 1402/09/05                               

ایســنا- عیســی زارع پور، وزیر ارتباطات و 
فنــاوری اطلاعات در نشســتی با مســئولان 
بسیج دانشجویی دانشگاه های کشور به فرآیند 
طراحی و پیشــرفت شــبکه ملی اطلاعات در 
سال های گذشته پرداخت و با اعلام اینکه هم 
اکنون این شبکه پیشرفت حدود ۶۴ درصدی 
دارد، تأکیــد کــرد: شــبکه ملــی اطلاعات، 
شبکه ای پرسرعت، با کیفیت و امن در گستره 
ایران اســت که نیازهای مردم را در حوزه های 
مختلف پاسخ گو می شــود که در ابتدای این 
دولت پیشرفت آن ۲۳ درصد بود که در کمتر 

از ۲ سال به حدود ۶۴ درصد رسیده است.
وزیــر ارتباطــات به مشــکلات و کمبودهای 
زیرســاخت ارتباطی نیز اشــاره کرد و گفت: 
راه حل اساســی برای این مشکل، فیبرنوری 
منازل و کسب و کارهاست که با آماده کردن 
زیرســاخت های آن، اجرای پروژه از یک سال 
گذشــته آغاز شده و تاکنون نیز در ۱۰۰ شهر 

تکمیل و ســرعت های تا ۹۰۰ مگابیت برثانیه 
نیز به مردم ارائه شده است.

وی افزود: برنامه داریم تا پایان ســال ۱۴۰۴ 
تمام شهرهای کشور را تحت پوشش این شبکه 

قرار دهیم و براساس برنامه هفتم توسعه نیز تا 
سال ۱۴۰۷ باید تمام ساختمان های کشور به 

فیبرنوری متصل شوند.
زارع پــور به توســعه ارتباطات روســتایی در 

۵۵۰۰ روســتا در دولت ســیزدهم نیز اشاره 
کرد و گفت: برای ارائه ســرویس های مختلف 
بر اساس فناوری اطلاعات به تمام مردم کشور 

به این ارتباطات نیاز داریم.
وی افزایش دو تا ســه برابــری ترافیک تولید 
داخل کشــور را یکی دیگر از دســتاوردهای 
ایــن دوره عنــوان کــرد و افــزود: در ایــن 
دولت بــا تبادل ترافیک داخلــی ۶/۵ ترابیت 
داخــل  ترافیــک  تولیــد  رکــورد   برثانیــه 

شکسته شد.
وزیــر ارتباطات با تشــریح مدل های مختلف 
مدیریت فضای مجازی در کشــورهای دیگر، 
تأکیــد کرد: اگــر می خواهیم که مســتعمره 
دیجیتــال کشــورهای دیگــر نباشــیم باید 
ســکوهای خود را داشته باشــیم چرا که در 
آینده نزدیک این سکوها هستند که کشورها 

را مدیریت می کنند.
طبــق اعــلام وزارت ارتباطــات و فنــاوری 

اطلاعات، زارع پور در گزارشــی نیز از آخرین 
وضعیت تحقق دولت هوشــمند را تشــریح و 
درباره پنجره واحد خدمات دولت هوشــمند 
نیز گفت: هدف ما این است که مردم از طریق 
یــک آیکون در گوشــی های خــود به صورت 
شبانه روزی و بدون ارائه هیچ مدرکی بتوانند 
از خدمات دولتی اســتفاده کنند و براســاس 
برنامه هفتم توسعه تمام دستگاه های عمومی 
و دولتی مکلف شده اند که تا پایان این برنامه 
صددرصد خدمات خود را به صورت هوشــمند 

به مردم ارائه کنند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: توسعه 
پیام رسان های بومی امروز به حدی رسیده که 
هــم اکنون بیش از ۴۰ میلیــون نفر از مردم 
ایران از آنها اســتفاده می کنند در صورتی که 
زمانی قابل تصور نبود که ما بتوانیم سکوهایی 
داشــته باشــیم که قابلیت میزبانــی از ده ها 

میلیون کاربر را داشته باشند.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

بیشاز۴۰میلیونایرانیازپیامرسانهایداخلیاستفادهمیکنند

صنعت

ایســنا- عباس علی  آبــادی، وزیر صمــت در یک برنامه 
تلویزیونی اظهار کرد: باید خودروهای ســنتی که با سوخت 
فســیلی کار می کننــد را بهبــود دهیم، اما نبایــد در این 
بخش ســرمایه گذاری گســترده کنیم. دوره در حال ورود 
 به یــک دوره تازه، یعنــی اســتفاده از خودروهای برقی و 

هوشمند است. 
امیدواریــم در ســال آینده ســطحی از هوشــمندی را در 
خودروهای داخلی هم داشــته باشیم. در حوزه خودروهای 
برقی با توجه به ظرفیت های دانش بنیان کشــور، می توانیم 
تحول را از جایی شروع کنیم که دنیا تازه شروع کرده و در 

این حوزه خیلی عقب نیفتادیم.
وی ابراز امیدواری کرد که به زودی حمل و نقل عمومی در 
تهران برقی شــود و گفت: این موضوع اثرات مثبت زیست 
محیطی هم دارد. در حال حاضر نسب شارژرها شروع شده 
و در حال توسعه زیرساخت ها هســتیم. احتمالاً در همین 

هفته های اول آذرماه تاکسی های برقی به تدریج وارد تهران 
می شــود. در مجموع مقرر شــده تا آخر ســال ۱۰۰ هزار 

تاکسی برقی در شهرهای بزرگ داشته باشیم.
هم چنیــن به گفته این مقام مســئول چند نمونه خودروی 
برقی داخلی هم تولید شده که پیش بینی می شود در نیمه 

اول سال بعد، این خودروها نیز عرضه شوند.
علی آبادی در ادامه با اشــاره به اینکــه باتری خودروهای 
برقی نســبتاً گران اســت، تصریح کرد: بر این اساس مقرر 
شــده تعرفه  واردات باتری ها به حداقل برســد. البته برای 
تاکسی ها، ســهم قابل توجهی از هزینه ها را دولت پرداخت 
می کند.  مقرر شــده وزارت نفت هزینــه حدود ۱۰ هزار و 
 ۵۰۰ دلار ســهم باتری را از محل سوخت صرفه جویی شده

کمک کند.
وزیــر صمت در ادامه بــا بیان اینکه به جــای خودروهای 
بنزینی باید بیشــتر تمرکز خود را روی خودروهای برقی و 
هوشــمند بگذاریم، تصریح کرد: در نروژ بیش از ۸۰ درصد 
خودروها برقی شــده و در چین تقریبــاً همه حمل و نقل 
عمومی و تقریباً ۳۰ تا ۳۵ درصد خودروهای مردم نیز برقی 
شده است. باید بیشتر انرژی خود را صرف کنیم که در این 
پدیده از دنیا عقب نمانیم و با دنیا همراه شویم. خودروهای 

بنزینــی هــم در برنامه جلو می روند، اما بایــد تمرکز ما بر 
خودروهای آینده باشــد. سیاســت ما نباید این باشــد که 
خودروهای بنزینــی را حتماً داخلی کنیم چون این ها گذرا 
هستند. بنابراین باید به سمت داخلی سازی قسمت هایی که 

خلق فناوری می کنند، حرکت کنیم.
قولوزیرصمتبهصنایعدانشبنیان

علــی آبادی در ادامه با بیان اینکــه اولویت تأمین ارز برای 
مواد اولیه است و تولید با بهره وری بالاتر وکالاهای صادراتی 
هم اولویت بیشــتری دارند، اظهار کرد: تقریباً در بسیاری از 

کالاها صف تخصیص ارز برداشته شده است.
وی افزود: این قول را به صنایع دانش بنیان دادیم که کالای 
ایرانی باکیفیت که قابلیت صادرات داشته باشد به طور تمام 
و کمــال مورد حمایت وزارت صمت و با تعرفه قابل قبول از 

واردات کالای مشابه آن جلوگیری می کنیم.
۹۰۰۰واحدصنعتیدرکشورراکدهستند

وزیر صمت هم چنین با بیان اینکه حدود ۹۰۰۰ شــرکت 
صنعتی در سال های گذشته راکد و کم بهره شده اند، تصریح 
کــرد: واحدهایی که به خاطــر تغییر فنــاوری باید تغییر 
راهبر دهند باید جداگانه دیده شــوند. هم چنین برخی از 

واحدهــای راکد نیاز به کمک هایی مثل تأمین ســرمایه در 
گردش یا نوســازی تجهیزات دارند. برخی هم دلایلی مثل 
ناکارآمدی مدیریتی دارند که باید به آن ها نیز کمک شــود. 
به طور کلی شــهرک ســاختن کنار ظرفیت های انسانی، از 

جمله سیاست های وزارتخانه است.
ایــن مقام مســئول در ادامه بــا بیان اینکه هشــت برنامه 
راهبردی و ۲۰ پروژه پیشران در این وزارتخانه تعریف شده 
که یکی از آن ها برقی کردن حمل و نقل پرســرعت است، 
تصریح کرد: الان حداکثر سرعت حمل و نقل ریلی ۱۲۰ تا 
۱۶۰ کیلومتر اســت که در وزارت صمت برنامه ریزی شده 
به ســمت ســرعت های بالاتر برویم. در زمینه حل مشکل 
هوایی کشــور هم مگاپروژه ای تعریف شده که قرار است از 

ظرفیت های شرکت های دانش بنیان نیز استفاده کنیم. 
علی آبادی در ادامه گفت: نیاز فناوری شــرکت های بزرگ را 
در اختیار دانشــگاه ها و شرکت های دانش بنیان قرار دادیم 
تــا بازار آن ها فراهم شــود. بنابراین بــه دانش بنیان ها پول 
نمی دهیم که کالا تولید کنند، بلکه دانش بنیان ها را در برابر 
مســائلی قرار می دهیم که برای حلشان کسی حاضر است 

پول به آن ها بدهد. 

فارس- بانک جهانی در گزارشــی به وضعیت 
فقر و رفــاه اجتماعی در ایران طی ســال های 
۲۰۱۱ تا ۲۰۲۰ پرداخته اســت که تمام دوره 
۸ ساله  ریاست جمهوری حسن روحانی در این 

بازه قرار دارد.
بر اساس این گزارش، تقریباً ۱۰ میلیون ایرانی 
بــه دلیل تحریم هــا، مدیریت بــد اقتصادی و 
قیمت های پرنوسان بین المللی نفت، همه گیری 

کرونا در طول »یک دهه« فقیرتر شدند.
بر اســاس این گزارش، تولیــد ناخالص داخلی 
سرانه ایران در این دهه به صورت سالانه منفی 

۰/۶درصد بوده است.

تولید ناخالص داخلی سرانه، اندازه گیری تولید 
ناخالص داخلی به ازای هر فرد در جمعیت یک 
کشــور است و نشان می دهد که میزان تولید یا 
درآمد بــه ازای هر فرد در یک اقتصاد می تواند 
یا اســتاندارد های  نمایان گر میانگین بهره وری 

زندگی باشد.
کاهشچشمگیرفقردرایرانپسازانقلاب

اسلامیایران
به نوشته این گزارش، ایران در دهه های منتهی 
به ســال ۲۰۱۱ شــاهد کاهش فقر بوده است، 
به طوری که افرادی که زیر خط فقر قرار داشتند 
از ۴۰ درصــد جمعیت در ســال ۱۹۸۰ به ۲۰ 

درصد در اوایل دهه ۲۰۰۰ رسیده بودند.  
اما از سال ۲۰۱۱، لغو و اعمال مجدد تحریم ها 
توسط آمریکا و سایر کشورها تأثیر بدی بر رشد 
اقتصادی و رفاه ایرانی ها داشت و رقم ۲۰ درصد 
به ۲۸ درصد افزایش یافته است. »اقتصاد ایران 
از یک دهه از دســت رفته رشد اقتصادی رنج 

برده است.«
در این گزارش به این نکته اشــاره شــده است 
که اقتصاد ایران پس از ســپری کردن یک دهه 

از دســت رفته با رشد اقتصادی ناچیز )-۲۰۱۱
۲۰۲۰( به تدریج در حال بهبودی است.

با کم شــدن محدودیت های کرونایی و شرایط 
بهتــر در بخش نفت به ۴ فصــل متوالی بهبود 
اقتصادی منجر شــده اســت. رونــق اقتصادی 
با واکسیناســیون گســترده در نیمه دوم سال 
۱۴۰۰ تقویــت شــد. با این حــال، محدودیت 
ذخایــر ارزی قابل دســترس، بــه دلیل تداوم 
تحریم های آمریکا، منجر به نوســانات نرخ ارز 

و افزایش تورم شده است. 
ایــن رونق اقتصادی که عمدتاً اشــتغالزا نبوده 
اســت با تورم بالا سبب شــد تا رفاه خانواده ها 
مخصوصاً در میان دهک هــای پایین درآمدی 
که از کرونا به شــدت آســیب دیده اند، کاهش 

پیدا کند.
در عین حال، اتفاقات ناگوار ناشــی از تغییرات 
اقلیمی مانند خشکســالی و افزایش بی ســابقه 
ما منجر به کمبود آب و قطعی های برق شــده 
اســت. اقتصاد ایران در سال ۱۳۹۹ از رکود ۲ 
ساله خارج شد و در سال ۱۴۰۰ میزانی از رشد 

را تجربه کرد.

ایرنا- انتقال آب دریا یکی از گزینه های مد 
نظر وزارت نیرو برای تأمین آب اســتان های 
همجــوار دریا و نیز بــرای صنایع بزرگ در 
فلات مرکزی است که این موضوع موافقان 

و مخالفانی دارد.
یکــی از برنامه های وزارت نیــرو در دولت 
ســیزدهم اســتفاده از آب دریا برای تأمین 
آب مورد نیاز شــهرهای نزدیــک به دریاها 
و نیــز برای صنایــع بزرگی کــه در فلات 
مرکزی قرار دارند به شمار می رود. بر همین 
اســاس وزارت نیرو بــرای اجرای این هدف 
 برنامه های متعددی را در دســتور کار قرار 

داده است.
در روزهــای اخیــر عیســی بــزرگ زاده، 
سخنگوی طرح های ملی آب درباره استفاده 
از آب دریــا برای صنایع بــزرگ گفته بود 
که این موضوع شــامل صنایــع بزرگ و پرُ 
 ســودی می شــود که خود امــکان انتقال 

آب را دارند.
البته کــه طرح های انتقــال آب از دریا نیز 
مانند هر طــرح دیگری مخالفان و موافقانی 

دارد و بر همین اســاس شــرکت مدیریت 
منابع آب ایران به عنوان متولی اصلی تأمین 
آب کشور از همه صاحب نظران دعوت کرده 
در یک نشست هم اندیشــی به بررسی این 

موضوع بپردازند.
چندی پیش بزرگ زاده در جمع خبرنگاران 
از برگزاری نخســتین سلسله گفت وگوهایی 
 تحــت عنــوان گفت وگــوی آبــی خبــر 

داده بود.
اکنون و در جدیدترین اطلاع رسانی از سوی 
شــرکت مدیریت منابع آب ایران، نخستین 
نشســت گفت وگوهای آبی با موضوع انتقال 
آب دریــا صبح امروز در محل این شــرکت 

برگزار شد.
معاونــت آب و آبفــای وزارت نیــرو، بــه 
 منظــور تحقــق اهــداف قانون انتشــار و 
دسترســی آزاد بــه اطلاعــات و تعامل با 
نخبــگان جامعــه، نخســتین نشســت  از 
مجموعــه »گفت  وگوهای آبی« را با موضوع 
دریــا  از  آب  انتقــال  طرح هــای   واکاوی 

برگزار می کند.

وزیر صمت: 

ورود ۱۰۰ هزار تاکسی برقی به شهرهای بزرگ تا پایان سال

مهر- محمدعلی نیکبخت، وزیر جهاد کشــاورزی در 
»نشست مســئولین بسیج دانشجویی پیرامون مسائل 
اساسی کشور« که با همکاری وزارت جهاد کشاورزی 
و بســیج دانشــجویی در سالن خوشــه وزارت جهاد 
کشاورزی برگزار شد، افزود: نهاده های پایه )بذر، کود 
و ســم( و مواردی که به عنوان پایه در توســعه بخش 
کشاورزی اهمیت دارد، توسط بخش خصوصی و بخش 
تحقیقات آموزش و ترویج کشــاورزی در دســتور کار 

قرار گرفته است.
وزیر جهاد کشــاورزی با تأکید بر اینکه سرمایه گذاری 
در بخش کشــاورزی تأثیر زیادی دارد که یکی از آنها 
توســعه صنایع تبدیلی و تکمیلی در این بخش است، 
اظهار داشــت: در زنجیره تولید از مزرعه تا ســفره و 
صادرات و بازار شــک نــدارم مهم تریــن بخش این 
زنجیره، حلقه صنایع تبدیلی و تکمیلی کشور است که 
تاکنون کارهای بزرگی انجام شده است اما این نهضت 
باید ادامه پیدا کند و سرعت بگیرد تا به تولیدکنندگان 

خدمت کند.
وزیر جهاد کشــاورزی گفت: با راه اندازی ۵۳۰۰ واحد 
صنعتی صنایع تبدیلی بخش کشــاورزی، ۱۳۵ هزار 
اشــتغالزایی و ۳۰ میلیون تنُ ظرفیت جدید فرآوری، 

فراهم شده است.
وی تصریح کرد: اکنون بیش از ۱۴ هزار صنایع تبدیلی 
و تکمیلی بخش کشاورزی در کشور فعال است، هزار و 
۵۰۰ واحد صنعتی نیمه فعال و راکد هستند و نزدیک 
به پنــج هزار و ۳۰۰ واحد صنعتــی صنایع تبدیلی و 

تکمیلی غذایی در کشــور توســط مردم از ۲۰ تا ۹۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی دارند که ما مسیر را برایشان 

فراهم کرده ایم.
نیکبخــت بر این باور اســت که اگر ایــن صنایع در 
بخش کشاورزی فعال شوند، از خام فروشی جلوگیری 
می شــود و ارزش افزوده جدید در مراحل تولید ایجاد 
می شــود که در نهایت موجب خلــق ثروت و افزایش 

صادرات خواهد شد.
وی با بیان اینکه امســال مشــکلی در خصوص تولید 
گوجه فرنگی نداشــتیم که تولیدکننده ای از تولیدش 
گلایه مند باشــد، گفت: این مهم مرهون نقش آفرینی 
صنایــع تبدیلی در این بخش اســت زیرا در مردادماه 
هــزار و ۲۰۰ تن و در شــهریورماه هــزار و ۸۰۰ تن 
گوجه فرنگی در کشــور تولید شد که پیک تولید این 
محصول است از این میزان ۷ هزار تن گوجه فرنگی به 
مصرف تازه خوری کشــور و بین ۵/۲ تا ۳ هزار تن از 

این محصول نیز صادر شده است.
نیکبخت افزود: بنابرایــن از تولید روزانه ۶۰ هزار تن 
گوجه فرنگی در کشور، ۱۰ هزار تن صرف تازه خوری 
و صــادرات و مابقی یعنی ۵۰ هزار تــن وارد صنایع 
تبدیلــی و فرآوری غذا می شــود که اگــر این صنایع 
وجود نداشــتند، شک نکنید در کشور با بحران جدی 

روبه رو می شدیم.
وزیر جهاد کشــاورزی اظهار داشت: امسال تولید رب 
گوجه فرنگی به گونــه ای بوده که برای نخســتین بار 

صادرات آن نیز رقمی بی سابقه داشته است.

بورس

فارس- روزگذشته در اولین روز کاری هفته همه شاخص های 
بورس قرمز شــدند، اما میزان کاهش شاخص ها زیر یک درصد 

بوده است.
شــاخص کل بورس با کاهش ۲۳۱۴ واحد به رقم ۲ میلیون و 
۲۰ هزار ۱۷ واحد رســید. هم چنین شاخص هموزن با کاهش 

۳۲۸ واحد به رقم ۷۰۵ هزار و ۸۹۶ واحد رسید.
ارزش بازار در بورس تهران که حاکی از ارزش روز شرکت های 
بورســی اســت به بیش از ۷ میلیون و ۱۴ هزار میلیارد تومان 

رسید.
معامله گران روزگذشته بیش از ۶/۱ میلیارد سهام و اوراق مالی 
در قالــب ۳۱۹ هــزار فقره معامله و بــه ارزش ۴ هزار و ۵۴۹ 

میلیارد تومان داد و ستد کردند.
شاخص کل و شــاخص قیمت  با معیار وزنی ـ ارزشی نسبت 
به روز قبل معاملاتی یک دهــم درصد کاهش یافتند. این دو 

شاخص با معیار هم وزن ۰/۵ درصد کاهش یافت.
شاخص آزاد شــناور ۰/۱۴ درصد افت کرد، شاخص بازار اول 
بورس ۰/۱۲ درصد افت کرد و شــاخص بازار دوم بورس ۰/۱۱ 

درصد کاهش یافت.
روزگذشــته نمادهــای مخابرات ایــران و پتروشــیمی نوری 
بیشترین اثر افزایشــی در شاخص بورس را داشتند و برعکس 
نمادهای فولاد مبارکه، شستا، پالایش نفت تهران، پالایش نفت 
اصفهان و پالایش نفت بندرعباس بیشــترین اثر کاهشــی در 
شاخص بورس را داشته اند. در فرابورس ایران هم شاخص کل 
روزگذشــته با ۹ واحد کاهش به رقم ۲۵ هــزار و ۱۰۳ واحد 
رســید. ارزش بازار اول و دوم فرابــورس ایران به بیش از یک 

میلیون و ۴۱۲ هزار میلیارد تومان رسید.
ارزش بــازار پایــه فرابورس ۴۰۶ هــزار میلیارد تومان شــد. 
معامله گران روزگذشته بیش از ۴/۷ میلیارد سهام و اوراق مالی 

در قالــب ۴۸۳ هــزار فقره معامله و بــه ارزش ۵ هزار و ۱۲۷ 
میلیارد تومان داد و ستد کردند.

روزگذشــته نمادهای صبا فــولاد خلیج فارس، بــرق و انرژی 
پیوند، مادیران، انتخــاب الکترونیک و مولد نیروگاهی تجارت 
فارس بیشــترین اثر افزایشی در شــاخص فرابورس را داشتند 
و نمادهای مالی ســپهرصادرات و آریا ساســول بیشترین اثر 

کاهشی در شاخص فرابورس را از خود به جای گذاشته اند.
به گزارش فارس، دولت قرار است مولدسازی دارایی های خود 
را از طریــق بازار ســرمایه انجام دهد و با فــروش دارایی های 
دارای ارزش افزوده و فروش آن از طریق بازار ســرمایه، بخشی 

از کسری درآمد خود را جبران کند.
هم چنین بازار سرمایه از نظر سرمایه گذاری کارگران برای دوره 
بازنشستگی می تواند بخشی از کمک مستمری به بازنشستگان 
در آینده باشد، ســرمایه گذاری در بیمه های عمر هم می تواند 

درآمد جانبی برای بازنشستگان ایجاد کند.
نقــش تأمین مالــی بازار ســرمایه در اقتصاد هر روز بیشــتر 
می شود، به شرط اینکه دولت عمق بازار سرمایه را بیشتر کند 

و از این بازار حمایت های جدی داشته باشد. 

کاهش 23۱4 واحدی شاخص بورس 
وزیر جهاد کشاورزی خبر داد:

ایجاد 3۰ میلیون تُن ظرفیت جدید محصولات 
کشاورزی فرآوری شده در کشور

توسعهوعمران
بانک جهانی:

 فرصت های از دست رفته اقتصادی ایران در سال های 2۰۱۱ تا 2۰2۰
توسط صاحب نظران بررسی می شود؛

طرح های انتقال آب دریا، خوب یا بد؟

ارزدیجیتال
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روزهای فیلم برداری سریال »سلمان فارسی« 
در حال ســپری شدن است و مشکلی هم در 
این فرآیند وجود نــدارد؛ در حالی که برخی 
بــا گمانه زنی های نادرســت دربــاره انتخاب 
بازیگــران و برخی موضوع توقف و مســائل 
مالی، به دنبال ایجاد مشکل برای این سریال 
تلویزیونی اند. اما همه چیز در شهرک غزالی با 

آرامش پیش می رود. 
یکی  مرمر که  کاروان سرای  در  تصویربرداری 
پیگیری  است  باستان  ایران  لوکیشن های  از 
می شود و بازیگرانی همچون فرهاد اصلانی و 
از هنروران  با مجموعه ای  محمدرضا هدایتی 
جلوی دوربین اند. بهناز توکلی که در سریال 
»مختارنامه« نقش ام وهب را بازی می کرد در 
این فصل به گروه اضافه شده و جلوی دوربین 

رفته است. 
اما در این راســتا پیگیری ها نشــان می دهد 
»سلمان  بازیگر سریال  علیرضا شــجاع نوری 
فارسی« هم در شهرک غزالی جلوی دوربین 

حاضر شده است. 
نــام بســیاری از بازیگران هــم در عین حال 
به گوش می رســد که هنوز هیچ کدام قطعی 
نشــده اند؛ از حســام منظور گرفته تا محمد 
فیلــی و مجید مظفری و خیلــی از بازیگران 
دیگر. اما آنچه مشــخص اســت فصل ایران 
ســریال »ســلمان فارســی« به مجموعه ای 
از بازیگــران داخلی و خارجــی نیاز دارد که 
لوکیشــن به لوکیشــن این ترکیب مشخص 

می شوند. 
طبق برنامه ریزی در کنار تصویربرداری بخش 
ایران، آماده سازی لوکیشن ها و برخی از موارد 
مربوط به فصل حجاز هم در دستورکار است. 
چراکه بنابر گفته ســازندگان این سریال قرار 

است برای سال 1405 آماده شود. 
پیگیری هــا دربــاره لوکیشــن های ســریال 
»ســلمان فارســی« ما را به اینجا رساند که 
امکان دارد به دلیل مسائل جوّی، سرمای هوا، 
بارندگی و حتــی آلودگی هوای تهران برخی 

از بخش هــای فصل ایران در لوکیشــن های 
شاهرود و مناطق ســمنان گرفته شود. حتی 
گروه به اســتان فارس و جهرم رفته بودند به 
خاطر وضعیت بومی از آن مناطق هم احتمالاً 
اســتفاده شــود اما همه چیز به شرایط جوّی 
برمی گــردد که این جا به جایی لوکیشــن ها 

اتفاق بیفتد.
امادرشهرکغزالیچهمیگذرد؟
فرهاد اصلانی کــه نقش آبنوس، 
تاجــری را بــازی می کنــد که 
کاروانسرا دارد و به همراه ویشنو 
مباشــر خود کــه نقــش آن را 
محمدرضا هدایتی بازی می کند، 
ســلمان را از جِی به تیســفون 
می برند و نهایتاً به سمت شامات 
حرکت می کند. در کاروانســرای 
مرمر انبوهی از قومیت های ایرانی 
و خارج از ایــران حضور دارند. از 
ترکمن و سیستانی و بلوچ تا عرب 

و چینی. البته خبرهای دیگری از آماده شدن 
حدود 17 قسمت ســریال به گوش می رسد 
که مراحل تدویــن را گذرانده و تقریباً نهایی 

شده است. 
بازیگرانــی همچون فرهــاد اصلانی، داریوش 
فرهنگ، محمدرضــا هدایتی، احترام برومند، 

علی دهکردی، مرحوم چنگیز جلیلوند، مهدی 
فقیه، محمدجــواد جعفرپور، علیرضا مهران و 
چنــد بازیگر خارجی و حــدود 1500 بازیگر 
تئاتــری و بومی جلوی دوربین این ســریال 

رفته اند.

تصویربرداری»سلمانفارسی«ادامهدارد

ورزش

سازندگانمسابقه»بازیمرکب«تهدیدشدند
دو نفر از شرکت کنندگان در مسابقه »بازی مرکب: چالش« که بر اساس سریال 
تلویزیونی معروف »بازی مرکب« ســاخته شده اســت، تهدید کردند به دلیل 
سرمازدگی و آســیب عصبی در طول ساخت این برنامه از کمپانی نتفلیکس و 

تهیه کنندگان این برنامه شکایت می کنند. 
این اتهامات مربوط به تجربه بازیکنان در بازی افتتاحیه این مســابقه با عنوان 
»چراغ قرمز، چراغ ســبز« اســت که در آن بازیکنان باید از توجه یک عروسک 

روباتیک دوری کنند.
این مسابقه در اســتودیو کاردینگتون، یک پایگاه سابق نیروی هوایی سلطنتی 
در بدفوردشایر و در طول یک سرمای شدید در بریتانیا فیلم برداری شده است. 
در آن زمان، نتفلیکس تایید کرد که ســه نفر از 45۶ شــرکت کننده در حین 
 فیلم بــرداری تحت درمان پزشــکی قرار گرفتند، اما ادعاهــای جراحت جدی 

صحت ندارد.
دانیل اســلید، مدیرعامل شرکت حقوقی اکســپرس سولیسیتورز در این زمینه 
گفت: شــرکت کنندگان فکر می کردند که در یک رویداد سرگرم کننده شرکت 
می کنند و آن هایی که مجروح شــده اند انتظار نداشتند مانند آنها رنج بکشند. 
اکنون آنها پس از گذراندن مدتی که در موقعیت های استرس دردناک در دمای 

سرد گیر افتاده اند، دچار جراحات شده اند.
این مســابقه که بازسازی ســریال پرفروش کره ای »بازی مرکب« است شامل 
شرکت کنندگانی از سراسر جهان است که برای یک جایزه نقدی 4.5۶ میلیون 
دلاری )۳/۶4 میلیــون پوندی( رقابت می کنند، کــه بزرگترین جایزه در تاریخ 

مسابقه های تلویزیونی است.
ســریال موفق »بازی مرکب« در ۲۸ روز نخســت انتشار از سوی نتغلیکس در 

سال ۲0۲1 میلادی، 1/۶5 میلیارد ساعت تماشا داشت.

»خجالتنکش۲«درراهاکران
 آیا نسخه سریالی هم دارد؟

چند روزی اســت خبری از »خجالت نکش« در فضای مجازی دســت به دست 
می شود اما واقعیتِ ماجرا این است الان نسخه سینمایی آن در حال تصویربرداری 

است که شاید به جشنواره فیلم فجر هم راه پیدا کند.
چندی پیش نام »خجالت نکش« جزو فهرســت کارهایی آمد که از ساترا مجوز 
ســاخت گرفتند. این روزها بسیاری از خبرهایی هم که به گوش رسید مبنی بر 

ساخت نسخه سریالی این فیلم خاطرانگیز بود. 
اما الان پیگیری ها نشــان می دهد قســمت دوم فیلم سینمایی »خجالت نکش« 
در حال ســاخت است و احتمالاً پس از اکران نســخه سریالی هم ساخته شود. 
همچون برخی از کارهای دیگری که ســازندگان آن نسخه سینمایی و سریالی 

تدارک می بینند. 
تصاویر نشــان می دهد شــبنم مقدمی و احمد مهران فر همچون گذشته حضور 

دارند و این طور که گفته می شود سام درخشانی حضور ندارد. 
»خجالت نکش« قدم اولیه را طوری برداشت که در جشنواره فیلم فجر آن سال 
و چرخه اکران توانست با استقبال بسیار خوبی از سوی مخاطبین روبه رو شود.

ســازندگان این فیلم اعلام کرده اند که قســمت دوم با حضور بازیگران مطرح و 
تلاش برای بهبود و پیشبرد داستان در حال آماده سازی است. 

این طور که گفته می شــود ماجراجویی های بی پایان همراه با عشــق و شــوخی 
ادامه دارد. 

البته هنوز مشخص نیست این فیلم به جشنواره فجر برسد.
رضــا مقصودی و افرا جورابلو فیلم نامه این فیلم را بــه نگارش درآورده اند؛ امیر 
پروین حســینی در مقــام تهیه  و رضا مقصودی هم فیلــم را در مقام کارگردان 

جلوی دوربین برده است.

سینما

فارسقهرمانمسابقاتبوکسشطرنجکشور

خبری  پایــگاه  گزارش  به 
اداره کل ورزش و جوانــان 
اســتان فارس، مســابقات 
قهرمانی  شــطرنج  بوکس 
کشــور ۲ و ۳ آذرمــاه به 
بزرگداشــت  مناســبت 
کنگره امیران، ســرداران و 
استان  شــهید  پانزده هزار 
فارس در شیراز برگزار شد.

این دوره از مسابقات 1۲۸ شرکت کننده از استان های فارس،گلستان،کیش، 
کردســتان، اصفهان، همدان، گیلان، آذربایجان غربی حضور داشــتند و در 
نهایت تیم های فارس، کردســتان و گیلان به ترتیب به مقام های اول تا سوم 

دست یافتند.
اختتامیه این مســابقات با حضور رحیم خداجو، سرپرســت اداره کل ورزش 
و جوانان اســتان فارس، ســید کمــال پاک فطرت سرپرســت اداره ورزش 
و جوانان شــیراز، شــکراله مســکویی مسئول ســازمان بســیج ورزشکاران 
اســتان فارس، محمدامین شــعیبی ســیمکانی رئیس هیئــت ورزش های 
 ناشــنوایان شــیراز و فریدون پویا رئیس و بنیان گذار رشــته بوکس شطرنج 
در ایران و آســیا حضــور برگزار و مدال و تندیس رقابت ها به ورزشــکاران و 

قهرمانان اعطا شد.

دوطلاویکبرنزرهاوردکاراتهکایشیرازی
WSKFدررقابتهایجهانیشوتوکان

بــه گزارش پایگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فارس، علیرضا 
ندیمی قصردشــت، کاراته کای شــیرازی در شــانزدهمین دوره رقابت های 
قهرمانی جهانی سبک شوتوکان wskf که به میزبانی توکیو، ژاپن برگزار شد 

موفق به کسب دو نشان طلا و یک نشان برنز شد.
ندیمی در رقابت های نوجوانان که با شــرکت ۲7 کاتارو برگزار شــد بالاتر از 

کاتاروهای انگستان و روسیه صاحب گردن آویز طلا شد.
وی در رده ســنی امید این رقابت ها نیز که با شرکت 1۹ کاراته کا برگزار شد 
مجدداً درخشــید و بالاتر از کاتاروهای کشورهای پاناما و ترکیه دومین نشان 

طلای خود را از این رقابت ها صید کرد.
علیرضا ندیمی قصردشت در ادامه درخشش خود در این رقابت ها در مسابقات 
رده ســنی بزرگسالان نیز شرکت کرد و در پایان رقابت های این رده سنی که 
با شــرکت 17 کاتارو برگزار شــد نیز پس از کاراته کا های کشور های پاناما و 

قزاقستان به نشان ارزشمند برنز دست یافت.

آغازلیگبرتربوکسبابرتریخانگیآذرخشفارس
به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، رقابت های لیگ برتر 

بوکس پس از چند سال وقفه، سوم آذرماه آغاز به کار کرد.
در این مســابقات، هشت تیم در دو گروه به صورت رفت و برگشت به مصاف 
هم می روند تا در نهایت تیم های راه یافته به نیمه نهایی مشــخص شوند. این 

پیکارها در هفت وزن المپیکی برگزار می شود.
بــر ایــن اســاس، جمعــه و در مجموعــه ورزشــی پهلوانــان گرایــی 
و  فــارس  آذرخــش  تیم هــای  فــارس،  اســتان  بوکــس  خانــه  در   و 
ناطق نوری تهران از گروه دوم به مصاف هم رفتند که آذرخش به برتری قاطع 

۶ بر یک دست یافت.
اســتقبال قابل توجه علاقه مندان  به بوکس از این دیدار، از نکات قابل توجه 
بود. ضمن اینکه قبل از شــروع مبارزه نیز، مراسم افتتاح لیگ با حضور رحیم 

خداجو، سرپرست اداره کل ورزش و جوانان فارس برگزار شد.

به گزارش ایسنا، علیرضا بیرانوند، دروازه بان تیم پرسپولیس درباره 
بازی پیش روی پرســپولیس مقابل النصر در عربســتان، توضیح 
داد: ما قرار بود جمعه )به این کشــور( برویم که متأســفانه پرواز 
ما روز یک شــنبه شــد. دوست داشتیم دو، ســه روز زودتر برویم. 
کادرفنی هم می خواســت بازی آخر النصــر را از نزدیک ببیند اما 
ایــن اتفــاق نیفتاد و تمرینــات را ادامه دادیــم و از جمعه هم ما 
)ملی پوشــان( به تیم اضافه شدیم و تمرین خوبی داشتیم. او ادامه 
 داد: همه می دانند بازی سختی پیش رو داریم و نتیجه گرفتن آنجا 
کار ســختی است. همه تیم النصر را می شناسید که چه ستاره های 
بزرگی را جذب کرده و مدعی اصلی قهرمانی در لیگ عربســتان و 

حتی آسیا است.
اتفاقاتبدیقبلازبازیباالنصرافتاد

دروازه بان پرســپولیس درباره تفاوت جو این بازی با بازی رفت نیز 
گفت: ما بازی اول را به النصر باختیم چون جو را برای ما ســنگین 
کــرده بودند. النصر وقتی وارد ایران شــد اتفاقاتی افتاد که تیم ما 
تمرکز خوبی نداشت و اتفاقات بدی در آن زمان افتاد. البته الان هم 
شــرایطی هست که به نظر من النصر با تمام ستاره ها بازی می کند 
و با تمام یــاران اصلی خود مقابل ما قرار می گیرد چون می خواهد 

صدرنشین باشد.
برایبردنالنصربهعربستانمیرویم

او ادامه داد: شرایط ما نیز در جدول به گونه ای است که می خواهیم 
حداقل در پایان بازی یک امتیاز را کسب کرده باشیم، هرچند که 
ما برای برد می رویم ولی کار راحتی نداریم. مســاوی در این بازی 

و بردن الدحیل در تهران هدف ما است.
بیرانوند درباره دیر اعزام شدن پرسپولیس به عربستان افزود: من 
تمــام اتفاقاتی که افتاده را به فال نیــک می گیرم. دیر رفتن ما 
شاید اتفاقات بهتر را رقم بزند چون در ایران تمرینات را پشت 
ســر گذاشتیم و فردا آخرین تمرین ما در زمین النصر خواهد 
بود. این اتفاقات تاثیری روی تیم ما نمی گذارد. انگیزه بالایی 

داریم و سعی می کنیم بهترین نتیجه را بگیریم.

بیرانوند:

امیدوارمباامتیازبهایرانبرگردیم

به گزارش ایســنا و به نقل از اسپورت، مورینیو در تابستانی که گذشت مورد توجه تیم های عربستانی بود اما تصمیم گرفت 
به قرارداد خود با رم پایبند بماند و این تیم را ترک نکند.

مورینیو تا پایان فصل جاری با رم قرارداد دارد. تیم او در فصل جاری نتایج خوبی کســب نکرده اســت و همین باعث شــد 
تــا در مقطعی بحث اخراج او با جدیت مطرح شــود البتــه رم در دیدارهای اخیر خود نتایج خوبی کســب کرد و مورینیو 
توانســت آرامش نسبی را در جالوروسی برقرار کند. ســرمربی رم، به طور اختصاصی با TV7 صحبت کرد و درباره مسائلی 

ابتــدا درباره اینکه قبل از بازی ها چه اقداماتی با بازیکنانش انجام می دهد، گفت: قبل به صحبت پرداخت و در 
بازی  من در دفترم هستم، به بازیکنان فضا می دهم. مهم این است که آنها بدون مربی با از 

یکدیگر ارتباط برقرار کنند. من درست قبل از بازی برمی گردم و کنارشان هستم 
و در بین نیمه بازی ها نیز مداخله می کنم، این لحظه مهمی اســت و می تواند به 

بازیکنان کمک کند.
همدلی بیشتر، مشــکلات کمتر، همدلی کمتر، مشــکلات بیشتر. من بسیاری 
از باشــگاه ها و بســیاری از رختکن ها را تغییر داده ام. در این مورد در رم همدلی 
بسیار بالایی دیدم. من مربی نرمی نیستم. من می توانم شیرین باشم اما همچنین 
انتقادی، تهاجمی و زیاده خواه. هر چه بیشــتر همدلی داشــته باشــید، شــانس 
بیشــتری برای مدیریت رختکن دارید. من رابطه بسیار خوبی با آنها دارم. من 
حتی دوســت ندارم به بازی هایی بروم که در آن درگیر نباشــم. زندگی من 
اینجاســت، روی نیمکت. اینجا جایی است که به من تعلق دارد، جایی که 
احســاس خوشحالی می کنم؛ جایی که احساس فشار نمی کنم. اینجا جایی 

است که من زندگی می کنم. 
رم-اودینزه؟

بازی بســیار سختی خواهد بود. اودینزه تیمی اســت که با بازیکنان زیادی 
دفاع می کند و در شــروع ســریع در ضدحملات خوب است. آنها یک بازی 
عالی را مقابل میلان بردند که هیچ کس انتظارش را نداشــت. اودینزه خیلی 

حریف سختی است.
فرانچسکوتوتی؟

توتی شماره یک تاریخ رم است. خیلی خوب بود اگر با او همکاری می کردم 
ولی این چیزی بین فرانچسکو و باشگاه است.

گمانه زنــی درباره جدایی مورینیو از رم زیاد اســت و عربســتانی ها با ارائه 
رقم های وسوســه انگیز سخت به دنبال جذب این سرمربی پرتغالی هستند 
اما روزنامه کالچو میرکاتو اعلام کرد که مورینیو نه تنها قصد جدایی ندارد 

بلکه می خواهد قراردادش را نیز تمدید کند.

مورینیو:

»توتی« شماره یک تاریخ رم است
به گزارش خبرگزاری تسنیم، تیم فوتبال النصر ریاض در 
بازی خانگی هفته چهاردهم لیگ حرفه ای عربستان ۳ بر 

صفر الاخدود را شکست داد.
 کریســتیانو رونالــدو در پایــان بــازی بــا الاخــدود با 
 مصدومیــت مواجه شــد اما نوع آن اعلام نشــده اســت 
 و مشــخص نیســت او بــه بــازی برابــر پرســپولیس 

می رسد یا خیر.
النصر و پرســپولیس دوشــنبه هفته جاری در چارچوب 
دیدارهای گروه E لیگ قهرمانان آسیا در ریاض به مصاف 
هــم خواهند رفت. النصر با 1۲ امتیاز صدرنشــین جدول 
رده بندی این گروه اســت و پرسپولیس 7 امتیازی جایگاه 

 دوم را در اختیــار دارد. النصــر جمعه هفته جاری در مهم تریــن بازی هفته پانزدهم لیگ حرفه ای عربســتان به مصاف 
الهلال می رود.

تیم ملی فوتبال کشــورمان کــه در گروه C جام 
ملت های آســیا در کنار امارات، فلسطین و هنگ 
کنــگ قرار گرفته از 11 دی اردوی نهایی خود را 

برای این مسابقات آغاز می کند.
طبــق اعلام مهدی نبی، مدیــر تیم ملی 1۲ دی 
آخریــن فرصتی اســت که AFC بــرای معرفی 
فهرست ۲۳ نفره نهایی تیم ها در نظر گرفته است.

ملی پوشــان لیگ برتری و لژیونر کشورمان تا 17 
دی در تهران تمرینات خود را ادامه داد و هجدهم 

این ماه راهی قطر می شوند.
شــاگردان امیر قلعه نویی 1۹ دی، بازی دوســتانه را پشت در های بســته کمپ الریان قطر مقابل اندونزی برگزار کرده و 

یکشنبه بیست و چهارم در اولین بازی شان مقابل فلسطین قرار می گیرند.
دو دیدار بعدی ایران در روز های ۲۹ دی و ۳ بهمن به مصاف هنگ کنگ و امارات می روند.

مصدومیت »رونالدو« در آستانه بازی با پرسپولیس

برنامه تیم ملی قبل از جام ملت های آسیا مشخص شد

»بوکر«بهچهکسیمیرسد؟غذای ایرانی روی میز پربیننده ترین شبکه تلویزیونی روسیه
سه نویسنده مرد راه یافته به فهرست نامزدهای نهایی »بوکر« از نظر علاقه مندان به کتاب 

بیشترین شانس دریافت جایزه امسال را به خود اختصاص داده اند.
پل هاردینگ، پل لینچ و پل موری،  ســه نفر از نویسندگانی که به فهرست نهایی جایزه 
ادبی بوکر امسال راه یافته اند، از نظر کاربران سایت های شرطبندی بیشترین شانس برای 

دریافت جایزه »بوکر«  امسال را در اختیار دارند.
بر این اســاس رمــان »آواز پیامبر« نوشــته پل لینــچ« در یکی از ســایت ها در صدر 
جدول شانس های امســال قرار دارد. این درحالی اســت که در وب سایت دیگری رمان 
 »آواز پیامبــر« و »این عدن دیگر«  نوشــته پل هاردینگ  بیشــترین شــانس را به خود 

اختصاص داده اند.
در وب ســایتی دیگر، کتاب »نیش زنبور« نوشــته پل موری بــه همراه رمان »این عدن 

دیگر« از بخت زیادی برای برای دریافت جایزه »بوکر« امسال برخوردارند.
در ســال های اخیر گاهی پیش بینی علاقه مندان به کتاب درست از آب درآمده است. در 
ســال ۲0۲1 کتاب »وعده«  به قلم دیمون گالگوت همان طور که پیش بینی می شــد به 
عنوان اثر برنده انتخاب شــد. در سال ۲017 نیز کتاب »لینکلن در باردو« نوشته جورج 

ساندرز طبق پیش بینی ها برنده اعلام شد.
جاناتان اســکوفری با رمان »اگر بعد از تو جان ســال به در ببرم«، »وسترن لین« نوشته 
چنتا مارو و سارا برنشتاین، نویسنده کانادایی نیز با رمان »مطالعه برای اطاعت« از دیگر 

نامزدهای نهایی امسال به شمار می روند.
برنده نهایی جایزه 50,000 پوندی امســال در جریان مراســمی در روز یکشــنبه اعلام 

خواهد شد.
جایزه بوکر که در سال 1۹۶۹ تأسیس شد، یکی از مهم ترین جوایز ادبی جهان است که 
هر ساله به نویسنده رمانی که به زبان انگلیسی نوشته و در بریتانیا یا ایرلند منتشر شده 
باشــد، اعطا می شود. این جایزه اغلب به عنوان سنگ بنای حرفه ای یک نویسنده در نظر 

گرفته می شود و به طور منظم ستاره های ادبی جدیدی نیز معرفی می کند. 

یکــي از غذاهای ســنتی ایرانی، با 
حضور یک سرآشــپز از کشــورمان 
در برنامه صبحگاهــی »کانال یک« 

روسیه معرفی شد.
بخشــی از برنامه صبحگاهی »کانال 
یــک« بــا عنــوان »ســالم زندگی 
کن« که در شــمار پرمخاطب ترین 
برنامه های تلویزیونی روسیه است، به 
معرفی سفره ایرانی و غذای سنتی با 
حضور یک سرآشپز ایرانی اختصاص 

یافت.
در این برنامه که با هماهنگی رایزنی 
ایران در  فرهنگی جمهوری اسلامی 
فدراسیون روســیه ضبط شد، یکی 
از سرآشــپزان ایرانی در استودیوی 
ضبط برنامه حاضر شد و آماده سازی 

غذای ایرانــی را به بینندگان و تماشــاگران در 
اســتودیو آموزش داد. همچینن، پزشکان حاضر 
در ایــن برنامه ۲0 دقیقــه ای، توضیحاتی درباره 

فواید غذا، ویتامین ها و کالری آن ارائه دادند.
این برنامه، 14 دسامبر ۲0۲۳ )۲۳ آذر 140۲( از 
کانال یک تلویزیون در سراسر روسیه و کشور های 

حوزه مشترک المنافع پخش خواهد شد.

آشنایی با برنامه صبحگاهی »سالم زندگی کن«
برنامــه صبحگاهــی »ســالم زندگــی کــن« 
تلویزیــون  ایــن  در   ۲010 ســال  از   کــه 
به مخاطبان ارائه می شــود؛ توســط النا مالیشوا 
پزشــک و اســتاد دانشــگاه، به عنــوان وارث 
برنامــه ای بــه همیــن نــام در زمان شــوروی 
محبوب تریــن  و  قدیمی تریــن  از  یکــی   کــه 
برنامه های تلویزیون روســیه است، کارگردانی و 

اجرا می شود.
محتوایی  محور  »سلامت« 
ایــن برنامه اســت که در 
قالب یــک مجله تلویزیونی 
گفتگــو به زندگی ســالم، 
بیماری ها  غذای ســلامت، 
آن ها  درمــان  راه هــای  و 
پزشــکان،  تیم  و  پرداخته 
همراهــی  را  مالیشــوا 

می کنند.
شــبکه  یــک«  »کانــال 
حوزه  اصلــی  تلویزیونــی 
روســیه  تمام  در  فــدرال 
شــبانه روزی  پخش  است. 
این شــبکه از مسکو مرکز 
در  اســتانکینو  تلویزیــون 

خارج از این کشور نیز قابل دریافت است. 
این کانال تلویزیونی که دارای بیشترین تماشاگر 
از جمعیــت روســیه )۹۸درصد( اســت، دارای 
بخش های مختلف خبــری، اجتماعی و فرهنگی 
اســت. ۸۲ درصد از جمعیت روســیه این کانال 
را بــه عنوان منبع دریافت اخبــار بر منابع دیگر 

ترجیح می دهند.



 به گزارش سبحان، هادی عیدی پور، رئیس سازمان آتش نشانی 
شیراز درباره فعالیت های آموزش ایمنی و آتش نشانی به دانش 
آمــوزان، کــودکان و همچنین گزارش اقدامــات مهم صورت 
گرفته از ابتدای ســال جاری تا کنــون در این حوزه، بیان کرد: 
آشــنایی با انواع خدمات ایمنی و آتش نشــانی، ایســتگاه های 
آتش نشــانی و انواع حــوادث احتمالی و پیشــگیری و اطفای 
حریــق در مدارس یکی از اهداف کلان آموزشــی اســت که 
 سازمان آتش نشانی شیراز در راســتای انجام آن برنامه ریزی و 

فعالیت می کند.
 وی ادامه داد: افراد در سنین پایین تر کنجکاو و به دنبال تجربه 
یا حل مســائل هســتند و همین کنجکاوی باعث می شود که 

پذیرای تجربیات جدیدتری باشند. بنابراین آموزش های اصول 
اولیه ایمنی و آتش نشــانی و موضوعات دیگر در این حوزه، در 
زمان مناسب و اسرع وقت، هم برای دانش آموزان و هم به خاطر 
نســلی که در آینده تربیت خواهند کرد، بســیار مهم اســت. 
یادگیری آموزش های مهم در حوزه آتش نشانی به کودکان نشان 
 می دهــد که رعایت این اصول در زندگی روزمره مهم اســت و

 باید رعایت شود.
  برنامه های آموزشی سازمان آتش نشانی  برای پیشگیری 

از حوادث در مدارس
همچنین این آموزش ها به تربیت شــهروندانی مسئولیت پذیر 

کمک می کند تا شاهد حوادث کمتری در جامعه باشیم. 
عالی ترین مقام ســازمان آتش نشــانی شــیراز عنــوان کرد: 
تمهیدات و برنامه های آموزشــی ســازمان آتش نشــانی  برای 
پیشــگیری از بروز حــوادث و رعایت نکات ایمنی اســت. در 
همین راســتا با توجه به اینکه بســیاری از وقت دانش آموزان 
در مدرســه ســپری می شــود و دانــش آمــوزان امــروزی 

 تأثیرگذاری بیشــتر بر روی خانواده نســبت به گذشته دارند 
این آموزش در کاهش حوادث درون و بیرون از مدرســه بسیار 
تأثیرگــذار خواهد بــود و آن را از خطــرات احتمالی در مواقع 

مختلف نجات خواهد داد. 
به گفته عیدی پور؛ آشنایی با انواع خدمات ایمنی و آتش نشانی، 
ایستگاه های آتش نشانی، انواع حوادث، انواع خاموش کننده ها، 
نحوه اطفای حریق، ایمنی در حوادث، ایمنی در آشــپزخانه و 
آپارتمان، حوادث آسانسور، ایمنی در زمان آتش سوزی و اقدامات 
لازم در زمان زلزله و نحوه پناه گیری، آشنایی با تیم تجسس و 
سگ های زنده یاب، تجهیزات ایمنی و آتش نشانی، اقدامات ایمنی 
در فصل سرما، آشنایی با حوادث تجهیزات وسایل پرمخاطره در 
منزل به عنوان سرفصل های آموزشی در 128 مدرسه شیراز و در 
تمام مقاطع با آغاز سال تحصیلی و از ابتدای مهرماه 1۴۰2 آغاز 

و به صورت دوره ای تا پایان سال تحصیلی ادامه دارد.
  رعایت اصول ایمنی جزء جدایی ناپذیر فرهنگ شهرنشینی 

است 

وی تأکیــد کــرد: رعایت اصــول ایمنی در هر قشــری جزء 
جدایی ناپذیر فرهنگ شهرنشــینی امروز است. افزایش آموزش 
عمومی  ایمنی علاوه بر کاهش هزینه خدمات ایمنی در شــهر، 
سطح ایمنی زندگی شــهروندان را افزایش داده و وقوع حوادث 

غیرمترقبه را به میزان قابل توجهی کاهش می دهد. 
رئیس سازمان آتش نشانی شیراز خاطرنشان کرد: از شهریور تا 
آبانظماه سال جاری؛ در بخش آموزش های برون سازمانی شامل 
متقاضیان آزاد، مراکز درمانی، شــهرداری ها و آتش نشانی های 
استان، ادارات دولتی، شــرکت های خصوصی جمعاً یازده هزار 
و 15۰ نفر ســاعت، در بخش درون سازمانی جمعاً نود و چهار 
هزار و ۴92 نفر ســاعت، در بخــش آموزش های مدارس جمعاً 
چهارصد و بیســت هزار و 96 نفر ســاعت، برنامه های آموزشی 
را به همه شــهروندان و در مدارس بــه دانش  آموزان ارائه کرده 
اســت تا با ارائه این آموزش ها و مباحث ایمنی از بروز خطرات 
و مشــکلات احتمالی که برای خانواده و جوامع امروزی پیش 

می آیند، جلوگیری کند.

شهردار صدرا:
 بسیج کلیدواژه خودباوری و از خود گذشتگی است

 به گزارش ســبحان، به مناسبت هفته بسیج شهردار و رئیس و اعضای شورای 
اسلامی   شهر صدرا از سرهنگ همتی، فرمانده سپاه و بسیجیان مجموعه وی به 

پاس خدمات ارزنده در این شهر تقدیر کردند.
در حاشیه این جلسه مجتبی پارسایی، شهردار صدرا ضمن تبریک هفته بسیج 
با اشاره به فلسفه تشکیل بسیج مستضعفین به فرمان امام راحل )ره( در پنجم 
آذرماه سال 1۳58 و اهمیت تشکیل این نهاد بیان کرد: بسیج کلیدواژه خودباوری 
و از خود گذشــتگی است و ملت بزرگ ایران اســلامی  در دوران پرافتخار دفاع 
مقدس آن را به بهترین شــکل ممکن به نمایش گذاشتند و این تفکر را نه تنها 
در خــط مقدم نبرد حق علیه باطل بلکه در پشــتیبانی از جنگ در بین زنان و 
 کودکان نیز به نمایش گذاشــتند و امروز بیــش از هر زمانی این تفکر می تواند

راهگشا باشد.
شهردار صدرا ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای بسیجی با بیان اینکه بسیج 
در همه عرصه ها حضور مقتدرانه داشــته و خواهد داشت، تصریح کرد: تقدیر و 

تشکر از عزیزان بسیج نباید محدود به روز و هفته خاصی باشد.
آرش محمدی، رئیس شورای اسلامی  شهر صدرا و دیگر اعضای شورا نیز با تبریک 

هفته بسیج از خدمات بسیجیان شهر صدرا تقدیر کردند.

تولید یک تن زرشک در بیضا 

به گزارش ســبحان، صدیقه مؤیدی، مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان بیضا 
از تولید یک تن زرشــک تازه از ســطح شــش هزار مترمربع باغ زرشک در این 
 شهرســتان خبــر داد و گفت: این میزان تولید نســبت به ســال قبل افزایش 

دو برابری دارد.
مؤیدی اظهار کرد: عملیات برداشت دستی دانه های سرخ زرشک در بیضا اواخر 
آبان ماه انجام می شــود. مؤیدی با اشاره به میزان آب مصرفی زرشک که حدود 
75۰۰ مترمکعب است، تصریح کرد: این محصول مقاوم به خشکی و کم آبی است 

و در شرایط خشکسالی نیز تولید محصول دارد.
وی افزود: ســودآوری درختچه های زرشک از سال پنجم کشت آن آغاز می شود 
و در زمین های کم بهره که امکان آبیاری برای ســایر محصولات را ندارد، زرشک 
می تواند یک محصول بســیار به صرفه و سودآور باشد و هزینه های پایینی برای 

کشت و باروری دارد. 
وی بیان کرد: این محصول ارزآور در صنایع دارویی کاربرد دارد و علاوه بر عرضه 
ایــن محصول به صورت خام، کارگاه هایی در این شهرســتان وجود دارند که به 
صورت سنتی در زمینه آب زرشک، مربا و لواشک و همچنین بسته بندی زرشک 

فعالیت  می کنند. 
این مقام مســئول گفت: از خواص زرشک می توان به کاهش فشار خون، حفظ 
ســلامت پوست و مو، چربی سوزی، حفظ ســلامت کبد، کنترل دیابت، خواص 
ضدسرطانی، کمک به سلامت دندان ها، بهبود سوء هاضمه و بهبود سلامت چشم 

اشاره کرد.

فرمانده انتظامي استان فارس:
 285 میلیارد ریال کالای قاچاق در فارس کشف شد 

به گزارش ســبحان، ســردار رهام بخش حبیبی، فرمانده انتظامي استان فارس 
 از کشــف 285 میلیــارد ریــال انواع کالای قاچاق طی 72 ســاعت گذشــته 

خبر داد. 
ســردار حبیبی اظهار داشــت: ماموران پلیس امنیت اقتصادی با همکاری سایر 
عوامل انتظامی  و در پانزدهمین مرحله طرح سراسری مبارزه با قاچاق کالا و ارز، 
طی 72 ساعت گذشته ۳9 دستگاه خودرو سبک و سنگین حامل کالاي قاچاق 

را در سطح استان فارس شناسایي و توقیف کردند.
بیان کرد: در بازرسی مأموران انتظامی  از این خودروها، مقادیر زیادی انواع کالای 

قاچاق و فاقد مدارک قانونی کشف شد.
فرمانده انتظامی  استان فارس با بیان اینکه ارزش کالاهاي قاچاق کشف شده بنا 
به اظهار نظر کارشناسان مربوطه 285 میلیارد ریال برآورد شده است، افزود: در 

این رابطه ۴۴ فقره پرونده تشکیل و ۴۴ متهم نیز دستگیر شدند.
سردار حبیبی تأکید کرد: مبارزه بی امان با کالای قاچاق یکی از اولویت های اصلی 

فرماندهی انتظامی  استان فارس می باشد.

کشف 143 کیلو حشیش در شیراز 

به گزارش ســبحان، سردار یوسف ملک زاده، جانشین فرمانده انتظامی  استان از 
کشف 1۴۳ کیلو و 8۰۰ گرم مواد مخدر از نوع حشیش و دستگیري 2 قاچاقچي 

در شهرستان شیراز خبر داد. 
سردار ملک زاده بیان کرد: مأموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان با همکاری 
پلیس فرودگاه شــیراز با اقدامات فني و تخصصي مطلع شــدند 2 نفر مقداري 
حشیش در منازل خود در یکی از محله های شیراز دپو کرده اند که موضوع را به 

صورت ویژه در دستور کار خود قرار دادند.
وی افزود: مأموران انتظامی  با هماهنگی قضایی به محل های از قبل شناســایی 
شــده اعزام و در بازرســي از آن منازل، 1۴۳ کیلو و 8۰۰ گرم مواد مخدر از نوع 

حشیش کشف کردند.
جانشــین فرمانده انتظامي اســتان فارس با بیان اینکــه در این خصوص 2 نفر 
قاچاقچي حرفه اي دستگیر و تحویل مراجع قضایي شدند، از شهروندان درخواست 
کرد در صورت اطلاع از فعالیت ســوداگران مرگ، گزارش آن را به پلیس 11۰ 

اعلام کنند.

شهردار منطقه سه خبر داد: 
 سازگارسازی پیاده روهای منطقه با افراد توان خواه 

به گزارش ســبحان، سید محمدجواد افضلی، شــهردار منطقه سه شیراز یکی 
از اقدامات اساســی در جهت کمک به افراد توان خواه، جانبازان و سالخوردگان 
را بالابردن خدمات و تســهیلات محیط شــهری برای آنان قلمداد کرد و گفت: 
مناسب ســازی معابر عمومی، تجهیزات و مبلمان شهری، اماکن و بوستان ها به 
منظور اســتفاده افراد توان خواه، جانبازان و سالخوردگان اهمیت بسیاری دارد، 
چراکه این عزیزان، بخشی از افراد جامعه اند که همچون سایرین نیازمند دسترسی 

و استفاده از امکانات و خدمات عمومی  هستند. 
افضلی ادامــه داد: به دنبال این هدف، طی بازدیدهای میدانی و نیازســنجی و 
ارزیابی وضعیت پیاده روهای سطح منطقه، این شهرداری مبادرت به بهینه سازی 
 و مناسب ســازی تعــدادی از پیاده روهــای ســطح این منطقه از شــهرداری 

نموده است. 
شهردار منطقه سه بهسازی فضاهای عمومی  و توانمندسازی و بهره گیری بیشتر 
و بهتر افراد توان خواه، سالخوردگان و جانبازان از معابر منطقه و همچنین سازگار 
ســاختن این کاربری های شهری با نیاز های این اقشار را از جمله اهداف اجرای 

این طرح برشمرد.
گفتنی است کار مناسب سازی ایستگاه های اتوبوس نیز در برخی معابر منطقه سه 
شهرداری برای افراد توان خواه شروع شده و این عملیات نیز در حال انجام است.

شهردار منطقه شش:
 منش شهدا الگوی مسئولیت پذیری قرار گیرد

به گزارش ســبحان، طی مراســمی  به مناسبت بزرگداشــت هفته بسیج و با 
هدف تجدید میثاق با آرمان های شــهدای هشــت ســال دفاع مقدس، مراسم 
غبارروبــی و عطر افشــانی مزار دو تن از شــهدای گمنام در بوســتان امام رضا 
 )ع( با حضور مســعود قادری شــهردار، مســئولان منطقه و یــاوران محلات 

برگزار شد. 
قادری شهردار منطقه ضمن ادای احترام به ساحت مقدس شهدا از پرسنل منطقه 
خواســت تا با الگو قراردادن راه و منش شــهدای والامقام در مسئولیت پذیری و 
 اخــلاص در عمــل، خدمــت صادقانــه و خالصانــه به مــردم را ســرلوحه 

کار خود قرار دهند.

7 اخبار سال سی ام  شماره 6154 یک شنبه 1402/09/05                       

فرمانده حوزه مقاومت بسیج ادارات کل شهدای شهرداری شیراز مطرح کرد: 

تبیین، خدمت رسانی و امیدآفرینی؛ رویکرد بسیج شهرداری
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به گزارش ســبحان، آرش فرج زاده، فرمانده حوزه 
مقاومت بسیج ادارات کل شهدای شهرداری شیراز 
با تبریک هفته بسیج، نقش آفرینی بسیج بر مبنای 
تخصص و تعهد در عرصه های مختلف را راهگشای 
پیشرفت دانســت. وی برنامه های حوزه مقاومت 
بسیج ادارات کل شهدای شــهرداری شیراز را با 
رویکرد جهاد تبیین، خدمت رسانی و امیدآفرینی 
تعریف و بر مبنای این رویکرد سه گانه اقداماتی را 
که در طول یک سال انجام شده است، تشریح کرد.

  برگزاری 4۰ جلسه جهاد تبیین در ادارات و 
سازمان های شهرداری شیراز

فرمانده حوزه مقاومت بســیج ادارات کل شهدای 
شهرداری شــیراز بر راهبرد جهاد تبیین تأکید و 
از برگزاری ۴۰ جلســه جهاد تبییــن در ادارات و 
سازمان های شــهرداری شیراز و تبیین در سطح 

شهر به وسیله بنرهای موضوعی خبر داد.
فرج  زاده افزود: 2 جلد کتاب بسیج سازمانی و بسیج 
یار جهادی نیز توسط بســیج شهدای شهرداری 

شیراز در همین راستا رونمایی شده است.
قائم مقام شــهردار شیراز با تصریح بر مقوله عفاف 
و حجاب به عنــوان جزء لاینفک فرهنگی ایرانی-
اسلامی  بر اقدامات بسیج شهرداری شیراز در این 
حیطه اشــاره و بیان کرد: تشکیل قرارگاه عفاف 
و حجــاب، آموزش چهــار هزار نفــر از کارکنان 
شهرداری با مشارکت قرارگاه اجتماعی سپاه فجر 
در خصوص عفاف و حجاب، فضاســازی محیطی 
در بوستان ها، اتوبوس ها، مترو، سازه های تبلیغاتی 
شــهری، آموزش رانندگان تاکســی فــرودگاه، 
پایانه های درون شــهری و ســطح شهر، برگزاری 
نمایشــگاه های عفاف و حجاب در ســطح شهر و 
پیــاده روی در پیاده راه ســلامت به منظور ترویج 
فرهنگ عفاف و حجاب ازجمله این فعالیت ها در 

حوزه عفاف و حجاب بوده است.

بنا به اظهار فرج  زاده؛ توزیع دو هزار بسته معیشتی 
میان نیازمندان ســازمان ها، پایش سلامت 6۰۰ 
نفر از کارکنان سازمان پســماند، پخت 1۰ هزار 
پرس غذا و اطعــام نیازمندان، برپایی موکب های 
پذیرایــی در ایام ا... ملی و مذهبی در ســاختمان 
مرکزی )شهید قاسم سلیمانی( شهرداری شیراز، 
اختصاص 1۰ نقطه از مکان های ســطح شهر به 
قرارگاه موسی)ع( جهت استقرار گروه های جهادی 
از دیگر فعالیت های حوزه مقاومت بسیج شهدای 

ادارات کل شهرداری شیراز بوده است.
  راه اندازی اردوی راهیان پیشــرفت جهت 

بازدید از پروژه های در دست اجرای شهرداری
فرمانده حوزه مقاومت بســیج ادارات کل شهدای 
شــهرداری شــیراز به منظور تکریم شهروندی و 
پاسخگویی به درخواســت و مطالبات مردمی  به 
برگزاری میزخدمت جهت تسهیل در امور مردم در 
سطح سازمان ها و ادارات و مناطق شهرداری اشاره 
و عنوان کرد: راه اندازی اردوی راهیان پیشــرفت 
جهــت بازدیــد از پروژه های در دســت اجرای 
شــهرداری، هماهنگی جهت برگــزاری هفتگی 
زیارت عاشورا در ساختمان شهید سلیمانی، ارائه 
نظــر و بازدید در خصوص انتقــال دارالرحمه به 
بهشت احمدی، آموزش 1۰ نفر از کارکنان جهت 
هدایت پهپاد حسب نیاز شهرداری شیراز، برگزاری 
پیاده روی هــای خانوادگی در مناطق شــهرداری 
 شــیراز از دیگر فعالیت های ایــن حوزه مقاومت

 بوده است.
وی گفت: همکاری بسیج در ستاد استقبال مردمی 
 از ریاســت جمهوری، تجلیل و دعوت از یک هزار 
نفر از کارکنان جانباز و فرزندان شــهید در هفته 
دفاع مقدس در بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس از دیگــر فعالیت های حوزه مقاومت 

بسیج شهدای شهرداری شیراز است.

فرج زاده دیگر فعالیت های حوزه مقاومت بســیج 
ادارات کل شهدای شــهرداری شیراز را تشریح و 
تصریح کرد: همایش بسیجیان حوزه مقاومت در 
سالن شورای اسلامی   شهر به مناسبت هفته دفاع 
مقدس، برگزاری هفته دفاع مقدس در ساختمان 
شهید سلیمانی، هماهنگی بین سپاه و شهرداری 
جهت اجرای طرح محرومیت زدایی، برپایی موکب 
در کربلای معلی و شلمچه، برپایی موکب راهیان 
اربعیــن در بولــوار مدرس با همــکاری معاونت 
فرهنگی خانواده ســپاه فجر و اعزام خانواده های 
شهدای شهرداری به مشهد مقدس، برنامه ریزی و 
هماهنگی جهت مراسم شهدای حادثه تروریستی 
شــاهچراغ، تقدیــر و تجلیل از ســردار ظهراب 
قنبری، فرمانده لشــکر 19 فجر به مناسبت روز 
مدافعین حرم، برگزاری جشن های بزرگ مردمی 
 با هماهنگی قرارگاه احمد بن موســی، راه اندازی 
هیئت اندیشه ورز در بسیج شهرداری شیراز و اعزام 
کاروان راهیــان نور به مرقد حضرت امام خمینی 

)ره( بوده است. 

 شــهرداری شــیراز خدمات رســانی و 
امیدآفرینی را سرلوحه کار خود قرار داده است 
قائم مقام شهردار شــیراز با بیان اینکه شهرداری 
شیراز در راســتای لبیک به فرموده رهبر معظم 
انقلاب خدمات رســانی و ایجــاد امیدآفرینی را 
ســرلوحه کار خود قرار داده است، گفت: افتتاح، 
بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی 5۰ هزار میلیارد 
تومان پروژه شهری باهمت شورای اسلامی  شهر و 
شــهرداری این کلان شهر در دهه فجر در دستور 

کار قرار دارد. 
 آنچه امروز مقاومــت غزه را پایدار کرده، 

فرهنگ بسیج است
علیرضا جاماسب، فرمانده حفاظت اطلاعات سپاه 
فجر فارس نیز در این نشســت هفته بســیج را 
فرصت مناسبی برای جهاد تبیین و بیان جلوه های 
مقاومت و مظلومیت مردم غزه ذکر و تصریح کرد: 
هفته بســیج فرصت مناسبی برای جهاد تبیین و 

بیان جلوه های مقاومت مردم غزه است. 
جاماســب با بیان اینکه در جریان غزه عبرت های 

فراوانی بــرای جامعه جهانی وجــود دارد، گفت: 
باوجود وقایع تلخ در این منطقه اما مردم در برابر 
ظالم مقاومت می کنند و آنچه امروز مقاومت غزه را 

پایدار کرده، فرهنگ بسیج است. 
وی در ادامه با بیان اینکه بســیج پرچم دار تفکر 
امامین انقلاب اســلامی   است، تصریح کرد: امروز 
تفکر فراگیر بسیج مایه اقتدار و پیشرفت انقلاب 
اسلامی   است. فرمانده حفاظت اطلاعات سپاه فجر 
فارس همچنین از حرکت روبه جلو و امیدآفرینی 
مجموعه شهرداری شیراز و حوزه مقاومت بسیج 
شهدای شهرداری در امیدآفرینی و خدمات رسانی 

تقدیر کرد.  
شــهرام قاسمی، رئیس سازمان بســیج ادارات و 
کارمندان ســپاه فجر استان فارس نیز که در این 
جلسه بسیج را به عنوان فرصتی برای انتقال تفکر 
و فرهنگی بســیجی به آحاد جامعه می دانســت، 
تصریح کرد: بسیج تبلور جوهره حرکت شیفتگان 
انقلابی اســت که دل در گروی انقلاب اسلامی   و 

آرمان های آن دارند.
قاسمی  فرهنگ بسیج را فرهنگی فراگیر دانست 
و گفت: فرهنگ و تفکر بسیجی برگرفته از مبانی 
انقلاب اسلامی   و اندیشه امامین انقلاب است که 
ایمان، تلاش مخلصانه، هوشــیاری در شــناخت 
دشــمن، بصیرت از آن سرچشمه می گیرد. وی با 
بیان اینکه فراگیری تفکر بســیج را در چند دهه 
انقــلاب اســلامی   دیده ایم و امــروز در گام دوم 
انقلاب نیز شــاهد فراگیری ایــن تفکر فرهنگ 
هســتیم و گفت: امروز اعجاز این شجره طیبه و 
امتداد آن را در گروه های مقاومت منطقه و دیگر 
نقاط عالم می بینــم. وی از مجموعه فعالیت های 
حوزه مقاومت بسیج ادارات کل شهدای شهرداری 
شیراز درراستای رویکرد ســه گانه جهاد تبیین، 
خدمت رسانی و امیدآفرینی تقدیر و بر حرکت در 

همین مسیر تأکید کرد.

به گزارش سبحان، طرح ضربتی بهداشت محیط مرکز بهداشت 
شهدای والفجر در واحدهای مختلف صنفی به خصوص اماکن 

تهیه و توزیع مواد خوراکی شهر جدید صدرا اجرا شد.
علیرضا شــریعتی، رئیس مرکز بهداشت شــهدای والفجر از 
انجام بیش از 7۰ بازدید بهداشتی از سوی گروه های بازرسی 

مشترک در شهر صدرا خبر داد.
شــریعتی هــدف از ایــن بازدیدهــا را نظــارت دقیــق بر 
واحدهــای مختلف صنفی به خصوص اماکــن تهیه و توزیع 

 مــواد خوراکی دانســت که ارتباط مســتقیمی  با ســلامت 
مردم دارد.

وی اضافــه کرد: به منظور نظارت بر مراکز عرضه مواد غذایی 
در شهر صدرا با حضور کارشناسان بهداشت محیط به همراه 
نماینــدگان ســایر ادارت از محل اتاق اصناف دفتر شــمال 
 غرب شــیراز، از صنوف تهیه و توزیع مواد غذایی بازرســی و 

نظارت شد.
رئیس مرکز بهداشــت شــهدای والفجر افزود: در اجرای این 

طرح 9 گروه بازرسی شامل هفت کارشناس بهداشت محیط 
به همراه نمایندگان ســایر ادارات همچــون فرمانداری، اتاق 
اصناف، تعزیــرات حکومتی، صنعت، معدن و تجارت، صنوف 

حساس را پایش و بازرسی کردند.
شــریعتی بیــان کرد: کارشناســان بهداشــت محیط ضمن 
رعایــت اصل آموزش محوری، با تشــدید نظارت ها بر مراکز 
تهیه و توزیع مواد غذایی مانند رســتوران ها، اغذیه فروشی و 
فست فودفروشی ها و در راستای اجرای قانون اصلاح ماده 1۳، 

قانون مواد خوردنی، آشامیدنی و بهداشتی به ۳8 واحد صنفی 
اخطاریه های صادر، 2۰ واحد صنفی به تعزیرات معرفی، ســه 
واحد متخلف تعطیــل، 5۰ قلیان توقیف و 7۴ کیلوگرم مواد 
غذایی فاســد و بدون مشخصات بهداشــتی را جمع آوری و 

معدوم سازی کردند.
وی تأکید کرد: بررسی و نظارت های بهداشتی مستمر همراه 
با برخورد قانونی هدفمند می  تواند تأثیر بســزایی در رویکرد 

مناسب بهداشتی در متصدیان اصناف ایجاد کنند.

رئیس سازمان آتش نشانی شیراز: 

آموزشهایایمنیمدارسبهتربیتشهروندانیمسئولیتپذیرکمکمیکند

فعالیتاصنافشهرصدرازیرذرهبینبازرسانبهداشت

 مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

میزخدمتویژهصنعتمستمربرگزارمیشود

به گزارش ســبحان، همزمان با گرامیداشت هفته بسیج، 
میزخدمت شــرکت شهرک های صنعتی فارس در محل 
دفتــر مرکزي این شــرکت برگزار شــد. در این برنامه 
مدیرعامل و معاونان شرکت شهرک های صنعتی فارس 
به درخواســت ها و مسائل و مشکلان صنعتگران مستقر 
در شهرک ها و نواحي صنعتي استان آن رسیدگی کردند. 

  میزخدمت بستر ارتباط چهره به چهره با مردم
سید مصطفی هاشــمی، مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی فارس در این مراسم با گرامیداشت هفته بسیج با 
بیان اینکه بسیج تجلي ایثار و ازخودگذشتگي و اخلاص 
اســت، گفت: نهادینه شدن فرهنگ بســیجي در ادارات 
منجر به ارائه بهتر و مطلوب خدمات و تکریم ارباب رجوع 

مي شود.
 هاشمی  افزود: برگزاری برنامه میزخدمت در دستگاه های 
اجرایی بستر مناســبی را برای ارتباط چهره به چهره با 
مردم و بررســی و رســیدگی به مســایل، مشــکلات و 

درخواست های آنان فراهم می کند 
وي گفت: این برنامه ها که در راســتای برنامه های دولت 
مردمی مبنی بر ارج نهادن به خواســته های عمومی  و با 
تأکید و اهتمام ویژه اســتاندار فارس به صورت مستمر و 

منظم در مناسبت ها و ایام مختلف سال و برگزار می شود، 
تأثیر مناسبی در رفع مشکلات مردمی داشته است.

  تاکنون در 8 جلسه میز خدمت برگزارشده است
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس تصریح 
کــرد: برنامه های تخصصــی میزخدمت ویــژه جامعه 
صنعت نیز با دســتور اســتاندار فارس به صورت مستمر 
 و بــا حضور دســتگاه های اجرایی در شــهرک صنعتي 

برگزار می شود. 
وی تصریح کرد: علاوه بر ملاقات های مردمی که هر هفته 
در دفتر مرکزی شرکت شهرک های صنعتی فارس برگزار 
می شود، برنامه میزخدمت باهدف بررسی درخواست ها و 
مشکلات صنعتگران و با حضور مدیران و معاونان شرکت 
در محل شــهرک صنعتی بزرگ شیراز نیز هر ماه برگزار 
می شــود که تاکنون در 8 جلسه برگزارشــده از ابتداي 

امسال به مشکلات 96 صنعتگر رسیدگي شده است. 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس همچنین 
از بررســی مشکلات صنعتگران در جلسات داخلی ستاد 
تسهیل این شرکت نیز خبرداد و گفت: جلسات این ستاد 
نیز به صورت مســتمر در هر هفته برگزار می شود که از 
ابتداي امســال تاکنون 12جلســه برگزار و به مشکلات 
115واحد صنعتي رســیدگي شده و بر اساس بررسي ها 

9۰درصد مشکلات طرح شده به نتیجه رسیده است.
 لازم بــه ذکر اســت در ایــن برنامه که به مناســبت 
گرامیداشت هفته بسیج برگزارشد، مدیرعامل، معاونان، 
مدیران شرکت با حضور در نمازخانه شرکت به مسائل و 
مشکلات 15صنعتگر رسیدگي کردند. همچنین همزمان 
با گرامیداشــت هفته بســیج، برنامه میزخدمت شرکت 
شــهرک های صنعتی فارس درکنار ســایر دستگاه های 
اجرایی اســتان در شبســتان امام خمینی حرم مطهر 

شاهچراغ )ع( برگزار شد. 
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به گزارش سبحان، هادی رضایی، رئیس سازمان بسیج رسانه فارس با 
دعوت از اصحاب رسانه به شرکت در جشنواره رسانه ای ابوذر گفت: این 
جشنواره فرصتی برای انعکاس مسایل جامعه از نگاه رسانه ها با سلیقه  

و نگاه های متفاوت است.
 ضمن تبریک هفته بسیج بیان کرد: شرکت در جشنواره هایی همانند 
جشــنواره رســانه ای ابوذر علاوه بر اینکه منجر به معرفی عکاسان، 
خبرنگاران، نویســندگان و نیروهای نخبه به جامعه می شود، می تواند 
توجه نخبگان رســانه ها را به ســوی محورهایی مثل خانواده، سبک 
زندگی ایرانی اســلامی، امیدآفرینی و بسط نشاط در جامعه معطوف 

کند و تعالی اجتماعی را رقم بزند.
رئیس ســازمان بسیج رسانه اســتان فارس افزود: رسانه ها باید زبان 
گویای مردم و انعکاس گر مشکلات آنها بوده و بخشی از وظیفه جهاد 

تبیین به خصوص امیدآفرینی و مطالبه گری را بر دوش بکشند.
وی با اشاره به اهمیت رسانه ها در پیگیری مسائل جامعه خاطرنشان 
کرد: اگر رسانه ها تریبون مردم و بیان کننده ارزش های انقلابی باشند 
و مطالبه گری را بر انفعال ترجیح بدهند، بسیاری از مشکلات جامعه 
حل می شــود و به تحقق اهداف و آرمان های اصیل انقلاب نزدیک تر 

خواهیم شد.
  2۰ آذر آخرین مهلت ارسال آثار به دبیرخانه این جشنواره است

جشنواره رســانه ای ابوذر برای نهمین سال متوالی در سطح کشور و 
برای ششــمین سال در اســتان فارس در بخش های خبر، مصاحبه، 
گزارش، تیتر، یادداشــت، کاریکاتور، موشــن گرافیک، فیلم خبری، 

پادکست و عکس برگزار خواهد شد.
فراهــم نمودن زمینــه معرفی و حمایت از فعالیت هــای فاخر و آثار 
ارزشــمند اصحاب رســانه، افزایش کمی  و کیفی تولید محتوا، ایجاد 
فرصت نقش آفرینی برای دلســوزان عرصه رســانه، شناســایی افراد 
رسانه ای دارای مهارت های ویژه برای فعالیت در عرصه های گسترده تر، 
فراهم نمودن زمینه پیگیری و پاسخگویی مسؤولین در باب آسیب های 
اجتماعی و فرهنگی و جریان سازی رسانه ای از جمله اهداف برگزاری 

این جشنواره است.
هر فرد می تواند در ســه بخــش و در هر بخش حداکثر ســه اثر را 
برای شــرکت در جشــنواره ارسال کند و شعار ســال، جهاد تبیین، 
پیوند رســانه و صنعت، مقابله با آسیب های اجتماعی، دستاوردهای 
انقلاب اســلامی، بســیج و حوزه های اقدام، امید و نشــاط آفرینی، 
خانواده، جامعه، فرزندآوری، ســبک زندگی ایرانی - اســلامی، رسانه 
و گروه های جهادی، شــیراز شــهر راز، ورزش و امیدآفرینی و رسانه 
 و جبهــه مقاومت محورهای ششــمین جشــنواره رســانه ای ابوذر
 در استان فارس هستند. بیستم آذر ماه امسال آخرین مهلت ارسال 
آثار به جشنواره رســانه ای ابوذر است و تنها آثاری قابلیت شرکت 
در جشنواره را دارند که در نشریات کشوری و استانی، خبرگزاری ها و 

پایگاه های خبری و فضای مجازی منتشر شده باشد.
برگزیــدگان این جشــنواره به مرحلــه کشــوری راه خواهند یافت 
و اختتامیه مرحله اســتانی این جشــنواره در مراســمی  برگزار و از 
برترین های بخش های مختلف با اهدای تندیس جشنواره، لوح تقدیر و 

هدایای نقدی تجلیل خواهد شد.
علاقه مندان به شرکت در این جشنواره می توانند آثار خود را از طریق 
رایانامه aboozarfars@chmail.ir و یا شماره ۰9۳7۴8579۳۰ در 
پیام رسان ایتا و واتساپ محدثه کریمی،  دبیر ششمین دوره جشنواره 

ابوذر استان فارس ارسال نمایند.

رئیس سازمان بسیج رسانه استان فارس:

جشنوارهابوذرفرصتیبرایانعکاسمسائلجامعهازنگاه
رسانههاست
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بعد از ۱۵ سال؛

»فیلم فارسی چیست« دوباره به بازار کتاب آمد
 این اثر بر مبنای این پرسش که »فیلم فارسی چیست؟« شکل گرفته است. 
کلمه ای که سال  هاســت در نقدها و مقالات مربوط به سینمای ایران به کار 
برده می شــود. این کلمه در دهه  های پیشــین توسط یکی از اولین منتقدان 
ایرانی وارد ادبیات ســینمایی ما شــده و تا امروز بیــش از هر کلمه و تعبیر 
دیگری، در مقالات و اظهارنظرهای شــفاهی اغلب صاحب  نظران ســینمای 
ایران به کار گرفته می شود، اما مفهوم این کلمه و مصادیقش از وضوح کامل 
برخوردار نیســتند و در بســیاری از موارد معانی کامــلًا متفاوتی را به ذهن 
متبادر می  کنند. اثر پیش رو سعی در توضیح این مفهوم در خلال گفت     وگوها 
و مقالات متعدد دارد. در توضیح پشت جلد این کتاب در  باب  اهمیت مفهوم 
فیلم فارسی نوشته شده است: مبحث فیلم فارسی از هر جنبه که مورد ارزیابی 
واقع شــود مقوله مهمی اســت و همواره می  تواند توضیح  دهنده بسیاری از 
مشــکلات و روشن  کننده راه  های مقابله با خطاها و بی  خردی های مرسوم در 

سینمای ایران باشد.
حسین معززی نیا نویسنده، منتقد فیلم، مدرس سینما و مستندسازی است 
کــه کتاب های »درباره ابراهیم حاتمی کیا« و »ســینما و افق های آینده« از 
دیگر تألیفات اوســت. معززی نیا در قســمتی از مقدمــه این اثر در توضیح 
اصطلاح فیلم فارســی می نویســد: »اگرچه در معنای این کلمه اختلاف نظر 
وجود دارد، در فیلم فارســی نامیدن بخش عمده تولیدات سینمای ایران )از 
آغاز تاکنون( اغلب منتقدان هم نظرند. یعنی تقریباً بدیهی انگاشته شده که 
بخش اصلی فیلم های تاریخ ســینمای ایران با تبعیت از قواعد فیلم فارســی 
ساخته شــده اند. بنابراین، در آغاز یک رشــته مباحث تئوریک در خصوص 
مسائل و وقایع ســینمای ایران، برگزیدن مفهوم فیلم فارسی به عنوان اولین 

موضوع، ضروری به نظر می رسد.«
کتاب حاضر از ســه فصل تشکیل شده اســت: فصل اول با توضیحات واضع 
کلمه فیلم فارسی آغاز می شود. در این فصل نویسنده ذیل گفت وگو با کسانی 
که مشهورترین عوامل فیلم فارسی ســاز محسوب شده و می شوند، سعی در 
روشن ســازی هرچه بیشتر فیلم فارســی دارد و دیدگاه سینماگران ایرانی را 
در دهــه 50 نمایان می کند. همچنین دو تن از دســت اندرکاران ســینمای 
گذشــته و حال، تفســیر خود را از شــرایط ظهور و نحوه تولید فیلم فارسی 
ارائه داده اند. ناصرملک مطیعی، علیرضا داوودنژاد و مهدی فخیم زاده از جمله 

سینماگرانی اند که در این فصل با آن ها گفت وگو شده است.
در فصــل دوم شــاهد 12 مقاله از منتقــدان و اهل نظر در ایــن زمینه ایم 
کــه رویکرد منتقدان و ســینماگران ایرانی در دهه ۷0 را عیان می ســازد. 
»فیلم فارســی، فرزند ناقص الخلقه ســینما در ایران« نوشــته مریم امینی و 
»منتقدان دهه های پنجاه و شــصت و داستان های باورنکردنی فیلم فارسی« 
نوشــته اصغر عبداللهی از جمله مقالات موجــود در این فصل اند. معززی نیا 
درمــورد اهمیت مباحث تاریخــی در این پژوهش خاطر نشــان می کند که 
واکنش ســینماگران هر دوره، هیجان ها، تردیدها و سرخوردگی هایشان هم 
بخشــی از دامنه های این بحث را شــکل می دهد؛ به همیــن دلیل نباید با 
این رویکرد که »آنچه می خوانیم به دورانی ســپری شــده تعلق دارد« سراغ 
ایــن مباحث برویم؛ بلکه همــه کلنجارها برای درک معنــا و کارکرد تعبیر 
فیلم فارســی، سهمی از اصل بحث را در خود دارند. در فصل پایانی شاهد دو 
میزگرد مفصل درباره دو موضوع »جذابیت در ســینما« و »مخاطب سینما« 

با حضور چهار تن از دست اندرکاران سینمای ایرانیم.
نویســنده کتاب پیش رو با اشــاره به اینکه این کتاب یک اثر کامل و جامع 
درباره پدیده فیلم فارســی با همه دامنه ها و تأثیراتش نیســت، در بخشی از 
کتاب می نویســد: »قطعاً پدیده ای این همه دیرپــا و چند لایه، در کتابی با 
این بضاعت، به تمامی تعریف نمی شــود و بحث درباره اش پایان نمی پذیرد. 
خصوصاً که بدقولی و بی حوصلگی تعدادی از نویســندگان و دست اندرکارانی 
که قرار بود رأی و نظرشــان در این مجموعه قرار گیرد، امکان کامل تر شدن 
کتاب را منتفی کرد. از ســوی دیگر، مباحث تئوریک سینمای ما هیچگاه به 
شــکل منطقی و مداوم طرح نشده و گاه چنان تشتتی در اظهار نظرها دیده 
می شود که حیرت انگیز است. کتاب حاضر نیز از این پراکندگی برکنار نمانده 
و بخشــی از نوشــته ها و گفته هایی که خواهید خواند، در تعارض با یکدیگر 
شکل گرفته اند. این وضعیت نتیجه منطقی شرایط نقادی و نظریه پردازی در 
ســینمای ماست و همچنین نتیجه طبیعی پرداختن به موضوع خطیری که 

تاکنون به طور جدی مورد بحث و تحلیل واقع نشده است.«
در قسمتی از این کتاب می خوانیم: »فیلم فارسی را من در مورد فیلم هایی به 
کار می بردم که وقتی می بردند پیش پخش کننده، می پرسید چند تا دعوای 
کافــه ای دارد. در ابتدا که به ایران آمدم، اصطلاح »نوار متحرک« را در مورد 
ایــن فیلم ها به کار بردم، اما بعــد دیدم که این یک عنوان ترجمه ای از زبان 
فرانسه بود. بعد فکر کردم باید ترکیبی ساخت برای بیان، سینمای بی ارزش 

و بی اهمیتی که بعد از نمایش باید نگاتیو را در زباله دانی می انداختند...«
»فیلم فارســی چیست« با گردآوری حســین معززی نیا در 3۶۶ صفحه و با 

بهای 2۶0 هزار تومان به همت نشر هرمس وارد بازار کتاب شده است.

کشف یک کوه با ۲ برابر ارتفاع برج خلیفه در زیر آب
فن آوری

عکس خبر

  بازگشت مردم به مناطق شمالی غزه

 جشــن و شادی مردم فلسطین در پی آزادی 39 زندانی فلسطینی از 
زندان های اسراییل

اشکتماسح؛محصولمشترکمنوتو،بیبیسیواينترنشنال
منبع:فارس

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی برداشت زعفران از مزارع شهرستان بیضا

دانستنی

دانستنی

این ۴ نوشیدنی شما را در خواب لاغر می کند

خواص دارویی و درمانی شیر زنجبیل در طب سنتی

با اینکه کاهش وزن یک معجزه یک شــبه نیست، اما در 
این مطلب چند نوشیدنی که با تقویت آرامش، کمک به 
هضــم یا تامین مواد مغذی، بــه روند کاهش وزن کمک 
می کند اشاره شده است؛ نوشیدنی هایی از قبیل: شکلات 

داغ، شیر گرم، شیرزردچوبه، آب  گرم با لیمو.
کاهــش وزن هنگام خواب به حفظ یک ســبک زندگی 
سالم و انتخاب های کلی خوب در طول روز بستگی دارد.

راه های مختلفی بــرای کاهش وزن وجود دارد، شــاید 
عجیب به نظر برســد، اما یکی از راه های غیر معمول در 
این زمینه کم کردن وزن در حین خواب اســت. کاهش 
وزن هنگام خواب به حفظ یک ســبک زندگی ســالم و 

انتخاب های کلی خوب در طول روز بستگی دارد.
با اینکه هیچ نوشــیدنی جادویی وجود ندارد که به طور 
قطع باعــث کاهش وزن در هنگام خواب شــود. در این 
مطلب به چند نوشــیدنی اشاره کرده ایم که ممکن است 
با تقویت آرامش، کمک به هضم یا تأمین مواد مغذی، به 
روند کاهش وزن کمک کند. این نوشیدنی ها عبارتند از:

 شکلات داغ تلخ
شاید قدری عحیب به نظر برسد، اما نوشیدن یک فنجان 
شــکلات تلخ با کمی جوز هندی و دارچین می تواند به 
افزایش متابولیسم )سوخت و ســاز( و خواب کمک کند. 

وجــود آنتی اکســیدان ها در این نوشــیدنی همچنین 
می تواند به مدیریت بهتر وزن کمک کند.

 شیر گرم
یک لیوان شیر گرم قبل از خواب می تواند تسکین دهنده 
باشــد و ممکن است باعث آرامش شــود. اضافه کردن 
مقداری دارچین یا کمی عسل بدون افزودن کالری زیاد، 

طعم لیوان شیر گرم شما را افزایش می دهد.
 شیر زردچوبه

زردچوبه حاوی کورکومین اســت که خواص 
ضدالتهابی دارد. تهیه یک شیر زردچوبه 

نامیده  گرم )که شیر طلایی نیز 
می شــود( با کمی فلفل 

ممکــن  ســیاه 
مفید  اســت 
باشــد. فلفل 
جذب  سیاه 

میــن  کو ر کو
افزایــش  را 

می دهد.
 آب گرم با لیمو

نوشیدن یک لیوان آب 

گرم همراه با آب لیموی طبیعی در صبح یا قبل از خواب 
عــلاوه بر اینکه در کاهش وزن مؤثر اســت، می تواند به 
آب رســانی و هضم غذا نیز کمک کنــد. لیمو همچنین 
ممکن اســت ویتامین C و آنتی اکسیدان های مورد نیاز 

بــدن را تأمین 
کند.

شــیر زنجبیل یکــی از معجون هایی اســت که می تواند 
بسیاری از بیماری ها را درمان کرده یا از حمله بیماری به 
بدن ما جلوگیری کند. اما همه ما نمی دانیم فواید شــیر 
زنجبیل برای بدن ما چیســت؟ زنجبیل یکی از گیاهان 
دارویی اســت که فواید زیادی برای جســم انسان دارد ، 
چه برای درمان بیماری و چــه برای گرم کردن بدن. از 
مدت ها قبل مردم از سراسر دنیا از زنجبیل به عنوان یکی 

از گیاهان دارویی استفاده می کنند.
ما می توانیم زنجبیل را با فرآوری، در مخلوطی از چای یا 
شیر مصرف کنیم. این روند به خودی خود چندان دشوار 
نیســت و انجام آن در خانه امکان پذیر اســت. اکنون در 
مورد شــیر زنجبیل صحبت خواهیم کرد. شیر زنجبیل 
نوعی نوشیدنی است که در کنار چای زنجبیل قرار گرفته 
و در آن از زنجبیــل بــه عنوان مواد اصلی آن اســتفاده 
می کند. این شیر دارای طعم شیرین شیر و طعم بی نظیر 
زنجبیل اســت. فواید آن برای بدن مــا با چای زنجبیل 
تقریباً یکسان است. تهیه آن در خانه بسیار آسان است و 
فواید سلامتی زیادی از این نوشیدنی خوشمزه به دست 
می آوریم. در این بخش برخی از فواید شیر زنجبیل آورده 

شده است:
 بدن ما را گرم می کند

یکی از خواص مفید شــیر زنجبیل گرم کردن بدن است. 
شــیر زنجبیل یکی از نوشــیدنی هایی است که در فصل 
زمســتان یا روزهای بارانی به ذهنمان خطور می کند. آن 
را در حالی که هنوز گرم است بنوشید تا زنجبیل گرمای 

خود را به هر ذره ای از بدن ما منتقل کند.

 رهایی از درد عضلات
شــیر زنجبیل همچنین می تواند باعث تسکین عضلات 
دردناک ما شــود. زنجبیل حاوی ترکیــب ضدالتهابی و 
روغن فرار است که خاصیت ضد درد و ضد التهاب دارد. 
بنابراین، اگر ماهیچه شــما به دلیل کاری دردناک است، 

می توانید با مصرف شیرزنجبیل آن را درمان کنید.
 درمان پوست چرب

زنجبیل همچنین می تواند چربی پوســت را کاهش دهد 
زیرا بیش از حد پوست چرب می تواند باعث ایجاد مشکل 
پوستی دیگری شــود. با مصرف زنجبیل می توان میزان 
روغن را کنترل کرد. به این دلیل است که زنجبیل حاوی 
ماده معدنی بســیار بالایی است که می تواند چربی روی 

پوست صورت ما را کنترل کند.
 محافظت در برابر بیماری

بیماری حرکتی شــرایطی اســت که بعضی اوقات اتفاق 
می افتد. بیماری حرکتی بــه دلیل عدم تعادل بین بدن 
و مغز ما اتفاق می افتد. شیر زنجبیل باعث آرامش بیشتر 
بدن شــما می شود و می تواند شــما را در مقابل بیماری 

حرکتی محافظت کند.
 درمان گلو درد

معمــولاً گلو درد ناشــی از فعالیت برخــی باکتری ها یا 
میکروب های داخل گلو اســت. یا بعضــی اوقات گلودرد 
به دلیل بیماری دیگری مانند ســرماخوردگی، آنفولانزا 
و غیره اســت که با مصرف شــیرزنجبیل گلو درد درمان 

می شود.
 حفاظت از قلب

مصــرف مداوم فواید شــیر زنجبیل می توانــد از قلب ما 
محافظــت کند. با مصــرف آن، LDL در بدن ما کاهش 
می یابد و از بیماری قلبی و ســکته مغزی دوری خواهیم 

کرد.
 بهبود سیستم ایمنی

با مصرف مداوم شــیر زنجبیل، سیستم ایمنی بدن ما به 
روز می شود و می تواند ما را از رادیکال های آزاد محافظت 
کند. امروزه میزان رادیکال هــای آزاد موجود در هوا که 
آن را استنشــاق می کنیم به دلیــل آلودگی هوا در حال 

افزایش است.
رادیکال آزاد می تواند روی قسمت داخلی و خارجی بدن 
ما تأثیر بگذارد. رادیکال آزاد می تواند باعث یک بیماری 
مرگبار مانند سرطان، سکته قلبی، آب مروارید و کاهش 
عملکرد کلیه شود. بنابراین، با مصرف شیر زنجبیل یا هر 
چیز دیگری که حاوی زنجبیل اســت، می توان سیستم 
ایمنــی بدن را بهبــود داد که این امــر می تواند ما را از 

رادیکال آزاد محافظت کند.
 جلوگیری از بیماری صبحگاهی

بیماری صبحگاهی شــرایطی است که احساس دل پیچه 
می کنیــم و می خواهیــم در مرحله اولیه بــارداری بالا 
بیاوریــم. هر زن هنگام بــارداری آن را تجربه می کند و 
نمی توان از آن جلوگیری کرد. اینکه هر زن باردار بیماری 
صبحگاهــی را تجربه می کند به دلیل تغییر هورمون آنها 
است. اما می توانیم با مصرف شیرزنجبیل آن را به حداقل 
برســانیم. اما اگر هنوز احساس تردید دارید، می توانید با 
پزشــک مشورت کنید که آیا مصرف آن بی خطر است یا 

نه. زیرا بستگی به شرایط شما دارد.

دانشــمندانی که از بستر دریا در ســواحل گواتمالا 
نقشــه برداری می کنند، یک کوه بــزرگ را زیر آب 
کشــف کرده اند. ارتفاع این کوه 5249 فوت)1۶00 
متر( است که به دو برابر ارتفاع برج خلیفه، بلندترین 

ساختمان جهان با 2۷22 فوت می رسد.
 )SOI( اشــمیت«  اقیانوس  کارشناسان »مؤسســه 
در آمریــکا، این کــوه را با کمک یک پژواک ســنج 
کشــف کردند که روی کشــتی تحقیقاتی »فالکور« 
)Falkor( نصــب شــده بــود. »وندی اشــمیت« 
)Wendy Schmidt( یکــی از بنیانگذاران و رئیس 
مؤسســه اقیانوس اشمیت گفت: افراد سوار بر فالکور 
در هر ســفری، اطلاعات غیرمنتظــره، الهام بخش و 
جدید را یافته انــد. اگرچه تاکنون اطلاعات زیادی را 

متوجه شــده ایم اما چیزهای زیــادی در اقیانوس ما 
 ناشــناخته باقی مانده اند و ما برای ادامه دادن کاوش 

هیجان زده هستیم.
این کوه دریایی با مساحت 14 کیلومتر مربع در عمق 
2400 متر زیر ســطح دریا قرار دارد. گروه مؤسسه 
اقیانوس اشــمیت بــه طور تصادفی طــی یک عبور 
شش روزه در تابستان امســال از منطقه پونتارناس 
در کاستاریکا به سمت خیز شرقی اقیانوس آرام، این 

کوه را کشف کردند.
»جیوتیــکا ویرمانــی« )Jyotika Virmani( مدیر 
اجرایی مؤسسه اقیانوس اشــمیت گفت: پیدا شدن 
یک کوه دریایی به ارتفــاع بیش از 1/5 کیلومتر که 
تاکنون زیر امواج پنهان بوده است، نشان می دهد که 
ما در واقع هنوز چیزهای زیادی را کشــف نکرده ایم. 
تهیه کردن یک نقشه کامل از بستر دریا، یک عنصر 

اساسی برای درک اقیانوس ماست. 
بنابرایــن، ایــن هیجان انگیز اســت کــه در عصری 
زندگی می کنیــم که فناوری به مــا امکان می دهد 
 تا برای اولین بار از این قســمت های شــگفت انگیز 
آنهــا  و  کنیــم  نقشــه برداری  خــود   ســیاره 

را ببینیم.

  سوارکاری در بزرگ ترین مجموعه اسب دوانی ایران

   رزمایش ۵۰   هزار نفری بسیجیان - تهران

سواد زندگی

داشــتن خواهر و برادر نعمت است، اما در دوران 
کودکی قادر به درک آن نیستیم برای همین در 
این مرحله، بچه ها بسیار دعوا می کنند. درگیری 
ســالم میان خواهــر و برادرها بخشــی طبیعی 
از رشــد اســت و می تواند مفید هم باشــد، اما 
تعارض هایی ناسالم موجب آسیب به آنها خواهد 
شــد، بنابرایــن تقویت روابط خواهــر و برادری 
اهمیت زیادی دارد و تقویت این رابطه می تواند 
بر رشد کودکان و شکل گیری شخصیت و هویت 
آنها تاثیر مثبت بگذارد. در این بخش راه کارهایی 
را به خواهــران و برادران و والدین برای بهبود و 

تقویت روابط خواهر و برادرها ارائه می دهیم.
 در مورد رابطه خود بحث کنید

بــه خواهر یا برادر خود بگویید که می خواهید رابطه 
بهتری با او داشــته باشید و تلاش خود را به وضوح 
نشــان دهید. اگر خواهر و برادر شما در گذشته به 
شــما صدمه زده است او را ببخشید و ادامه دهید تا 
بتوانید رابطه ای ســالم و شاد ایجاد کنید و به خاطر 
داشته باشید که ایجاد یک رابطه عالی زمان می برد 

بنابراین باید صبور باشید.
 حامی باشید

از خواهر و برادر خــود حمایت کنید. این در زمانی 
که شرایط سختی را پشت سر می گذارند بسیار مهم 
است. زندگی اتفاق هایی مانند بیماری، از دست دادن 

شغل یا طلاق را سر راه عزیرانمان قرار می دهد؛ اگر 
خواهر یا برادرتان بتواند از شما برای حمایت عاطفی 

استفاده کند، برای او اهمیت زیادی خواهد داشت.
 گذشته را فراموش کنید

اگر در گذشته روابط شما با خواهر یا برادرتان خوب 
نبوده، پــس از ازدواج که جدا زندگی می کنید، باید 
گذشته و روابط رسمی را کنار گذاشته و صمیمانه تر 

با هم برخورد کنید.
 لحظات بزرگ و کوچک را جشن بگیرید

لحظات شــادی زیادی در زندگی وجود دارد مانند 
تولد کودک، ارتقای شــغل یا عروسی، این لحظات 
بزرگ را با خواهر و برادر خود جشــن بگیرید، شما 
نیز همانند آنان خاطرات ارزشــمندی را برای خود 

رقم خواهید زد.
 به هر بهانه ای شادی را به یکدیگر هدیه 

دهید
برای صمیمانه شــدن روابط خواهر و برادری به 
هر بهانه ای شادی را به یکدیگر هدیه دهید. شما 
می توانید با انجام کارهایی هر چند کوچک دادن 
هدیــه یا صرف غذا در کنار هــم بیرون از خانه 

همدیگر را خوشحال کنید.
از دیدنشــان  که چقدر  نشــان دهید   

خوشحال هستید
خواهر و برادرتان صادقانه برخورد کنید و نشان 
دهید که از خوشــحالی آنها خوشــحال هستید و با 
ناراحتی شــان غمگین می شــوید. احساس واقعی و 
حقیقــی خود را بیان کرده و بــه آنها بگویید چقدر 

دوستشان دارید.
 با هم دوست باشید

هــدف از بهبود روابــط با خواهر و برادرهای شــما 
این است که دوســتانی شوید که به یکدیگر احترام 
می گذارند، یکدیگر را دوســت داشته باشند و به هم 
اهمیــت دهند. اگر خواهر و برادر بزرگ تر هســتید 
از ارائه مشــاوره خــودداری کنید، مگــر اینکه آنها 
بخواهند. سعی نکنید زندگی آنها را اصلاح یا کنترل 

کنید حتی اگر منظورتان خوب باشد.

چطور رابطه خواهر و برادری را تقویت کنیم؟

ادبیات
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